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 :דר היוםס
 
רבה .1 ואדי  תוכנית   .מצגת 
 
תב .2 מס"אישור  רבה196' ר  ואדי  ציבורית  גינה  ירוק  פיס  הקמת  עבור  ס "ע,  
  1,300,000 ₪ מ   הפיסבמימון   .פעל 
 
לבניית  .3 המקומי  השלטון  אוצר  בבנק  ייעודי  עזר  חשבון  פתיחת     אישור 
בבי אולם    אשכול"ספורט   .ס 
  
תקציב  .4 למורי - 2007עדכון  סוציאליות  ולהוצאות  לפיצויים  הפרשה   

 :הקונסרבטוריון
מותנה -  1111000499סעיף   הנחות  120,000₪ -  מבצע    
120,000₪ -     קונסרבטוריון -  1825100751סעיף     

 
תב .5 מס"אישור  של 185' ר  בסך   10,000,000 ₪ ל  שנה15 -הלוואה  ריבית ,  

מסחרי%4.8עד  בנק   . 
ההלוואה  פירוט   :להלן 
₪ 2,500,000            .א  בתב(אשגדום   .163ר "אושר  ( 
₪ 2,000,000            .ב  ספורט    בתב(אולמות   )184ר "אושר 
₪ 1,000,000            .ג  ספורט    בתב(מגרשי   )183ר "אושר 
₪ 1,000,000            .ד  ציבוריים    גנים  ופיתוח  אושר (שיקום 

                                         )102ר "בתב
מס"תב .ה  עלמין₪   1,100,000 -  186' ר  בית  ושיקום   פיתוח 
מס"תב .ו  ₪  1,500,000 - 187' ר  ישן  תעשיה  איזור   .שדרוג 
מס"תב .ז  חרדי ₪   500,000  - 188' ר  חינוך  מוסדות  שדרוג   . 
מס"תב .ח  עובד ₪   200,000 - 189' ר  נוער  למועדון  השלמה   . 
מס"תב .ט  ילדים  ₪   200,000 - 198' ר  גני  קירוי           )בטיחות( 
10,000,000₪ -      כ"סה        

 
משרד  .6 של  הפעולות  תקציב  במסגרת  ייעודי  מקצועי  אדם  כח  הפעלת  אישור 
להלן   כמפורט   :הרווחה 
ב .א   אלימות  למניעת  במרכז  מלאה  במשרה   .משפחהעובד 
בנכים .ב   לטיפול  משרה  בחצי  סוציאלי   .עובד 
כ2 .ג   משרה  בחצאי  סומכות  עובדי  סיוע "  במרכזי  במשפחות -א  טיפול     
חברתי     ומידור  כלכלית  הבעיה   .שמוקד 
עצמית .ד   גבייה  מתוך  המשפחה  לשלום  למרכז  משרה   בחצי   .מזכירה 
 
מצה .7 השתמטות  בידור"  וכוכבי  אומנים  של  עירוניות - ל  והשלכות   .דיון 
 
לשנת  .8 תמיכות  מתן   .2007אישור 
  
המקצועית .9 הועדה  בהמלצת  החלטה  וקבלת  מחברי , דיון  תשעה    בבקשת 
מוקדמת   הכרעה  הליך  לקיום  העיר  נפרד, מועצת  בייצוג  הצורך     , בעניין 
מ   שאינם  העיר  ראש  סגני  הדחת  בעניין  הוגשה  אשר  המנהלית   , מ"בעתירה 
הוצאות על    מימון  נוהל  המקומימפי  בשלטון   .שפטיות 
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ? רק אפשר לבקש אולי שחברי המועצה שנמצאים בחוץ יכנסו שמה

כפי שאנחנו נוהגים בשנה שנתיים , אנחנו פותחים את ישיבת המועצה, טוב חברים

וכים הבאים פה לישיבת בר, על ידי שקד ודניאל... אנחנו נפתח בקטע של נגינה, האחרונות

ואני אולי חושב מאיר . אנחנו קודם כל שמחים לראות אותכם ואוהבים אותכם. המועצה

 .כן. אולי תציג קצת מה הם הולכים לנגן או שאתם תציגו

 
 :משתתף בדיון

מנגן . ובפסנתר מנגנים לנו גם חליל צד וגם פסנתר...  אציין ששקד ודניאל תלמידי רקאני

 .בבקשהשנתיים ושלוש ו

 
 :משתתף בדיון

 ... סונטה מאת מישל... אנחנו ננגן קטע מפרק

 

 )קטע נגינה(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

, טוב חברים, לפני שאני, טוב חברים. אז באמת כל הכבוד לכם? זהו? עוד קטע או שזה הקטע

לפני שאנחנו מתכננים את סדר היום אני רוצה לבקש את אישור המועצה להעלות שני 

 ,קיבלתם את זה אבל להעלות את זה על פי הנוהל. ושאים מחוץ לסדר היוםנ

 

 : חבר מועצע– מר מתי יצחק

 .נשאל לאיזה סדר יום אתה מתכוון

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . האחרון שקיבלתם
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?אפשר לקבל עדכון מיהם חברי המועצה שאישרו את דחיית הישיבה

 

 : חבר מועצה–  יצחקמר מתי

 .אני לא הסכמתי. שאישרו את הדחייה של הישיבה, בדיוק

 
 :משתתף בדיון

 .אני לא הסכמתי

 
 :משתתף בדיון

 .אני הסכמתי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 . אבל זה ההתחלה של הדיון

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .רוצים לדעת מי הרוב שאישר? מי הרוב

 

 :לית העירייה" מנכ– נתןאירית ' גב

 ,אני לא, יש רוב

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?איזה רוב? יש רוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אפשר לשאול
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,הפקידות שלי בטוח עשו את זה ונתתם להם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . הם עשר אפילו, מאה אחוז

 

 : חבר מועצה– פיני דניאלמר 

 . אני לא צריך לקרוא את זה מותק

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אתה תצטרך מאוד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תאמיני לי שאני לא צריך

 )מדברים יחד(

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . סיגל אישרה, כן, סיגל אישרה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ל אישרהסיג

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... איך סיגל אישרה והיא

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .זה באמת מעניין מאוד
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני,  טוב חברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,רגע אירית

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .סיגל אישרה. סיגל אישרה

 

 : חבר מועצה– תי יצחקמר מ

 , אנחנו רואים בדחייה הזאת, אין לה תשובה להראות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אין תשובה ו

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .אין לי את השמות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אבל יש רוב או אין רוב

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .יש, יש

 

 : חבר מועצה– יצחקמר מתי 

 ,בוא נראה? מה השמות, מה השמות
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 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

יארגנו את , אם הייתם מבקשים היינו אומרים לכם,  אי אפשר להלחיץ ברגע הראשון

 .השמות יתנו לכם את זה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , אבל במקביל, כן

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . לבקש קודם יכולתם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , את3בסעיף , 3בסעיף 

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,לא דיברו עם אנשים לא שאלו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אנחנו באים פה להסדיר את העניינים , אין לנו קולה של אופוזיציה כמוך שלחמש שנים

 .כן. בבירור

 
 :משתתף בדיון

 . העירשופר ראש

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .שופר ראש העיר
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אם אפשר להוציא ,  את כתבת שהממונה כתב לך3אבל רוצים לדעת גם במקביל לגבי סעיף 

לאחר בדיקה מול הממונה . את המכתב להראות לנו מה הוא כתב לבטל את הסעיף הזה

 .עצת העירנמסר כי אין צורך באישור על ידי מו

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,תקנים יעודיים ממשרד הפנים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . אני רוצה לראות את זה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .אני אראה לך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , אפשר להביא את זה עכשיו זה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בסדר היוםבוא נתחיל 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אפשר לראות את זה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,יש שני נושאים
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,לא לא לא לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זה לא עובד כך, לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 רשימת נושאים שחברי מועצה כדין הגישו יש, יש רשימת נושאים על סדר היום עוד מיולי

 .אני מציעה שנתחיל אתם. חתמו ביקשו ועד היום לא הובאו לסדר היום

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אז ההצעה שלך לא התקבלה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?על ידי מי לא התקבלה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , המועצהיש סדר יום לישיבת מליאת, יכולה להציע

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , החוק אומר, אבל החוק, כן

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,כן אבל היית אומר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתם,  חברים
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,פקודת העיריות אומרת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתם או שאתם מאפשרים לי

 

 :חבר מועצה – מר מתי יצחק

 ,בוא תיתן לנו עכשיו, היית בועדת הנפוליס, היית בתאילנד... אבל יש לך, לא לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .חמש דקות כל אחד שיגיד את דברו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אתה תענה לשאלות כמו שצריך, זה לא חמש דקות, לא לא

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,  לשמוע איך היהרוצים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זה לא מעניין אותנו איך היה, לא

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?זה לא מעניין, אה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זה לא מעניין, לא
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 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .אולי יש לו איזה בשורה מתאילנד

 
 :בר מועצה ח– מר משה בן טובים

השבוע הודענו לתקשורת ששינו את הקווים של חברת קווים של כל , אני רוצה להגיד משהו

ראש , שלחתי לכם? מה זה אתה צודק, א ידיעת אף אחדלא ידיעת התושבים וללוזה ל, העיר

אבל אני לפחות שמח שסוף סוף , העיר שלחתי לך מכתב אתה אפילו לא החזרת לי תשובה

. שאתה שינית את הדיעה, כאילו בפרסום הדיגיטלי שם שברחוב שבזיהיום היית , האת

גם אותו דבר , אני מבקש ממך לפני שאתה מחליט. מתברר שאתה מחליט מהר ומתקפל מהר

אני . אתם נותנים החלטות מהירות בסוף מתקפלים מהר, זה היה גם בנושא המנוי בספריה

, תזמין את חברי מועצת העיר, בתחשו, מבקש ממך לפני שאתה מחליט כל החלטה תשקול

 , נבחרי ציבור, מי שצריך להזמין

 

 : חבר מועצה- מר מתי יצחק

 ,זה אי עמידה בלחצים, משה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

זה , שולף מהמותן וזה לא מתאים, לאחרונה אתה עושה דברים מהמותן, ואל תעשה דברים

אני הבנתי שאתה החזרת את זה כמו , ש  ממךאז אני מבק. חוסר מנהיגות לדעתי והתנהלות

, לפני שאתה מחליט החלטה כלשהי תחשוב טוב. שהיה הקודם אז שלא יחזרו טעויות כאלה

 ,רק לאחר מכן

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

איפה ועדת , איפה ועדת תחבורה? אתה יכול להסביר ליט משה מה זאת אומרת הוא החליט

איפה פרסום של ? מה אתה אומר, מה אתה אומר, לא היו, לא? איפה משטרת ישראל, תנועה

י "הנוסעים יחכו ברחוב רש, עכשיו התושבים יחכו? על מה אתה מדבר? שבועיים קודם לכן

 .אבל האוטובוס יעבור בחותמי המגילה כי הם לא יודעים שבינתים היה שינוי
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 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

מה זה חשוב , העיקר שמשה סיני יודע, הם לא צריכים, דקתאת צו, הם לא צריכים לדעת

 ?התושבים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,איך מעבירים תוכנית כזאת דרסטית מרגע לרגע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אנשים שעות ? אתה מקבל החלטה כזאת רצינית לא אכפת לך, אין לך רגישות לגבי הציבור

 ,מחכים בקור ובשמש

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ...מי, מי יפצה את אותם תלמידים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

בצורה ... אם היית משקיע עוד טיפה עבור הנושא הזה ולא, אתה משקיע המון על פרסום

ותאמין לי אם היו , וראית אתמול מה שהיה פה, כזאת לעגנית לגבי ה ציבור הזה לא לגבינו

יש לך זלזול , אבל אתה פחדת מה שקרה פה.  הפגנה שבעולם היתהה'מודעות היתה פה אחל

 .אין לך שום רגש. בתושבים בצורה מחמירה ביותר

 
 :משתתף בדיון

 ?מה היה, מה היה אתמול פה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .הוא הזמין אנשים להראות לחברת קווים שהוא צדיק גדול כשעשה הוא את הבעיה
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 :משתתף בדיון

 ?וף מהובס

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , יצר בעיה ואז הזמין את התושבים שיצביעו על הבעיה כדי שחברת קווים תשלם

 
 :משתתף בדיון

 ?הוא לא הזמין את התושבים מה קרה לכם

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .מה פתאום, מה פתאום, לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ואמרו לאנשים לבואהעוזרים שלו התקשרו אישית 

 
 :משתתף בדיון

 ?אוי ואבוי מה זה נכון מה שאומרים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

, בנושא הזה, בנושא הזה, לא. ראש העיר תן תשובה, אז בוא ניתן לראש העיר לתת תשובה

 ,אתה מאוד יהיר. תסלח לי אל  תלעג פה על החברים, אל  תצחק זה לא מצחיק

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,תוכנית. ממש לא מצחיק, לא מצחיק לחלוטין משה, לא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,תן תשובה, בוא דבר ברור, בוא דבר
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 :משתתף בדיון

, הוא לא הזמין אף אחד? מה זאת אומרת, אני מבקש לא להעליל עלילות שווא על ראש העיר

 ,אומר לי גם הממונה

 

 :רת מועצה חב– שרי סלע' גב

 ,נכון

 
 :משתתף בדיון

אני גם אתייחס לנושא , אני מבקש, חברת קווים זה משהו אחר, הוא לא הזמין את האנשים

 ?אבל הוא לא הזמין אז למה סתם, הזה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתם מוכנים להתייחס לסדר היום, טוב חברים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,זה מתחילב, סדר היום מתחיל בזה

 
 :משתתף בדיון

 ?בגלל זה אני אומר אז למה סתם להגיד עליו דברים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

אני העליתי נושא של , אתה אמרת שלח לי מי שהוא רוצה, רגע אני לא מבין, מה זה, רגע

 , אז עכשיו, תחבורה תן לי תשובה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,טוב חברים

 
 : חבר מועצה– טוביםמר משה בן 

, אתה אמרת? לא אז מה אתה מזלזל במה שאנחנו אומרים פה, אל תתחמק, לא, סלח לי, לא

 .מעלים נושא של התחבורה אתה בכלל לא מתייחס, מותר לחברי מועצת העיר להעלות נושא
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 :משתתף בדיון

 ?מה הוא צועק

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .תגיד מה היה, תגיד לי

 
 :תף בדיוןמשת

 ? מה הוא צועק

 
 :משתתף בדיון

 .גבלט

 
 :משתתף בדיון

 .גבלט

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני רוצה להתחיל בסדר היום, הזמנו את האנשים, טוב חברים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

, אז למה הבאת רשות הדיבור, זה לא רציני מצדך, לא, רגע, אז למה נתת רשות הדיבור, לא

 .אין התייחסות.  למה אמרת להעלות נושאים העלינו נושאים ואתה לא עונהאז

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתם מוכנים להתייחס לסדר היום, טוב חברים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

העלינו את נושא התחבורה תן , בוא נתייחס, אני מחכה שתתייחס לסדר היום התחלת

 .תשובות
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

וכשלא נאשר קודם את נושא . יש נושאים מיולי שלא הובאו, סדר היום מתחיל ביולי

 , צריך להתחיל קודם עם העדכון החצי שנתי. התקציב אי אפשר להתקדם לנושא התמיכות

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,בוא נתמקד על התחבורה עכשיו, בוא לא נערבב שני דברים שרי

 

 : חברת מועצה– י סלעשר' גב

 ,זה מתחיל? למה לא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

בוא נדבר על התחבורה יתן תשובות נמשיך הלאה לנושא , בוא נתמקד על התחבורה, שרי

 .הבא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , הוא לא יקבל את התשובות

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,בוא נשמע, ד מה שהוא עשה נו שיגידלפחות שיגי, שיגיד, לא יודע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .ראש העיר היה עם התושבים, תמונות והכל בסדר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .חברת קווים אשמה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,נותן החלטה משנה אחרי
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,חברת קווים מה שאמרה

 
 : חבר מועצה–  טוביםמר משה בן

אולי הוא ינמק נכון ואז , אני  רוצה לשמוע את זה מראש העיר אולי יש לו, בוא נשמע את זה

 .אנחנו באמת נשתכנע אז בוא נשמע לפחות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני רוצה להתחיל בסדר היום, טוב חברים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,לא רציני, אתה לא רציני

 
 :משתתף בדיון

 .אני נערכתי גם לאפשרות הזאת
 
 

 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

תן לי תשובות על מכתב ששלחתי לך ומה קרה בתחבורה , אתה לא רציני, לא, חשבתי שאתה

 .בעיר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

... אותו דבר זה? מה קרה עכשיו, נו, אמרת שאף אחד לא שותף לעשייה עם הדוברות שלך

 ,אתה הולך מפיל פרוייקט פרוייקט

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

אתה . אני מבקש ממך תשובה ראש העיר, זה לא חשוב נושא התחבורה, זה לא חשוב

 .תן לי תשובה נו, העליתי נושא תן לי תשובה, חברי מועצת העיר... אמרת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אחרי שנעבור את הדברים
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 : חבר מועצה–  בן טוביםמר משה

אתה אמרת מי שיש לו , בוא תן לי תשובה, אז תן לי תשובה, אבל אתה אמרת לפני כן, לא

אז למה אמרת ... אז אני מעלה פה את נושא התחבורה ואחר כך התברר לי. בעיה כלשהי

תן לי תשובה על מה ? מה לא ברור פה, אז תן לי תשובה, העליתי נושא? להעלות נושאים

יש פה , אני לא מבין... אתה לא, רגע, אתה לא מעדכן, תספר לנו, תגיד מה היה. לתיששא

 ?אתה מחליט לבד, אתה עושה מה שאתה רוצה לבד, אני לא מבין, נציגי ציבור

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .שאתה לא מפריע לי... בתנאי שאני מקבל הסכמה... 

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,שהבבק, בבקשה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?תגיד לי אתה חושב שאנחנו ילדים בגן

 

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .ר הישיבה לא יותר"אתה יו, אין לך שום יתרון מעלינו, אותו כוח אותו הכל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .ר הישיבה אני רוצה להיכנס לסדר היום"אני יו, טוב

 

 : חבר מועצה– צחקמר מתי י

 ,בוא תענה לנו תשובות
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,תן לי תשובה על המכתב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,חברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,נושאים ציבוריים

 
 :משתתף בדיון

 .עד היום היה עדכוני ראש העיר עכשיו יש עדכוני חברי מועצה

 

 :ועצה חבר מ– מר מתי יצחק

 , אני המום ממך? אתה יודע מה, אתמול? איך אתה יכול לצחוק

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תתנו לי לדבר אז אני אענה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . הזלזול המשווע שאתה גורם לו

 
 :משתתף בדיון

 ?מה קרה אתמול פה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

יצאת , קא שמעתי שהוא אשם אמרת לתושביםדוו... אתה, אתה היית פה, שום דבר

 ?נכון או לא, ראש העיר מה אתה מתערב... בהפגנתיות אמרת
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 :משתתף בדיון

 ,אתה מעוות את דבריי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,רק אמרת, לא

 

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,בואו, בואו אני אגיד לכם מה קרה פה אתמול

 
 : חבר מועצה–  טוביםמר משה בן

 .זה לא מונע את ראש העיר לתת תשובה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

התחילה ? אתם יודעים מה קרה פה אתמול, בואו אני אגיד לכם מה קרה פה אתמול רבותי

 , ו2000מערכת הבחירות לשנת 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

8, 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

ראש העיר שלנו משה סיני אתמול התחיל את , א התחילה בשני מישוריםאבל הי. זה הכל

 ,להראות לתושבים שהוא לטובתם ולעזור להם, מערכת הבחירות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?זה התחיל אתמול, מה רק אתמול
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

ן מסויים אז הוא אמר ששמע שרוח התושבים הולכת לכיוו, אבל הגדיל לעשות ממלא מקומו

שהוא לא , שראש העיר לא מבין על מה הוא מדבר והוא חושב שצריך לעשות משהו אחר

שינוי בתחבורה חייב להיעשות , רבותי. והולך בדיוק עם התושבים, מסכים עם ראש העיר

וההתקפלות שלך אתמול מזמינה עוד לחץ על כל אירוע קטן שתעשה בעיר הזאת , בראש העין

 , אסור היה לך להתקפל. רונהבשנה האח

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,בשנה הקרובה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

יש בעיר . אתם הודעתם אתמול שהשינוי מבוטל, אתם התקפלתם, הייתם חייבים אתמול

לית ואני  "יש הרבה צרות שהמנכ, חייבים לקיים שינוי, חובה לקיים שינוי, הזאת חובה

חיילים , אם התקפלנו עכשיו אנחנו לא ניתן שינוי. מדברים על זה מדי פעם, יוםרואים יום 

התושבים מהשכונות הותיקות לא יגיעו לפתח תקוה בזמן כי הם , לא יגיעו לרכבת בזמן

י ושל השוק "ןחברת קווים מנסה לפתור את הבעיות של רחוב רש, עוברים את כל המסלול

 , תקראו לילד בשמו, עזוב, ו אתמול רבותימה שעש, מה שעשו אתמול. מפתח תקוה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אתה עכשיו רוצה להתיפייף

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

מכניסה עז . מה שעשיתם אתמול זה בדיוק מה שעושה חברת פז. תקראו לילד בשמו

 השינוי כל התהליך של, בחוסר אחריות משווע, זה מה שעשיתם אתמול, ומוציאה את העז

 .חובבנות לשמה, רבותי, אני דיברתי עם אנשי חברת קווים. הזה שעשיתם חוסר אחריות
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?חוסר אחראיות ניחא אבל למה על גבם של התושבים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

ל לראש אני ניסיתי להיות לויאלי אתמו. הכל היה תקלה מההתחלה ועד הסוף, חוסר פרסום

 ,העיר שלי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .בודאי שתפקידה של העיריייה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

זה , רק בשביל לזכות בקולות של התושבים שהיו פה, הממלא מקום שלך לא היה לויאלי

גם אנחנו . אין שום בעיה, אתם מתחילים את הפוליטיקה עכשיו של שנת הבחירות, גועל נפש

אפשר לשחק . תאמינו לי. יודע מה זה שנת בחירות, אין לי תועלים, לא אנחנו אני, ני דניאלפי

לא , מה שעשיתם אתמול לא מתאים לניהול תקין. אתכם באותה שיטה לכל אורך הדרך

כי אתה מזמין בזה פשוט לחץ עליך בכל . חובבנות לשמה וחבל, מתאים לרצינות של ניהול

 .תחום

 

 :ש העיר רא-מר משה סיני 

 ,הרבה יותר חשוב לי לדבר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,עכשיו תתייחס

 

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,יבגני אמר שלא דייקתי אז אני רואה שדייקתי דווקא
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

מראש העיר האמת שלמדתי שיעור גם , אני למדתי שיעור אתמול. דייקת במאת האחוזים

 .וגם מממלא מקומו ואני שמח שהייתי נוכח פה אתמול

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,זה יפה שלמדת פיני? למה על גבם, למה על גבם של ציבור הנוסעים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .הוא בכלל נוסע ממדינה למדינה? הוא נמצא עם הציבור ביום יום, עם הציבור

 

 :רת מועצה חב– שרי סלע' גב

 .על גבם של התושבים לא עושים תרגילים חובבניים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .רציתם לדעת מה היה אתמול עכשיו אתם יודעים מה היה אתמול

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אבל אנחנו כבר, אבל אנחנו כבר יודעים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

שראש העיר הזמין אותם ,  שמה שאתם אומרים זה נכון אגבאני לא ידעתי ואני לא מאמין

לא , מה שלא בסדר תגידו לא בסדר, אני אומר. לפחות אל תעלילו עלילות, זה לא יכול להיות

 .להעליל עלילות שווא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .שעוזר ראש העיר אמר לתושבים להגיע, בלי להזכיר שמות
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .מה שלא בסדר לא בסדר אבל לא להעליל עלילות שווא, לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .באמת מעניין איך שמונים איש הגיעו לכאן, מעניין איך שמונים איש הגיעו לכאן

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

מאחר והנושא הזה של התחבורה אני רואה כאן שכל אחד אומר , טוב אני באמת רוצה

 ,שונים ומשוניםדברים 

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,ממש ברוח הדברים, לא לא לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .את אותו דבר, אותו דבר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני לא מחפש כבוד אבל אם תרשו לי, אם תרשו לי ואני חושב שבאמת זה קצת

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

בוא אני אראה לך מה זה , אם דיברת על כבוד אז ברשותך, אתה  יודע אם דיברת על כבוד

שלום דראב . שים שניות על כבודיש, שים שניות על כבודיש, אני רוצה על כבוד, לא. כבוד

 הנחה להחזיר את 10% הנחה למחסנים ובן טובים אנוכי הציע 50%הציע פה הצעה של 

, משה סיני לגזבר העירייה, ואתה מתאילנד מוסר פה, שנגזרו, ההנחות שנגבו מהתושבים

 50%מחסנים שאינם למגורים ולא לתעשיה יקבלו הנחה של , להשיב הנחות שצומצמו בעבר

אם אתה הצעת ? אם אתה הצעת לגזבר למה הגזבר כל הזמן התנגד להצעה שלנו. בארנונה
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לא ,  הצביע נגד ההצבעה שלנוהממלא מקום, למה יבגני הסגן שלך? לגזבר למה הוא התנגד

מתחיל בתקשורת וזה לא רק , שאתה הכל אצלך תקשורת? מה זה מוכיח? למה, הצביע אתך

מה שמחליטים פה בתקשורת כתוב . והכי מפריע לי אתה משנה את המציאות, זה גם, זה

, תיצמד לאמת, אני ממליץ לך הצעה ידידותית, משה, הפוך לגמרי וזה כבר חמור מאוד

אני גם החלטתי לא להגיב לזה ואמרו לי , יש פה דברים שנעשו וזה מפריע לי,  לאמתתיצמד

כי לתושב חשוב שהוא יקבל את ההנחה שלו . משה תגיב על זה אמרתי לא אני לא אגיב על זה

כשאתה בא וגונב את ההצעה של חברי מועצת העיר , אבל אתה. ולא חשוב מי עשה את זה

לבוא , ממש לא מחטף זה לדעתי אפילו אולי גניבה, ם להגידואני קורא לזה אפילו לא נעי

 10%ואני הצעתי , גם ועדת הכספים, 50%של שלום דראב שהציע , לקחת דבר שלא שלך

חבל מאוד וצר לי . ופתאום אתה כותב פה שמבינים שאתה הצעת את זה, לבטל את ההנחה

שים יזה ש.  תודה רבה,להבא תיצמד למציאות. להבא תיצמד למציאו. לשמוע את זה ממך

 .עכשיו תמשיך, שניות על כבוד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .לא במקום

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זה חשוב מאוד, משתמשים בנו על השאלות ששאלנו

 
 :משתתף בדיון

 ,לא הבנתי מי רוב חברי המועצה שדחו

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ...סיני, פיני,  סמובסקי,מיכאל, אדמוני, שלום דראב, םיש לי בן טובי, הנה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?כמה יש לך שם? מי

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

27

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .שמונה

 

 : חבר מועצה– שרי סלע' גב

 .שמונה זה רוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אבי סמובסקי גם

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .  בוא נמשיך.קיי.או

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

זה , זה מעניין, חלק מהם לא נמצאים פה עכשיו, מעניין שמי שהסכים לדחות לא נמצא

 . מעניין

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אפשר לקבל את המסמך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,כאןלא רוצה להגיב , אני באמת רוצה להתייחס באמת עניינית, טוב חברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אתה היחיד לא ענייני, אנחנו רק ענייניים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?מה זה לא היה ענייני מה שאמרתי
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אדוני הגזבר,  אדוני הגזבר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,עניינית, דיברתי על עצמי,  ענייניתאני רוצה להתייחס, אמרתי אני רוצה להתייחס עניינית

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אתה מרמז על זה שאנשים אחרים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

ל "בינתיים אתה נמצא בחו, חות שהאחרים לא בעשייה"כמו שאתה מספר בדו, מקשקשים

 ... מצאאתה בכלל לא נ, אנחנו ביום יום בינתיים פה, ואנחנו בעשייה עם הציבור

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני לא יכול ככה, אתה רוצה שאני אתן לך תשובה תשתיק את החברים שלך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .ברשותכם, שאלנו שאלות רוצים תשובות, בואו ניתן לו, חברים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

עם כל הכבוד יש פה דרך מסוימת של , יש פה, או שאתם מוכנים להקשיב, אתם, םחברי

 ,אני לכן. תרבות דיון ודיאלוג ואני מתכוון לנסות לשמור עליה

 

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

29

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

, מה פתאום? לוותר על המינויים? מה זה, אנחנו רוצים לדאוג לנושא של הפסיכולוגים, לא

 , יש מסמך. לא ניתן לך את התענוג הזה? מה פתאום? המינוייםשאתה תספר שאנחנו נגד 

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,לא קשור

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,יש לנו פה חלוקת פני יעוד אני רוצה לראות אותו. אני רוצה לראות את המסמך

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,זה לא יעודים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , הממונה... אני רוצה את המסמך, מזה שגם למקרים אחרים... 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,סליחה, אני רוצה להתייחס, חברים, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,יש, יש תקנות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .לא לא אי אפשר ככה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אנחנו נבחרשופטים ועל זה 
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

בוא ניתן . בוא ניתן לו קודם כל נושא התחבורה אחר כך נעבור לנושא השני, ברשותכם, מתי

 .לו שיגיד נושא אחד

 

 : חבר מועצה– שרי סלע' גב

 ?תגיד לי בן טובים הרי הבעיה לא תיפתר פה ועכשיו מה ההתעקשות הזאת

 
 :ועצה חבר מ– מר משה בן טובים

 .לשמוע מה הוא אומר, לשמוע

 

 : חבר מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה זה משנה מה הוא אומר, זה היה צריך בכלל להגיע

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,בטח, זה חשוב

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה זה משנה, יצר קטסטרופה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,תחליטו מה אתם רוצים לשמוע

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .לשמוע מה הוא אומר. אבל זה חשוב לשמוע מה הוא אומר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה אתה רוצה

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

31

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,חשוב לדעת, אולי יכול לבטל אותה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה זה משנה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .מה גרם לו לבטל

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה זה משנה מה נגיד, כי התושבים לא ידעו מה קורה מחר בבוקר

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,את אומרת שבתקשורת בין כה החוזה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

יצרו קטסטרופה ? ממילא התושב יקום מחר בבוקר לא ידע מה הוחלט פה אז מה זה משנה

כי הקטסטרופה היא ? לגודלה, מה זה משנה ההסבר עכשיו לקטסטרופה,  שעשוזה מה

 .קטסטרופה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,2007אחד עדכון תקציב , שני נושאים שמחוץ לסדר היום,  חברים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אותם , יום נושאים פתוחים על סדר ה2007מיולי ,  לסדר היום2007יש נושאים מיולי , רגע

 .צריכים לאשר כאן
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ...אני רוצה להתייחס לסדר היום

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אני מבקשת שהיועצת המשפטית תתייחס לכך שיש רשימת נושאים, לא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

עליתי נושא ואני רוצה אני ה, לא לא, רגע שרי,  רגע רגע לא אני רוצה לשאול שיש סדר

 .שרי תמתיני שנייה אני רוצה תשובות. תמתיני שנייה. תשובות נקודה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .בסדר

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .בבקשה אדוני ראש העיר. קיי.או

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .בין לבין גם תקרא את המכתב שלי. יאללה

 
 : חבר מועצה– םמר משה בן טובי

אני לא מבין למה חתימת חברי מועצת העיר לזמן מבקשים נושא לדיון אתה לא מתייחס 

 .בכלל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .התייחסתי לכל דבר

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 . אני רוצה תשובות
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,יש סדר היום של הזה

 

 : חבר מועצה– קמר מתי יצח

אתה לא . אין אצלנו את המושג הזה? 10מה אנחנו בטלויזיה בערוץ , לדבר ללמפה,  ללמפה

אתה יכול . אתה תדבר אלינו כבני אדם כנבחרי ציבור, אני לא למפה פה, תדבר ללמפה

 .לחייך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .לעבוד כךאי אפשר ? אתם מוכנים לאפשר לי לנהל את הישיבה או לא, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אני לא מבין מה אתה , בעלי מימד ציבורי רציני, תעלה את הנושאים שלנו נושאים חשובים

 . בורח מאחריות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

, הם רוצים תמיכות? על מה אתה מדבר... אתה לא יכול להתקדם כשאתה לא, על מה, מה

 ? איך תעדכן תמיכות

 

 : ראש העיר-שה סיני מר מ

 ,אני רוצה להתחיל

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?איך תעדכן תמיכות אם לא תעדכן תקציב
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,פרומה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ח מזה לא מתקדמים"לא קיבלנו עדיין את הדו

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אי אפשר ככה,  המחוז שאתה לא יכול לקיים דיון במועצת ראש העיןתודיע לממונה על

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .זה מה שאני אגיד, זה מה שאני אגיד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .נגיד לך לך הביתה כי אתה לא יכול לנהל... הוא ישאל אותנו נזמין אותך פה בשקט

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני רוצה להתחיל את ישיבת המועצה. קיי.או, חברים

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אנחנו הנבחרי ציבור אכן פועלים לטובת ... אנחנו רוצים לשמוע, נושאים מאוד חשובים

 .הציבור ולא יושבים פה ושותים כוס קפה ועוגות ואני לא יודע מה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,רים" יש תב,יש נושאים חשובים
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,יש יותר חשובים, לא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 , יותר חשובים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .את זה אתה לא מספר לסיפור... 

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,תרגיש, תרגיש בטוח, תביא את הנושאים שחתמו חברי מועצת העיר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

מה קורה עם זה שחברי מועצה מפנים בקשות לסדר היום , הם רוצים תגובה בעניין, פרומה

 ,וזה לא מובא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,כחוק, כחוק

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .כחוק חצי שנה וזה לא מובא לדיון

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 , לא יודעתאני, תתייחס ספציפית

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 זה לפני 21/11, 21/11. בוא נתחיל רגע מהסוף אולי זכרונך יהיה יותר קצר, בוא נתחיל

 ?מה עם זה, דיון חוזר בפרוייקט צומת קסם, שלושה שבועות
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 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 ,קיבלת תשובה מראש העיר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

הוא קיבל תשובה על , הוא קיבל תשובה על התשובה. הוא קיבל תשובה לתשובה, קיבלהוא 

 . קודם כל תנהלו ישיבה, זה לא, התשובה אבל זה בכלל לא שאלה של התשובות

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .לא שומעים, רוצים לשמוע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,טוב חברים

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .רוצים לשמוע מה פרומה אומרת, רגע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני רוצה לומר לכם דבר אחד

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אנחנו רוצים לשמוע מה פרומה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , דקות40אנחנו כבר , יש נושאים חשובים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,זה חשוב עוד יותר, זה חשוב
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אז בוא נדבר על תחבורה אזבוא נדבר על תחבורה? תחבורה לא חשוב, תחבורה לא חשוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה אתה כועס, אני לא מבין מה אתה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני לא כועס, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .יש לך הזדמנות תפתור בעיות, הכל חשוב תענה?  מה אתהאז

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , דקות אחרי40? אתם מוכנים לאפשר לי לנהל את הישיבה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,תתייחס אלינו, לא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .תתחיל עם התחבורה, אני רוצה תשובה לתחבורה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .תתייחס בכבוד הראוי לנו

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אני העליתי נושא אני רוצה תשובות על התחבורה
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,נתתי לך את כל התשובות מה אתה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .הוא חולק עליך, אני רוצה מפי ראש העיר ,לא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

איך , קוץ במדבר אולי לא פרח, הייתי פרח, היתה לך ארגוניה עם חברי מועצת העיר, סיני

 .זה כשרון שלך? גרמת לכולם להיות כאלה תוססים ועירניים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?רצית להגיד משהו, בבקשה פרומה.  תודה רבה על המחמאות

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

ולא שהפרוצדורה שקיימת לכינוס ישיבה , נושא של צומת קסם הבקשה היתה לדיון חוזרב

 ,קודם כל תואילו לנמק ואחרי שתנמקו. לכן אין חובה לכנס, לפי דרישה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?כל נושא שאני רוצה להעלות צריך לנמק

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,תנמקו, שנייה

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 ,לא, לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,פרומה פרומה אני מבקש ממך פרומה פרומה
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?את יודעת מה קרה במרווח הזה? אלא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,פרומה,  פרומה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...ראש העיר עשה מזה פורום

 

 :ש העיר רא-מר משה סיני 

 , אי אפשר לעבוד ככה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ונדמה לי ששלחתי לך מכתב יש לי העתק ממנו בעניין הזה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,פרומה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה יהיה, 23/1-המינהל לא הוציא את המכרז הזה ב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתם מוכנים לאפשר דיון

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .מיליארדים בגללו... 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

40

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?או שאתם לא מוכנים לאפשר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .בידיעות בכל מקום בעולם ובארץ, והוא הולך עושה צילומים בכל ראש העין

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 , מתי, שובה לנושא התחבורהאני רוצה ת, בוא ניתן לו שיתן תשובה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .הדברים יבחנו אחד לאחד, אני מקווה שאת עומדת מאחורי הדברים שאת אומרת, פרומה

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לא כתוב בחוק ולא בתקנות שצריך נימוק להביא לדיון, משה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,לסדר היום... התחיל דיוןאני רוצה ל

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

התקבלה החלטה פה בישיבת מועצה לפני שלושה , התקבלה פה החלטה, שנייה שנייה

מה פתאום מישהו מחליט לא לכבד . שבועות על ייצוג נפרד בין העירייה לראש העירייה

 ?החלטה של ישיבת מועצה

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 .לת על זה תשובה מאוד מפורטתקיב
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .שאת חושבת שזה לא נכון, קיבלתי תשובה לחלוטין לא מפורטת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,שרי סלע, זה לא דיאלוג בינך לבין שרי סלע, פרומה זה לא דיאלוג, פרומה

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? פה כיום או בעבר הם תקפות או לא תקפותתתקבלוהאם ההחלטות שמ

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אם יש לכם בעיה יש לכם את הממונה על המחוז, ה'חבר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אנחנו יודעים בדיוק מה יש לנו מה אין לנו איזה זכויות, אל תכוון אותנו, אדוני ראש העיר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אם ההחלטה ההיא היא לא בסמכות שום הצבעה אחרת של המועצה פה היא לא בסמכות 

 ,אז חבל על הזמן של כולנו, ולא שווה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,יש החלטה, לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

היא . רוב חברי המועצה הצביעו ואישרו, כל ההחלטות שוות בהצבעות, לא לא, בוא נסגור

 ,תבסמכו
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?תגיד לי אתה רציני

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני רוצה להעלות בבקשתכם

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אין שום הבדל בין ההצבעה שהיתה אז

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 ,לא יתכן, לא יתכן ששני אנשים לא יתנו להתקדם

 

 : חברת מועצה– רי סלעש' גב

 ,חבר מועצה? מה אתה אומר, מה אתה אומר

 
 :משתתף בדיון

 , עם כל הכבוד

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .צריך לבצע את ההחלטות, חברי מועצה הצביעו אישרו

 
 :משתתף בדיון

 , יש פה חברי מועצה מבקשים דיון

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,המשפטיכמו ליעוץ , כמו לילד הנכה
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 :משתתף בדיון

חמשה חברי מועצה מבקשים להעלות ? מה זה ניהול עירייה יחידני שלך או של משה סיני

מה זה , מורחים את זה דרך יועצת משפטית, שלושה ארבעה חודשים דיון זה לא בא לדיון

אתה מבקש ממני שאני אצביע על דברים שאתה רוצה להעלות ואתה מתעלם ? הזלזול הזה

 ,זאת חוצפה, צי שנה על דיוןממני ח

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,החלטות שכבר התקבלו

 
 :משתתף בדיון

 .ואם אתם לא מתכוונים להעלות לדיונים את מה שאנחנו ביקשנו שום דיון לא יהיה פה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אנחנו הזמנו אורח

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .דברים האלהקודם כל צריך לכבד את ה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? מה את מכבה את האור, תראה לו מנהיגות אבל אל תבוא ו

 
 :משתתף בדיון

 ,הוא מנהל את הישיבה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה זה

 )מדברים יחד(
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . תפתחי את האור

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה זה זה

 

 : ראש העיר-יני מר משה ס

 . תפתח את האור בבקשה

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , טוב חברים אני רוצה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? אירית מה קרה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , טוב חברים

 )מדברים יחד(

 
 :משתתף בדיון

זה לא ,  יעלה פה חד וחלקאם לא יעלו הדיונים שאנחנו מבקשים ממועצת העיר שום דבר לא

 .תכבדו את חברי המועצה שמבקשים, יש פה חוק, ונגל'מדינת ג

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .שנים אתם מורחים אותם מסכנים, אתם מורחים אותם, בזמן שלנו לא בזמן שלכם
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , אי אפשר, אי אפשר לדון

 )מדברים יחד(

 

 :חבר מועצה – מר יגאל יוסף

 רגל רוב 10000אמנם בגובה של , תפיסה רחבה, לעתיד לתכנן, אסטרטגי... איש עם ידע עם

? איזה התנהגות זאת? תראה מה עשית, בחייך, הזמן אבל אתה לא רואה את המציאות

לא היה בהיסטוריה של ראש ? איזה צורה זאת, אני יושב בשקט משתגע, באמת זה בושה

 .לא היה דבר כזה,  מועצת העיר תוך כדי דיוןהעין לכבות אור לחברי

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אוי אל תיקח את זה למקום אחר

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,לא היה

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... בעיות של נבחרי ציבור, אי אפשר להתחיל בשום דיון לפני שתעלה את הבעיות שלנו

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

אני מתבייש . זה גובל בחוצפה כזאת שאני לא מבין, אתה מבקש להעלות מחוץ לסדר היום

 .להעלות התנהגות כזאת של חברי מועצה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .שלוש פעמים,  שלוש פעמים תוקן סדר היום לא פעם אחת
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

אתה רוצה להעלות מחוץ . חוסר מנהיגות, זה פשוט טמטום, סר מנהיגותחו, פשוט בושה

אחד לא יסכים אתה לא יכול להעלות את ? לסדר היום כשאתה מתנהג ככה לחברי מועצה

 .זה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתם לא מסכימים

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ? על מה אתה מדבר, אתה לא התחלת לדבר, סליחה

 )ים יחדמדבר(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

ה דיון עד שתים עשרה בלילה עלי אני מזמין אותך 'תדון בנושאים שלנו מבטיח לך יהיה אחל

 .לארוחת ערב אם אתה רעב

 
 :משתתף בדיון

 ,כולם מסכימים אחרי שנדון, כולם מסכימים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , אחרי שנדון בנושאים

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-משה סיני מר 

אתם לא מסכימים להעלות את זה מחוץ לסדר , אני מדבר על סדר היום הזה של הישיבה

 ?היום
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .מסכימים אם תעלה את הנושאים שלנו, מסכימים לכל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,יכותאחד זה נושא הקונסרבטוריום השני זה נושא של התמ, שני נושאים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,קודם כל, שלנו... אנחנו מסכימים לכל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,סליחה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 . ישנם חתימות של חברי מועצת העיר תכבד אותם

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני מבקש מכם

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אז , בעדכון חצי שנתי יכול להיות שאת התמיכות אפשר גם לכפל ולשלשאם נדון , פיני דניאל

 ,הבעיה היא לא בתמיכות. בוא נתחיל ונעשה סדר בדברים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ? אתם יודעים, אנשים מחכים לכסף הזה ממרץ

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ? למה זה בא רק עכשיו, ולמה זה בא רק עכשיו
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 : חבר מועצה– י דניאלמר פינ

 .יקשה שאני לא אצעק יותר עדה ב, סליחה

 
 :משתתף בדיון

 .האוזן שלי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אבל , זה לא בעיה שלכם, זה שהנושא עלה במאוחר מאוד זה לא בעיה שלכם רבותי

ת נושא התמיכות שזה גם תמיכו, בסיטואציה שנוצרה עכשיו אני מבקש תתעלו טיפה עכשיו

 , גם לתנועות הנוער, למוסדות דת

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,הוא מבקש ממנו להעלות נושאים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,הסכומים יוכפלו כשנדון בעדכון של החצי שנתי, הסיכום שגם, התמיכות, פיני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .2008 תקציב נו בודאי כי זה יהיה שנה הבאה זה יהיה כבר עם

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,לכן, לכן אנחנו רוצים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,לא אנחנו

 

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

49

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .נתחיל מדיון בעדכון חצי שנתי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,חברים שלי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אתה, פיני דניאל, חברים

 

 : חבר מועצה– יאלמר פיני דנ

 ... שימו את

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , חברים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אני אתכם

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,ניסיון נוסף חברים להכניס אותנו למסגרת

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

, הוא ברמה האישיתאני שואל אותך ציבורית לא אני ולא , תגיד, אם הוא יזלזל בנו, תגיד לי

 ?זה נראה לך שהוא יזלזל ברוב, תגיד, ציבורית

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה זה בטלה, שמונה חברי מועצה חתמו
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?זה נראה לך, תגיד לי מה זה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

לכו , לכו לממונה, ה אפשר לעשות לכו לממונה מסתלבט עלינומ? אז מה אני יכול לעשות

הוא לא יודע מה זה , הוא לא יודע מה מזג אויר... זה צורה? אתה מבין מה הוא עושה, לשר

 ...מה שאני יודע ומה שיגאל ומה שאחרים, אבן בראש העין

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תודיעו לי מה אתם רוצים אני אתכם

 

 : חבר מועצה– יצחקמר מתי 

 ,תקרא אותו, תסתכל, תראה מה כתוב פה איזה כרוז יצא עכשיו בראש העין

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,טוב אני

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .תקרא אותו הנה תקרא, תקרא אותו, זה ממורמרים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,לבקש את ההסכמה שלכם, יוםאני רוצה להעלות עוד פעם את סדר ה,  טוב חברים
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,תענה. אתה תענה לשאלות ולבקשות של חברי מועצה ראש העין

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .במקום לאחד להיות מפלג

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

בכל , שותגם מהשכונות החד, גם מהשכונות הותיקות, אתמול כל ראש העין היתה פה? למה

 ,לפחות בזה, אני מבקש, אל תגידו לי שגרמו לקיטוב, השכונה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,היה איחוד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .מכל השכונות, כל ראש העין היתה פה אתמול, היה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?למה אנחנו לא היינו פה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אין לי מושג,  לא יודעאני

 
 :משתתף בדיון

 .את הקמפיין לא, הוא הזמין את כולם

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אין לי מושג
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,בוא נשמע, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?היו פה עיתונאים אגב, רגע

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אה כן, לא

 

 : ראש העיר-סיני מר משה 

 ,אתם מוכנים לאפשר להעלות, טוב חברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אם היה עיתונאים זה בסדר

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , לא רק רפי היה גם נו, רפי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 יכול וזה לא יכול להיות שהצבעה אחת תכבד והצבעה שנייה תגיד אני לא, על כל פנים משה

 .מכובד או שלא... או שבסמכות המועצה להצביע. לא בסמכות המועצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אני רוצה לומר לכם שלא יכול להיות שאתם תקבעו כללים לישיבת מועצה שנקבעת , חברים

 .על ידי דיני עיריות
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,ע לא אנחנו ואתה מפרזה משרד הפנים קב, אתה משנה את הכללים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני עובד על פי חוקי ונוהלי משרד הפנים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אם כותבת פרומה שהתקבלה על ידי העירייה אינה בסמכותה , ממש לא, ממש לא, ממש לא

 ראש את? על פי איזה כללים אתה עובד, של המועצה אז על פי איזה כללים אתה עובד

 ,העירייה שגם נכנע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?מה את תוקפת פה שרי, מה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , כבד. תכבד את החלטת המועצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אבל יש

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,היא אומרת שאדוני ראש העיר, בסדר, לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אז אני עובד לפי חוות הדעת שלה. קיי.או
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

כל הישיבות הם לא חוקיות אם , אתה מקבל את חוות הדעת שלה מצויין, זו רק חוות דעת

 .כך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ? איפה זה כתוב, למה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אם זה לא חוקי אז גם זה לא חוקי

 

 : ראש העיר- מר משה סיני

 .זה פרשנות שלך פרשנות שלא הולמת את כללי ההגיון

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אם החלטה אחת אינה חוקית גם ההחלטות האחרות אינם חוקיות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,הוא נושא, תעלה את הנושא שלנו הוא נושא חשוב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,וע ולבקש מכםלחזור לסדר היום הקב

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , לרבות ההחלטה שדנו בילד הנכה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , את מפריעה לי, סליחה שרי
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .הפעם אתה מפריע לעיר כולה, אתה מפריע לעיר כולה, אני

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .לאתה מפריע לענייני העיר להתנה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

תסביר , בוא תגיד, תגיד? בוא תסביר לנו קודם כל מה קשה לך להעלות את הנושאים שלנו

 .תן הסבר הגיוני? אתה יודע מה, נתקו את הפרוטוקול בוא תסביר לנו, בשם החברים

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

, אתה מצליח לקומם מתים, התקבלו החלטות, בלבסוף קי, היה לו סבלנות, ויכוח, דיון

 . מתים אתה מעורר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תודה רבה, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אתה מעלה, אתה מעלה? מה תודה רבה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

האם , על פי סדר היום, אני מתכוון לחזור לנסות להעלות ולפתוח את ישיבת מועצת העיר

 ?אתם מוכנים
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

כבד את הנושאים , של חברי העירייה, אני מציע לך בשם החברות, תקשיב אני מציע לך

, זה רק מעלה משביח אותך, ההפך, לא מוריד מכבודך, אני לא מבין מה זה, שהחברים ביקשו

 . עכשיו אתה יכול להגיד מה אתה מעדיף

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?מה אתה משביח אותו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,משביח אותו

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?מה משביח אותו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?תגידו לי רק כן או לא, לתת את האישור שלכם להעלות אותו מחוץ, טוב חברים שני נושאים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...תהאיך א

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,מסכימים בתנאי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .והשני התמיכות
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .מסכימים בתנאי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אין תנאים, אין תנאים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לאחר, לא

 
 

 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ...שיהיה לך? מה אתה רוצה, מה אתה רוצה, תקשורת... אתה רוצה, ה אתה רוצהמ

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,שאנחנו נגד

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

במילים שלך , תגיד? מה אתה רוצה? שאתה מעלה את התמיכות וחברי המועצה מתנגדים

 ,תגיד מה אתה רוצה

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– יםמר משה בן טוב

 ,אז בוא כותרת טובה, זה מה שמעניין אותך הכותרת... הוא רוצה כותרת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,ביום ראשון עד יום שלישי העיתון נסגר ביום שלישי, ביום שישי

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

בוא ? עניין אותךזה מה שמ, אתה רוצה? אז מה, יש עיתונים שעובדים עד יום חמישי, לא
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 .בוא תיתן תשובות... תעלה לדיון, תהיה רציני

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתם מוכנים, הקונסרבטוריום

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ?זה מה שמעניין אותך

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ...קודם כל, לא

 )מדברים יחד(

 
 :משתתף בדיון

 ?המה הבעי, אנחנו נאשר את הכל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , חברים שני נושאים
 
 

 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 . בוא תן לנו תשובות על מה שהעלינו בפניך. הכל חשוב לנו, תמיכות חשוב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , כל הדברים שלכם אין לי שום בעיה להתייחס לזה אחרי, אני מוכן להתייחס לכל דבר

 )דמדברים יח(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לא מאמינים לך. לא מאמינים לך, לא מאמינים לך בכלל

 

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

59

 :משתתף בדיון

 ,פרומה פרומה פרומה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לא מאמין בחיים... אחרי מה שעברנו אתך שאנחנו נאמין לך שתביא את זה

 
 :משתתף בדיון

 ?האם הישיבה התחילה או לא התחילה

 

 : יועצת משפטית–  פרומה פורתד"עו

 .כן, התחילה

 
 :משתתף בדיון

 ?התחילה, אה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .התחילה הישיבה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,כל אחד מחברי המועצה פה, אתה מתעלם מדבר בסיסי, דבר בסיסי, משה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...הרי ממילא מוחקים

 
 :משתתף בדיון

 .שיבוש הליכים, אתה רוצה לגרום לשיבוש של מועצת העיר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אין לי , תקרא. זה לא יכול להיות בחיים סיני אבל לא משנה, יש נייר שלי שכתוב שזה סיני
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 ,פשוט זמן לכתוב לך אבל תדעי לך שאתם משמיטים ומעלימים

 

 :לית העירייה"מנכ-  אירית נתן' גב

 ,לא

 

 : חבר מועצה– מתי יצחקמר 

 ,אני  אומר לך עובדתית, אל תגידי לי לא

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,שתחזרו בכם

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אני מקליט, יש לי גם כותב, אנחנו לא מקליטים

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אף אחד לא נוגע בזה, אחד לאחד

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .זה דיון פרוטוקולים בישיבות מועצת העיר... כתב האישום

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .זה לא בפרוטוקול, זה לא בפרוטוקול... אתם זוכרים שחילקו כאן תעודת הערכה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

עיפים זה זיוף פרוטוקולים בישיבות אחד הס, ההצעה של המשטרה להעמיד אותו לדין

 .מועצה
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני רוצה שתחזרי בך

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?לחזור בי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . כדאי לך, כדאי לך

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אחד מסעיפי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

שאני ביקשתי בפרוטוקולים יש הרבה הרבה מה , זה דרך אגב אמרתי לאירית, אבל זה לא

 ... שאני אומר

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אז בגלל זה אתם יכולים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,מה שאמרתי כתוב זה סך כל הבעלים

  )מדברים יחד(

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,עתאני לא שומ, לא
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,זכי קוממי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

כשאתה לא מקדם בקשות . כל אחד מחברי המועצה כאן מייצג תושבים, משה שיהיה ברור

של חברי המועצה כאילו אתה אמרת לתושבים לא מעניין אותי מה אתם רוצים ומה חשוב 

 .ומה לא חשוב

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .שיבואו לפה בערב

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .חצי עיר נביא לכאן, אתה צודק, נכון, אה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?נו מה קרה לכם אתם, זה השיטה עכשיו

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .זו המשמעות. אתה צודק, נכון

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,יש בעיה נביא מאה איש

 

 : חברת מועצה–  שרי סלע'גב

 ,קדימה זו המשמעות, זו המשמעות משה
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?על המקום הכל ישתנה מה קרה לך

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .זו המשמעות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני שוב מנסה לקבל את האישור שלכם להעלות את סעיף התמיכות, חברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,שום מבחן

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני מבקש שתעשי הצבעה מי מוכן ומי לא מוכן? אתם מוכנים או לא מוכנים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?למה סעיף תמיכות מגיע בסוף דצמבר, אגב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,בבקשה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?מיכות מגיע בסוף דצמברלמה סעיף הת, רגע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ? להעלות את שני הסעיפים האלה מחוץ לסדר היוםןמי מוכ. קיי.או
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,לפני שאתה מעלה את זה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, אני רוצה להעלות את זה להצבעה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , בתנאיאנחנו מסכימים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?מי מוכן להעלות את זה מחוץ לסדר היום

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ?מי נגד הטרור

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אני מבקשת לדעת

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,נושא תוספת, 4סעיף 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?ןטוריובהתמיכות והקונסרמי מוכן להעלות את סעיף 

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...  אנחנו מוכנים בתנאי לאחר שיהיה
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?משה סיני אתה בעד. קיי.או

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?שרי, שרי, בעד... בעד

 

 : חברת מועצה–  סלעשרי' גב

 .אני לא יודעת על מה מצביעים

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אני אמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .להעלות את זה מחוץ לסדר היום

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,תעלה הצעה נגדית, אנחנו נעלה הצעה נגדית

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , ולתמיכותןבטוריור שקל  לקונס120,000תוספת 

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 . אין לי דבר כזה בכלל14יש לי , אין לי כזה סעיף, לא
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .יש לך יש לי חתימה שקיבלת את זה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אנחנו נעלה הצעה קיצונית

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .זה רק אם להעלות את זה לדיון,  הצעות קיצוניותאין

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,רק אם נעלה, פרומה אמרה בזמנו

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,לא לא לא לא

 
 :משתתף בדיון

 ,השאלה אם בכלל לדון, מתי

 )מדברים יחד(

 
 :משתתף בדיון

 ,שרי, אלונה אמרה לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אני אמרתי לא גם 

 
 :משתתף בדיון

 .גמרנו, אלונה אמרה לא
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .גם אני אמרתי לא

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,לשנות את סדר היום

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אין ועדת כספים רצית לתמיכות. אין ועדת כספים אירית, אגב אירית

 

 :לית העירייה"נכ מ– אירית נתן' גב

 .לא צריך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? לא צריך,  אה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,ה בואו נתחיל'חבר

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . אלונה אמרה לא ושרי אמרה לא אפשר להתחיל את הנושא הזה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אתה מעלה את ההצעה שלנו

 
 :משתתף בדיון

אתה . נגמר הסיפור. נגמר הסיפור? מה משעמם לכם. ברגע שהצביעו לא נגמר, ין שום טעםא

 . אתה יכול להגיד מה שאתה רוצה בתקשורת, יכול להגיד מה שאתה רוצה בתקשורת
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,תבוא, חבל לך, אתה משחק  משחק של ילדים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .משה... ה'חבר

 

 : חבר מועצה–  מתי יצחקמר

 .אתה מעניש את התושבים את ההורים את התמיכות, אתה מעניש את הציבור

 
 :משתתף בדיון

 .אתה הולך הפוך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זה לא יעבוד, חבל לך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?מי הצביע נגד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , אף אחד לא הצביע

 

 : ראש העיר-ני מר משה סי

 ?נכון, אלונה ושרי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אל תשתמש באלונה ושרי, לא לא לא
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .ההצבעה נפלה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .נפלה

 
 :משתתף בדיון

 ,עכשיו השמות חשוב בדיוק מי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,מי, כן

 

 :העיר ראש -מר משה סיני 

 ,לא הסכמתי אז. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אף אחד לא הסכים, לא לא לא

 
 :משתתף בדיון

 ,תחזור בך אל תגיד לא הסכמתם, לא הסכמתם

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתם מוכנים או אתם לא מוכנים

 
 :משתתף בדיון

 ,אלונה אמרה לא הנושא. אל תגיד לא הסכמתם

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תרשמו מה שאתם רוצים
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 :משתתף בדיון

 .מה שאתה רוצה לכתוב, תעשה כותבת בעיתון

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .החתימות שלנו, אני את ההצעות שלנו שביקשנו הבקשות לפי הסדר שלנו

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

מה שלוש , שרי, שלוש בקשות. שרהלדון עד שתים ע... צומת קסם, יש לנו שכר טרחה

 ?הבקשות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,דיון חצי שנתי יש פה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

מאחר ואתם מסתייגים ולא נותנים לנהל את הדיון כמו שצריך אז אני לא יכול להעלות את 

 .אני לא יכול להעלות את סעיף הקונסרבטוריום, סעיף התמיכות

 
 :וןמשתתף בדי

כלום אתה לא יכול לעשות , אתה לא יכול לעשות כלום עכשיו, אתה לא יכול לנהל את העיר

כל ההצעות שלך נופלות אתה לא , אתה כבר לא מנהל הרבה זמן, אתה לא יכול לנהל כלום

 .כל ההצעות שלך גם נופלות, זה אתה לא מנהל הרבה דברים, מנהל

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 שהיה צריך להגיע כבר באוגוסט הגיע עכשיו שבועיים לפני סיום שנת למה התמיכות

 ?התקציב

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

71

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?את רוצה למנוע את זה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אני רוצה לשמוע למה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אדוני ראש העיר, בוא תקשיב

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,עי למה בדיוןתשמ, אני אומר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,בוא תסביר לתקשורת, בוא תסביר לפרוטוקול, בוא תסביר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?למה זה מגיע עכשיו, זה הדיון, זה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .בוא תסביר. בוא תסביר לי את זה? למה אתה מסרב לדון בנושאים שהעלינו וחתמנו עליהם

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ...המשמעות של הדחייה שאין תמיכות לא לכוללים לא למוסדות דת לא, לא

 
 :משתתף בדיון

 , לך תספר לתושבים, תלך תספר לתושבים שכולם נגד ההקצאות
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אתה מוכן

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

ראש עיר לא , אתה לא יודע להוביל, הוביל את הדבריםאתה לא מספר שאתה לא יודע איך ל

הקצאות לא , מבחן התוצאה, יש תוצאות, עובדה זה מבחן התוצאה. מסוגל להוביל כלום

 .בבקשה, בבקשה אתה לא יודע לעשות. אף דבר אתה לא יודע להעביר, ידעת להעביר

 
 :משתתף בדיון

 ? אתה מביא תמיכות18/12-ב

 
 : מועצה חבר– מר משה בן טובים

דיברתי על תחבורה אני , מה שמעלים פה, עכשיו תכבד מה שאומרים פה,  חודשים10עזוב 

 .רוצה תשובות לא קיבלתי תשובה על תחבורה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,טוב, אתם לא רוצים לאשר אל תאשרו. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

, בוא אני אומר לך עוד פעם. ם דיון לא אנחנואתה לא רוצה לקיי, אתה לא רוצה לקיים דיון

תתעלה מעל הפוליטיקה תתעלה , תתעלה מעל עצמך, אני מבקש ממך בכל לשון של בקשה

נושאים , בכבוד, בוא נדון על הנושאים שלנו, נתנו את הפרוטוקולים נתנו אותם, מעל הכל

 ,מאוד רציניים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתם לא מאפשרים לדון בנושאים האלהמאחר ו, חברים אני רוצה
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אתה אומר, אתה לא רוצה לשמוע אתה לא מקשיב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני רוצה להתחיל בסדר יום רגיל ולדעתי יש את מצגת

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אתה רוצה, הנושא סיני, את הנושא שלנו

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .עם כל הכבוד לך... אתה לא יכול. רוצים להעלות הצעה שלנו

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,בואו נתחיל, בבקשה, אנחנו מתחילים את סדר היום שוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אתה מוכן לקבל  את ההצעה שלי

 

 : העיר ראש-מר משה סיני 

 .בבקשה תתחיל, נו קדימה

 
 :משתתף בדיון

 ... אתה רוצה שנצביע

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 העלינו 26/7/2007-ב. עכשיו זה זמן ישיבה של חברי מועצה, פרומה אני מפנה אלייך שאלה
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 ,שלושה נושאים לדיון

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני לא רוצה לדון בזה כרגע, טוב

 
 : חבר מועצה– שה בן טוביםמר מ

 ,נושא, חצי שנתי... נושא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .זה לא בסדר היום, יש לכם את הכלים לבדוק את העניין הזה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , אתה לא תתיש אותנו, אנחנו לא ילדים קטנים, לא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ?בקשה הזאתאת ראש העיר לקיים את ה... 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אנחנו מייצגים ציבור

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אני רוצה לדעת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני מבקש שתתחיל, טוב

 
 :משתתף בדיון

 ... שמי, שלום ערב טוב

 )מדברים יחד(
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 :משתתף בדיון

 , פה חברי מועצהיש, עם כל הכבוד יש פה חברי מועצה אדוני היקר

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

בינינו לבין ראש ... הצעה באמת מכובדת שלא תתבזה,  אני מציע לך שלא תתבזה באמת

 .שלא תיכנס בין הפטיש לסדן, העיר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, תתחיל להציג את המצגת

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,ית עבודהאתה עש, אני מציע לך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .די, מספיק כבר? אתה מוכן לשבת ולאפשר לנהל את הדיון

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,את הדיון... 

 
 :משתתף בדיון

 ,אתם רוצים שישמעו את הדברים שלנו

 
 : חבר מועצה – מר משה בן טובים

 ,תרשה לי, תרשה לי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אני  , אני לא רוצה לשמוע. י מבקש להציג את מצגת ואדי רבה למועצת העיראנ, בבקשה

אתם לא רוצים לראות . אני מבקש להציג את מצגת ואדי רבה למועצת העיר, אומר וחוזר

 ? לא אכפת לכם, אתם לא רוצים לראות אותה, אותה
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לאחר הנושאים שלנו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתם לא רוצים לראות אותה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לאחר הנושאים שלנו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

מבחינתי , חברי מועצת העיר או חלקם לא מוכנים לשמוע אותה, אתה משוחרר מבחינתי

 .תודה רבה. אתה משוחרר

 
 :משתתף בדיון

 .מוכנים לשמוע אותו לאחר שהדברים שלנו ישמעו

 

 : ראש העיר-ה סיני מר מש

 .אני עובר לסעיף הבא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .עוד לא נתת לנו תשובה, אתה עוד לא עובר לסעיף הבא, סליחה, אתה
 
 
 ₪ 1,300,000ס "ע,  עבור הקמת פיס ירוק גינה ציבורית ואדי רבה196' ר מס"אישור תב .2
 ________________________________________________במימון מפעל הפיס  

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , מיליון במימון מפעל הפיס1,300ואדי רבה על ...  עבור הקמת196' ר מס"אישור תב
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אתה מדבר לעצמך? אתה מדבר לעצמך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . גזבר העיר תציג את הנושאבבקשה. בבקשה, אני מבקש מהגזבר להציג את הנושא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אתה מדבר

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 , סיני אנחנו מבקשים ממך עוד פעם

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .גזבר העיר תציג את הנושא, בבקשה

 
 :משתתף בדיון

 ,נדבר במקביל, בוא נדבר במקביל

 )מדברים יחד(

 

 :ר מועצה חב– מר מתי יצחק

 .זה אחריות ציבורית אני לא מבין? איך אתה רוצה לנהל דיון תגיד לי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .גזבר העיר תציג את הנושא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,קיבלנו אישור מפעל הפיס
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אתה לא קיבלת שום אישור, סליחה רגע

 

 :זבר העירייה ג– מר רחבעם חיים

 . מיליון1,300עיריית ראש העין קיבלה אישור ממפעל הפיס על סך , קיבלנו אישור

 )מדברים יחד(

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .תנו לי לדבר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תתחיל להציג את הנושא, בבקשה קדימה הגזבר. קיי.או

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אי אפשר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אפשר הכל

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אתה, רחבעם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,רחבעם אתה חייב

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אתה לא יכול

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

79

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אתה מפריע לנו, אתה מפריע לנו בדיון

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אתה לא יכול להתייחס, ליחהס

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני נתתי את רשות הדיבור לגזבר אתם לא נותנים לו לדבר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,את הבקשות שלנו... אתה מפריע לנו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, ואני מבקש מהגזבר להציג את עמדתו, הגזבר קיבל את הרשות

 

 : חבר מועצה– י יצחקמר מת

 ?אתה מפריע לי אתה לא מבין

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .מיליונים... כסף אתה לא אכפת לך... אין לנו בעיה אבל אתה לא מבין

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 , מיליון עבור פיס ירוק1,300קיבלנו אישור 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אתה דופק על השולחן כדי לא ? תגיד לי מה קרה לך. י לא שומע את הגזבר חבריםאנ. קיי.או

 ? לשמוע
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אחרי שהגשנו, זה תקציב שמיועד עבור

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,יש פה סעיפים חשובים? אבל אתה לא מבין אותי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ... שאית לאשר את זהמועצת העיר ר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אתה . אני מבקש מגזבר העיר שוב תחזור עוד פעם על הצגת הנושא, גזבר העיר, גזבר העיר

יש פה חברי . מיקי מפריע לו, מתי יצחק אתה מפריע לו, יגאל יוסף אתה מפריע לו, מפריע לו

 .מועצה שלא נותנים לאף אחד לדבר

 

 : מועצה חבר– מר מתי יצחק

 .תן לנו את הערך שלנו, תן לנו להתבטא, אתה פוגע באנשי מקצוע, תכבד אותנו זה לא יפה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אני רק מציע שיגידו איפה זה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

אפשרות לקבל מימון ממפעל הפיס על סך , יש לנו פה הרשאה, אני מעלה את הסעיף שוב

 ,לצורך ואדי רבה,  מיליון שקלים1,300,000

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , הנה בוא תנסה שוב, חברים הגזבר
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אני ביקשתי כרגע מחודש יולי שידונו ? אני לא רוצה שיזלזלו בחתימה שלי אתה לא מבין

 ...הוא לא יכול. בנושאים מהותיים בראש העין ולא תקשורת

 

 : חבר מועצה–  דניאלמר פיני

 ?איפה זה יוצא בשטח

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה אני אומר לו, עזוב את הפרוטוקולים, אני קורא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ... המהנדס, פיני פיני

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . זההוא רוצה להציג את

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .הוא לא יכול להציג

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,גזבר העיר, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

את מכוונת , אני יודע, את צריכה לדאוג שהדברים יהיו סגורים, הוא לא יכול להציג שום דבר
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 . זה הבעיה, אותו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .סה שוב להציגרחבעם תנ,  טוב

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,רחבעם, רחבעם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,עשה טובה, רחבעם אתה מפריע לנו

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אני מציע לך

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .מספיק פעם שלישית, מספיק ראש העיר? אני מנסה בפעם השלישית בסדר

 

 : חבר מועצה– תי יצחקמר מ

יש לנו בעיה עם ראש העיר שהוא לא רוצה , אין לנו בעיה אתך, אתה כבודך במקומך מונח

 ,לתת לנו דיון

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,תפקידו כראש העיר לדאוג

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,להתנהלות הדיון
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .יםלא שאתה ישסה אותך באנש

 

 : גזבר העירייה– ר רחבעם חייםמ

 .אני רק מציג עובדתית, זה לא שיסוי

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,לא היה, לא היה כאן דבר כזה, אדוני

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,עזוב אותי אלף פעם הרשאה

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ? הוא שם אותך מולנו על מהמה עכשיו, איש מקצוע מול חברי מועצה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אני לא מתעמת עם אף אחד

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .אתה תשב בשקט עד שהוא יגמור את הדיון בינינו ובינו, אתה כן מתעמת

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אני אמור, לא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,הוא משתמש בך
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .לדבר מתי שראש העיר מבקש ממני

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,הוא צריך לתת לך את התנאים, לא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,ברגע שראש העיר מבקש

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 , בושה, הוא צריך לתת לך את התנאים

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– יוסףמר יגאל 

 .שככה מנהל את הדיון, זה פחדן

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,שלוש פעמים

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,איפה החלטת המועצה, רגע... איפה החלטת המועצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,בבקשה תעלי את זה להצבעה, אני רוצה להעלות את זה להצבעה

 

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

85

 : חבר מועצה– י יצחקמר מת

 ?להעלות את זה להצבעה על מה אתה מדבר

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,לגבי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? מיליון1,300-איך תכיר ב, בהחלטה של הילד אתה לא מכיר בהחלטה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?איפה אותה החלטה של הילד הנכה

 

 : חבר מועצה– חקמר מתי יצ

גם את זה אתה ,  שקל200-300,  שקל500אמרתי לך בוא כל אחד מאתנו יתרום ,  שקל3,000

וכל ? מה אתה מטיל את זה על הדרג המקצועי שהם עושים את עבודתם נאמנה, לא מוכן

 ?מה אתה מערב אותם בכלל, מה אתה מערב אותם פוליטיקה. הכבוד להם

 

 :מועצה חברת – אלונה דור קולן' גב

 ,היתה פה החלטה של חברי מועצת העיר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

. אנשים משכמם ומעלה ואתה מנסה לשטות בהם בנו, ה אנשי מקצוע זכית'אתה זכית באחל

 .לשסות סליחה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אין שום שיסוי פה
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 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,למה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,כי אתה בעל מקצוע, אני מרגיש לא נעים, לא

 )מדברים יחד(

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,בין לענות או לא לענות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אל תעשה ככה? תגיד לי נראה לך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בכלל... אתה לא, אל תענה להם רחבעם רחבעם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,  לוח אויר, מי הם? נו אתה מבין

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .זה אפילו את עצמו לא יודע להבין

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,חברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זה בדיוק הוא? אתה יודע מה זה דבר ללמפה, דבר ללמפה
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

אז אנחנו נעלה את זה ? לא נתנו לך להציג את זה, גת את העניין הזהאתה הצ, טוב רחבעם

 .בבקשה, להצבעה

 
 :משתתף בדיון

 .אתה לא תעלה את זה להצבעה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תעלי את זה בבקשה להצבעה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,ר"אישור תב

 )מדברים יחד(

 
 :משתתף בדיון

 ,וןאין די, אין דיון

 
 :משתתף בדיון

 .עכשיו... תעצור רגע

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , לאחר הנושאים שלנו

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .אני רוצה להעלות הצעה נגדית
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, בבקשה שלום

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?פרומה מותר לי להעלות הצעה נגדית

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .מותר לך להעלות הצעה נגדית

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 .היית צריך להעלות לפני, לא

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .פרומה, עוד לא הצבענו? למה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתה לא יכול להעלות? מה תצביע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אין קשר. אין קשר, קשראין 

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .לא דנים או מצביעים נגד

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה,  טוב בבקשה שלום
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , אני רוצה לומר שאני הייתי מעדיף לייעד את הסכום הזה לשני דברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?רעל מה אתה מדב

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אבל אתה לפני רגע ביקשת, אתם, תראו, רגע רגע, רגע רגע

 )מדברים רגע(

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , רגע, זכי, זכי, אתם, רגע, אני מודיע לך, לא לא, זכי רגע רגע

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,זכי אתה ביקשת

 

 : חבר מועצה– כי קוממימר ז

 , אנשים פה הצביעו נגד תקציב ונתנו להם

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

אבל אם אתה מעלה . קיי.או. קיי.או. אתה ביקשת עכשיו להצביע על ההצעה הזאת, זכי

 ,הצעה נגדית

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ?יש לך הצעה נגדית
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

בהנחה שזה בלתי אפשרי אז אתה רוצה להתנגד אז אני רוצה , יפה, אז רגע,  אחתשנייה, רגע

 ,חברים אני רוצה לומר, אז אני רוצה, בדיוק בדיוק, בלי קשר להצבעה

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אם אומרים מחוק, מחוק שלוש פעמים, תגידו אחר כך מחוק, אז תמחקו אותו

 

 :חבר מועצה – מר מתי יצחק

 ,אנחנו נחכה למינהלי

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , אני אומר, אני אומר' א. זה כאילו שלא היה, אם אומרים מחוק שלוש פעמים זה נמחק

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ... תתייחס? מה יש לך להגיד שלום, טוב בבקשה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

ר הזה יופנה לאחד משני הדברים או שניהם "שהתב, בדיוק, ר הזה"אני הייתי מעדיף שהתב

שיפוץ אולם הספורט המשותף לאולפנה , האחד שיפוץ אולם הספורט, שיפוץ, האחד. ביחד

 ,ולתיכון הדתי

 
 :משתתף בדיון

 ?איזה משותף

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , מזה שלושים שנה לא שופץ, מזה שלושים שנה, מזה
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 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– ר זכי קוממימ

 ? מיליון שקלים של הארנונה3למה לא דיברת אז על 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,הדבר השני, הדבר השני, שתים

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ?למה לא העלית משהו נגד

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?כים לקבל את הכסףאתה רוצה שאני אעלה לך עכשיו עשרה פרוייקטים שצרי, שלום

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,מה אני רוצה, לא מה את, אני אגיד לך מה אני רוצה, לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .זה לא רלוונטי בכלל

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .אז אני אומר למה זה כן רלוונטי, רגע רגע אז אני

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 . אבלזה לא הדיון
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אבל שרי אם אני אגיד אני אגיד למה זה כן

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,זה לא הדיון

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

האולם המשותף , כפי שאמרתי שיפוצו של אולם בתי' א.  אני אגיד למה זה כן רלוונטי

 ,מזה שלושים שנה, שלושים שנהלתיכון הדתי ולאולפנה מזה , לתיכון הדתי

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ,למה לא דיברת אז

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , אני מבקש

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ...לבין החילונים לא יהיה שוויון

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אני מבקש

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . לא מאשר הוא מאשר למשהו יעודי בלבדמפעל הפיס

 

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

93

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?אנא ממך אולם הספורט באשכול הוא כן שיפץ מה אתה מבלבל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

. פה זה תקציב לגינה ירוקה, המדובר בגינה ירוקה, שלום, זה גינה ירוקה, זה גינה ירוקה, לא

אתם לא מוכנים לתת לו , י מתפלא על ההתנגדות פהאנ, לא, אני מתפלא, ואני מתפלא

 .לשמוע

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

אלא אם כן הבדיקה שלי העלתה חרס , כיוון שאני עכשיו בדקתי את זה, אתה טועה, משה

 ,בידי אבל הבדיקה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,יש מונח שנקרא

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

או אגב , ללכת כראות עינינו או ל, הכסף הזה יכול היה כראות עינינו, הבדיקה, משה לא לא

כי אני רואה , אני  אגב נחל רבה לצערי הרב אני רואה אותו לצערי הרב כעגל הזהב שלנו

ואני לא יודע איפה זה , ואני לא יודע, שאנחנו מתחילים להשקיע שם עשרות מיליוני שקלים

 ,ולכן, ולכן', א, צה שהכסף הזה ילךהייתי רו, אני רוצה, רבותי. יגמר

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

, בישיבת ועדת הכספים, בישיבת ועדת הכספים שהיתה, בישיבת ועדת הכספים שהיתה

 ,בישיבת ועדת

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

בד אתה לפחות תכ, חברי מועצה הצביעו עליהם, יותר מכובד שדנים בעניינים דחופים, שלום
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 , את חברי המועצה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?על מה, על מה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .עד היום טוחנים ומורידים את זה, אנחנו הצבענו לסייעת לילד הזה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

דקות לא אני ארבעים , סליחה רגע, אני לא דיברתי? אני אתך מה אתה רוצה, אני אתך

הוא , רגע רגע, הוא אמר לגברת. בא ואמר שהולכים להצביע, עד שאדון זכי קם ואמר, מדבר

 ,אמר לגברת נתן

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,לא שמעת מה הוא רוצה להצביע

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .הוא אמר בואי תצביעי, סליחה

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ,להעלות הצעהאתה רוצה 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

, אתה אמרת, משה, זה לא מה שאמרת קודם ידידי, זה לא מה שאמרת קודם, לא, הוא אמר

כיוון , מרגע זה ואילך כיוון שהתחלת, אתה אמרת בואו נתחיל להצביע, אתה אמרת

 ,זכי, שהסכמת זכי
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 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 .רת שההצבעה התחילהלי אמ, אם ההצבעה התחילה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,זכי, זכי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,חברים,  טוב

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , סליחה, לא לא, זכי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .הוא אמר את זה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , הוא אמרלפני ההצעה הנגדית, הוא אמר את זה לפני מספר דקות

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ,מספר דקות, אנחנו עשרים דקות? עשר דקות

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

הוא אמר , הוא אמר אני יוצא, אני מסכים אתך, הוא אמר, לפני מספר דקות אבל הוא אמר

באותו רגע אני התחלתי לדבר כי אני אומר אם הולכים , שהוא רוצה להתחיל בהצבעה

אני לפי הסיכום בועדת הכספים הבקשה , אני אומר.  צבעה אני  רוצה לומר את דבריילה

 ,הבקשה הראשונה לפי סיכום ועדת כספים, הראשונה בינואר גברתי אירית נתן
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,תחזרי בך, תחזרי בך יועצת

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

פיס זה לשפץ את אולם הספורט המשותף לתיכון הבקשה הראשונה של העירייה למפעל ה

זה היה , זה היה ההסכם, גם יחד... רויטל, אבל זה לא מה שהסבירה רויטל, רגע, באולפנה

 .הסיכום

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,זה לא, זה דו צדדי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . לא שומעים,  לא שומעים

 

 :הלית העיריי" מנכ– אירית נתן' גב

 ,את שבזי כן כי הוא בנה את שבזי

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

הכסף הראשון , אבל גם אם אז אני מבקש שהגזבר, זה לא מה שאמרה רויטל' א, אז ככה

 ,שיגיע מקרן פיתוח או מכל קרן שהיא יופנה לאולם הספורט

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .זה על שום דבר, זה על שום דבר

 

 : חבר מועצה–  שלום דראבמר

 ,דבר נוסף, דבר נוסף', א.  אני מבקש להצביע בעד ההצעה הזאת ,זה ההצעה שלי
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 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ... לא מתייחסים, לא חשוב עכשיו

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

, היא מיידית, אתה כל בקשה שלך אלי היא, אני המום לגמרי זכי? ככה אתה אומר לי

 ,ידיתמי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,הוא לא התכוון אליך, לא

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .לפחות לפרוטוקול שיהיה. טוב בוא נבדוק, אה הבנתי, אתה מתכוון, אה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .דבר ללמפה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,עוד דבר אחד, דבר נוסף

 

 :עצה חברת מו– שרי סלע' גב

 . אתה מפספס מאוד, שלום

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,דבר נוסף

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,הרי בתקציב נמצאים סעיפי כספים שלא מומשו, אנחנו
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?שלום אתה סיימת, סליחה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , עוד דבר אחד

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,דיון בעדכון חצי שנתי היה חוסך ים של כסף שיכולת להנות ממנו בחינוך

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .אגב יש לי ספקות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , לא לא, זה ברווחה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,יש לי ספקות לגבי זה

 
 :משתתף בדיון

 .בוא נקיים דיון

 

 :עצה חברת מו– שרי סלע' גב

 ?בסדר, תראה מה המצב האמיתי ואז נתקדם, אז קודם כל תקיים דיון

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אבל שרי תקשיבי עוד הפעם אמרתי לך אני
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 . הכסף נמצא, לא תצטרך לחכות לינואר

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,תי לדבר ברגע שאדון זכי רצה להתחיל בהצבעהאני התחל, שרי תקשיבי אלי היטב. קיי.או

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , לא

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

. ר"בודאי זה התנאי שלי להצביע בעד התב, דבר נוסף, דבר נוסף? לפרוטוקולים... אתה, לזכי

 ,הכסף הראשון שאנחנו נמצא בקרן פיתוח, את הכסף הראשוני, עכשיו

 
 :משתתף בדיון

 ?איזה כסף

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,זה מאות אלפי שקלים, אני אסביר

 
 :משתתף בדיון

 ?אתה לא נותן לו... ומה עם החבר

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,עזוב, אוי באמת נו

 
 :משתתף בדיון

 ,יש עוד בתי ספר
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,דבר נוסף, הדבר הנוסף

 

 :חברת מועצה – שרי סלע' גב

 ?על מה אתה מדבר, גם לעוד עשר שנים אין כסף

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

שם המסלול הוא מסוכן , בית ספר אוהל שרה, מסלול בטיחותי לאוהל שרה, מסלול בטיחותי

את ההיקף מסביב , בית ספר צורי, בכביש נעשה בית ספר אוהל צורי, מסוכן מאוד, מאוד

סכום מסוים שאני , צריך עוד מספר, גם יש לו כסף עבור הכיכר, לולאפשר לס, אפשר להיכנס

כדי שהתלמידות , כביש וכיכר לבית ספר אוהל שרה, לא יודע את מהותו למען סלילת כביש

 .והוריהם ירדו בצורה בטוחה לבית הספר

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 , אתה יודע שיש תוכנית באגף ההנדסה

 

 :מועצה חבר – מר שלום דראב

 , היא לא טובה, היא לא טובה, היא לא טובה. התוכנית הזאת לא טובה, זה לא טוב

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ,לשנות את ה, לא לא

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,זה לא טוב, זה לא  טוב
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 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ,אתה מדבר על תוכנית אחרת

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,דיברתי עם היועץ, אני דיברתי עם היועץ אתה טועה

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 ,עם היועצת... 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

זה לא , זה לא טוב, לא... עשיתי סיור אתו והוא הסכים והוא הפנים, אבל אני דיברתי אתו

 .אני מכיר את זה, אני יודע. טוב

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-ר משה סיני מ

 .סליחה יבגני כן, יבגני. קיי.או

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה יבגני

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס-  דומר יבגני מלמ

שרי אני מפנה , ואני מסכים גם עם שרי, אני דברים מסוימים מה שאתם עושים כאן, חברים

ח חצי שנתי ויכול להיות את רוב "ייך על דואני מסכים עם חלק מדבר, את זה גם אלייך

 ,הכספים היו יכולים להיות מנוצלים גם לטובת
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?נתנו לך רשות דיבור, לא שמתי לב? אתה קיבלת רשות דיבור

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 .בדרך כלל אני נוהג כך את יודעת

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אז אתה מעלה את הנושאים שלנו, גער

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 ?סליחה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אז אתה מעלה את הנושאים שלנו

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 .מקווה שאתה מרשה לי. אני עכשיו מתבטא ברשותך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

, יך אומרים מלמעלה תעלה את הנושאים שלנו החצי שנתיאולי אתה א...  השאלה אם

 .מבטיח לך הכל פה עובר... הנושא של ה, הנושא של צומת קסם

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 .תודה מתי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אל תגיד לי תודה בפה, לא, אני אומר לך
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 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 .ר שאנחנו מדברים עליו"אני רוצה להתייחס כרגע לאותו תב, לפי דבריך בסדראני אמשיך 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .בוא תהיה ריאלי

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 .פתאום חבר שלך שוב פעם. אני מאוד ריאלי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ה שקורהלטובתנו זה ביזיון מ... יבגני באמת אולי אתה ממך

 

 :מ ראש העיר "מ/ ס– דומר יבגני מלמ 

 .לא הפרעתי לך, תן לי להמשיך. אני ארשום אותה ואני אשן על זה, תודה על העזרה, מתי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...אבל אתה לא מבין שעל כל דבר

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

אבל ... מה שאמרתי זה. ר"תייחס לאותו תבאני רוצה לה, אני מאוד ענייני אני מסכים אתך

 ... לפרוייקט שהוא פרוייקט הדגל... מה זה מונע בעדנו לקבל כספים

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? זה לא פרוייקט הדגל תגיד לי

 )מדברים יחד(
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...החלפת, אתה היום עושה החלפת מדיניות שם

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דוי מלממר יבגנ

 מיליון שקל 1,300. אתה יודע בדיוק למה אני מתכוון, אני מדבר על פרוייקט מסוג אחר

 ,אנחנו יכולים לקבל ולהתחיל מיידית בביצוע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . בתחילת פברואר ומי יודע מה יהיה23/1-נדחה ל? ואז מתי זה נדחה

 

 :ראש העירמ "מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 ,אני מבקש מכם להתייחס בצורה מאוד, ר הזה בעיניי הוא מאוד חשוב"התב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .גם זה חשוב, גם האבא הזה חשוב עם הילד שלו... ר"איזה תב, הכל חשוב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה. רים להצבעה"אני מבקש להעלות את התב, תודה רבה יבגני

 

 : חברת מועצה– י סלעשר' גב

 .תאמין לי. הפרוייקט הזה לא שווה כהוא זה כשיש את הבעיה של הילד הנכה, יבגני

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 ?אבל איך הנושאים קשורים
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

ה כהוא זה לא שווה פארקים וגנים כשפ? כי זה כבר אושר ולא מתקדם אז למה שזה יתקדם

 .יש בעיה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אם אתה לא תביא את המהלך הזה של , אתה צריך להבין אתה לא פתרת אף פעם שום נושא

 ?איך אתה נותן לה, אתה לא יכול לתת לה, אתה לא יכול לתת שום דבר. הבקשות שלנו

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ...ר"אישור תב

 

 :עצה חבר מו– מר מתי יצחק

 ,לא היה שום דבר

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .במימון מפעל הפיס, ח" מיליון ש1,300,000גינה ציבורית על סך 

 
 :משתתף בדיון

 .לא שומעים

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?שלום דראב, עדה בעד, משה סיני בעד? מי בעד

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .שדיברתיבעד בהסתייגות 
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?שרי? שרי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?אלונה. נגד

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?פיני דניאל. נגד? מיכאל מלמד. יעקב אדמוני בעד. אבי סמובסקי איננו. נגד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

שלא , זה בפרוטוקול, לא. כמו שאת אמרת, בתנאי שזה באזור שהוגדר מול בית ספר צורים

 .אם זה מוגדר שם אני בעד, כי אנחנו דיברנו על זה שזה יהיה מוגדר, יהיה אי הבנות

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,דפיני בע... מפעל הפיס

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . בעד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אני אומר לך זה לא שם
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . מתי יצחק

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?משה בן טובים, יבגני מלמוד בעד. נגד

 
 :עצה חבר מו– מר משה בן טובים

אני , תביאו לי. אני רוצה לשמוע פרטים ואין לי פרטים, אני לא יודע על מה אני מצביע בכלל

 .דיון חשוב מאוד, אז בוא נדחה את הדיון הזה? לא שומע כלום אז מה לעשות

 

 : חבר מועצה– אירית נתן' גב

 ,בן טובים, משה בן טובים, זכי קוממי נגד

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אבל אני לא שומע. על מה אנחנו דנים בכלל, אני רוצה לשמוע מה, מענש

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?בעד, אתה נגד

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 , שנייה אחת, רגע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתה רוצה לצאת לחשוב קצת
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,סליחה, לא לחשוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אתה מבין, איך הוא משטה בך

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אז אני נגד, לא צריך לחשוב

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . קיי.או. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , הפוליטיקה שלכם

 )מדברים יחד(

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . עד ב6

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אני נגד משום שלא שמעתי פרטים, אני נגד, יפה? ככה אתה מנהל, זה טוב, נו אז זה טוב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,ניסינו לעשות דיון

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ...לא

 )מדברים יחד(
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

אבל אני לא , אני בעד שיתנו לשמוע פרטים אחר כך אני אחליט,  לא בעדאני בעד זה לא אני

דבר כל כך חיוני . אני לא מוכן להצביע סתם, אני לא עיוור. שומע פרטים לכן אני מתנגד

. תסתכל, תסתכל מה גרמת, שלא יהיה עוד ועוד גינה ציבורית בעיר, תראה מה אתה גורם

. לא יודע על מה מדובר, עתי על מה מדברים בכללאני לא שמ, הדרך שלך, בגלל השיטה שלך

 .לא שומע כלום... אתה לא מתאר לעצמך. אני שומע רק צעקות

 

 : חבר מועצה– שרי סלע' גב

הנושא היחיד שהובא במסגרת הפרוייקט , אני רוצה רק להגיד שיהיה ברור, משה אני רוצה

שרק יהיה , כפרוייקט לא אושרהפרוייקט .  מיליון9ר על סך "שיקום נחל רבה היה אישור תב

. הפרוייקט לא אושר, אז אני אומרת פה לפרוטוקול. ברור כי אתם כבר יצאתם במכרז

, לכן אל תצאו בכלל לדרך,  מיליון ואין תוכנית עבודה9-הפרוייקט מתוקצב בהרבה יותר מה

 ,אתם כבר פרסמתם מכרז

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,קט יצא לדרךלא הבנתי מה את אומרת והפרויי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אתם כבר פרסמתם מכרז

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ...לתושבי העיר... 

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .הבנת כראוי, הבנת

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,כולנו נהיה יותר חכמים, להעלות את זה בפעם הבאה, לא לא, אתה מוכן להעלות את זה
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לצערי הרב כל מה שקורה , נקודה... זה מה שקורה, זה בעיה שלכם, תשמעו זה בעיה שלכם

 .פה זה התנהלות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני לא מציע לחנך פה אף אחד, משה בן טובים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אתה לא מחנך אבל אני צריך, לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,שאתם... 

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

זה נושא חשוב . זה מה שקורה עובדה, זה מה שאתה גורם, זה מה שאתה גורם, לא לא

 .ותראה מה גרמת, בעיניי

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

מה , אז מה קיבלת... ולא מעלים להצבעה, ולא מעלים להצבעה... עניינית... יש פה דיון

 . זה לא עובר. תראה מה קיבלת, א תעלה להצבעהל? קיבלת

 )מדברים יחד(

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ...יש הקלטה אני לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה את רוצה להקליט, מה יש הקלטה
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

בר נושא כזה אם התנהלות במאה אחוז היה עו, במאה אחוז היה עובר, זה היה עובר לך ברוב

 . נקודה, אתה לא מתנהל נכון
 

 : 1' החלטה מס
 עבור הקמת פיס ירוק בגינה ציבורית ואדי 196' ר מס" אישור תב: שבסדר היום2סעיף 
 .במימון מפעל הפיס ₪ 1,300,000ס "ע, רבה

 
 . מודיבגני מל, פיני דניאל, יעקב אדמוני, שלום דראב, עדה אהרון, משה סיני) 6: (בעד
, משה בן טובים, מתי יצחק, יגאל יוסף, מיכאל מלמד, קולן-אלונה דור, שרי סלע) 7: (נגד

 .זכי קוממי

 .נדחה ברוב קולות: החלטה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,הנושא הבא
 
   אישור פתיחת חשבון עזר ייעודי בבנק אוצר השלטון המקומי לבניית אולם ספורט  .3
 ________________________________________________ס אשכול"בבי  

 

 :לית העיריה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אישור פתיחת חשבון

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ?מה אנחנו פה בובות אתה חושב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אישור פתיחת חשבון

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .רחבעם
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 :גזבר העירייה – מר רחבעם חיים

 ,לבניית אולם ספורט... אישור פתיחת חשבון

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?קיבלנו... 

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,מפעל הפיס מתנה את קבלת הכספים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... ?אתה לא מוכן להעלות את זה? אתה לא רוצה לעצור ולשמוע בכל זאת

 
 : חבר מועצה– טוביםמר משה בן 

 . לא מוכן. הוא לא מוכן להשתתף אתך, הוא לא מתנהל נכון

 )מדברים יחד(

 
 :חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ...אני לא מקבל פרטים מדויקים, בצורה מכובדת

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אל תדאג, הוא יקבל את העונש הציבורי, אל תלך, אל תלך

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-סיני מר משה 

 .תמשיך רחבעם, כן

 
 :משתתף בדיון

 .תגיד את זה ברור לפרוטוקול שאנחנו נדע? של מי, של מי
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

ברגע שהוא מאשר הקצבה לפרוייקט מסוים הוא דורש חשבון יעודי ... מפעל הפיס דורש

אז לכן המליאה , ית ספר אשכולקיבלנו אישור עבור אולם ספורט בב. עבור אותו פרוייקט

 ?אישרתם אותו נכון... מתבקשת לאשר פתיחת חשבון יעודי עבור אולם ספורט שאושר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?אז עכשיו נזכרת לפתוח את החשבון? גם אותי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,איך אתה רוצה שנאשר, יש לנו הרבה דברים

 

 :העירייה גזבר – מר רחבעם חיים

 ...ח לא"מה שאין דו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... יש, שאין לנו חצי שנתי ואין לנו בחשבון כסף

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .כן? מישהו רוצה להעיר משהו, אני רוצה להעלות את זה להצבעה, כן

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אני מבקש

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?מה נעשה, זה הסמכות של המועצה
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,יש לה סמכות, איזה יופי, איזה יופי, זה בסמכותה? זה בסמכותה, זה בסמכותה, אה
 
 

 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,קודם כל אני רוצה קצת יותר פרטים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ז אני אדע שבסמכותי לפתוח חשבוןח ביצוע א"אחרי שאני אקבל את הדו

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?איזה פרטים על חשבון  יעודי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ח ביצוע"ארבע שנים לא ראינו דו, ח ביצוע"דו

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אני רוצה להבין מהחשבון מה מבנקים אחרים מה המשמעות מה מפה מה משם

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,הם קבעו לנו  חשבון בבנק, לא

 
 :משתתף בדיון

 ?באיזה בנק אבל, איפה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,זה לא הלוואה בכלל... בנק, בנק אוצר השלטון לשעבר

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,למה לא בנק, הלמה לא הבנק הז? איזה בנק, עוד לא הגענו להלוואה בכלל
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ...הלוואה זה, לא
 
 

 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אתה כבר מעיר מראש עבור הסעיף הבא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .ר אתה חייב"כל תב, זה חשבון בנק... גם אתה על

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .הם דורשים מאתנו

 )דמדברים יח(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ההצעה אירית

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?כולם בעד חברים, אפשר לאשר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ...ח ביצוע אני לא"עד שאני לא מקבלת דו, לא לא לא לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לא יעזור, אי אפשר לדון כל עוד אין חצי שנתי

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?אתה בעד, הלו? בעד, אישור פתיחת החשבון משה סיני בעד, טוב
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני בעד כן

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?שרי, סיגל איננה, עדה בעד, שלום בעד? עדה בעד

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .נגד

 

 :ית העירייהל" מנכ– אירית נתן' גב

 ?אלונה, נגד

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 . נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , אבי איננו יעקב אדמוני בעד, נגד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ? למה את לא שואלת אותו

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?מיכאל

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 .נגד
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?פיני. נגד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אני בעד, אני בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?מתי? מתי. נגד? יגאל,  בעד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה זה, אני נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . נגד

 

 :צה חבר מוע– מר מתי יצחק

 ?את רצינית שאת שואלת אותי

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אולם הספורט, רגע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...ציבורי ואת... 

 )מדברים יחד(
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .משה בן טובים על בניית האולם, משה בן טובים, יבגני מלמוד בעד

 
 :ר מועצה חב– מר משה בן טובים

 . בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?זכי

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .בעד, לא רוצה נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . קיי.או, בעד גם? זכי, בעד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תתחבר בחשבון אחר

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . עברזה. קיי.אז או
 

 2' החלטה מס
 מליאת המועצה מאשרת ברוב קולות פתיחת חשבון עזר ייעודי בבנק : שבסדר היום3סעיף 

 .ס אשכול"אוצר השלטון המקומי לבניית אולם ספורט בבי
 

, פיני דניאל, יעקב אדמוני, קולן-אלונה דור, שלום דראב, עדה אהרון, משה סיני) 9 (:בעד
 . זכי קוממי,משה בן טובים, יבגני מלמוד

 .מתי יצחק, יגאל יוסף, מיכאל מלמד, שרי סלע) 4: (נגד

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,הלוואה חברים, סליחה, ר מספר"אישור תב, הסעיף הבא. קיי.או, עבר
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?איך אתה מאשר פתיחת חשבון, ח ביצוע לא קיבלת"דו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , חברים, יך את הנושא הבאאני ממש

 
  בנק 4.8%ריבית עד ,  שנה15 -הלוואה ל ₪ 10,000,000 בסך שך 185' ר מס"אישור תב .5
 מסחרי  
 :להלן פירוט ההלוואה  

₪ 2,500,000            .א   בתב(אשגדום   .163ר "אושר  ( 
₪ 2,000,000            .ב  ספורט    בתב(אולמות   )184ר "אושר 
₪ 1,000,000            .ג  ספורט    בתב(מגרשי   )183ר "אושר 
₪ 1,000,000            .ד  ציבוריים    גנים  ופיתוח                              אושר (שיקום 
בתב                       )102ר "                                                         
מס"תב .ה  עלמין₪ 1,100,000 - 186' ר  בית  ושיקום  פיתוח    
מס"תב .ו  ₪  1,500,000 - 187' ר  ישן  תעשיה  איזור   .שדרוג 
מס"תב .ז  חרדי ₪  500,000  - 188' ר  חינוך  מוסדות  שדרוג   . 
מס"תב .ח  עובד ₪   200,000 - 189' ר  נוער  ן  למועדו השלמה   . 
מס"תב .ט  ילדים  ₪   200,000 - 198' ר  גני  קירוי           )בטיחות( 
10,000,000₪ -      כ"סה        

   

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?ח"איך אפשר בלי דו

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .עבר כבר? מה זה משנה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , עיריית ראש העין

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ...יש דברים
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , תגיד לי,משה תגיד לי אתה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , מיליון שקל מהבנקים10ביקשה וקיבלה אישור חברים לקבלת הלוואה של 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?את זה... אתה אם היית ראש העיר היית

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,ח ביצוע איך אתה"לא ראית דו? מה הבעיה, ח"לא ראית דו, מה אתם

 

 : ראש העיר-סיני מר משה 

 .בבקשה רחבעם, אני מבקש מגזבר העירייה להציג את הנושא של ההלוואה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אין זמן.  דקות לעניין הזה45יש לו .  דקות לעניין הזה45יש לך 

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תעלי להצבעה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .שבן טובים לא יגיד שהוא לא קיבל הסבר

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?מי
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,מועצת העיר אישרה בעבר

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .עכשיו עכשיו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,י רוצה להגיד לך לפני שאתה מתחילרחבעם אנ, אני רוצה להגיד לך רחבעם

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,תן לי להסביר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,תקשיב... מקצועי... 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אתם מפריעים לגזבר לדבר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...ולהגיד עליך בתקשורת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה. בבקשה. עים לגזבר לדבראתם מפרי
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אתה בסדר, אתה בסדר.  כן4, 5

 

 :גזבר העירייה – חייםמר רחבעם 

 ,אני חושב שגם, של כל עסק לוקח הלוואות... 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , מיליון12אבל אתה בגרעון רק עכשיו יש 

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,ני לא בגירעוןא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה אתה אומר לי לא.  מיליון12אתה בגירעון 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם, בבקשה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אתה מעמיס הלוואות,  מיליון12אתה בגירעון 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,בלאגן, הצבעה

 

 : מועצה חבר– מר מתי יצחק

 ,ח"תן לי את הדו, ח"תביא לי את הדו, תוכיח לי שאתה לא בגירעון
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .זה לא נקרא גירעון

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אתה יכול לעבוד בעובר, תגיד? זה לא נקרא גירעון, אה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?איזה עובר

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-ה סיני מר מש

, רחבעם. תציג, אל תתייחס, בבקשה? רחבעם אתה מוכן להציג את זה, בבקשה רחבעם

 .נשמע, את הרמקול, קח את הרמקול, רחבעם

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .זה הכל לתושבים לשנה הבאה, אז תאשרו את התקציב הזה? אתם בעד התושבים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? מיליון היית מוכן10 מיליון ומעמיס עוד 90-י אתה בחשבון שלך הפרטי אם היית בתגיד ל

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?אתה רוצה לבדוק את החשבון שלי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?באותה ריבית
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . העשיתי דברים יותר גרועים מז? אתה רוצה לבדוק את החשבון שלי

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , מיליון זה לא90נספר בתקשורת שאתה באיזון תקציבי כי יש לך גיבנת של , פיני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אני משפחה חורגת, אני אומר את זה, אני משפחה חורגת

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ציניזה דיון מאוד ר, תהיו רציניים נו באמת

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?התקציב הזה זה בחירות מה קרה לכם

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,בסדר

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אנחנו ענייניים, אין בחירות, סלח לי, אנחנו ענייניים, אצלנו אין בחירות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

במימון של , השבחה מצומת קסם ולא שיקח הלוואותתן לו מהשוטף ניתן ל,  מיליון10

 ...ההלוואות אני אפתח דברים אחרים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?אבל אין צומת קסם מה לעשות
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .גם לא יהיה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אין

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .גם לא יהיה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ?מי עשה את זה, מי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .הוא הוביל את זה לבד, אנחנו

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אתה והוא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ?מי גרם שלא יהיה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אתה והוא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ? אני גרמתי שלא יהיה
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 : חבר מועצה– פיני דניאלמר 

 .2003אבל לא גמרת את זה לפני .  אז היה2003אם אתה היית גומר את זה לפני 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם, טוב חברים. אני מציע שבהיסטוריה אנחנו נדון במקום אחר,  טוב חברים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . תאמין לי שבדקתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

קיבלנו אישור ממשרד הפנים להלוואה . אני רוצה לחזור ולהדגיש,  מיליון שקל הלוואה10

 , מיליון שקל10של 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,תן לי פירוט מקצועי, אני  רוצה שתסביר לי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,סליחה, סליחה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , מיליון80 מנהל את העיר עם תגיד לי איך אתה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,תן לי לדבר,  תן לי לדבר
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,הלוואות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?80למה , 86? 80למה 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,87, 87, סליחה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?לא, במתי טועה אני חוש, יש לך טעות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,זאת  אומרת,  מיליון בשוטף12

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני חושב שהנתונים לא כל כך נכונים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אלה הנתונים, חבל שאתה לא יודע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם. קיי.או

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ?אתה מוכן לענות, השאלות של מתי ענייניות אני חושב
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בוא בבקשה, אז בואו נשאל

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ?אתה יכול לענות, מתי יש לך שאלות ענייניות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתה לא נותן לו לדבר? אתה מוכן לתת לו לדבר

אתה לא פה , ואני מציע לך להתנגד באחריות סטטוטורית, סטטוטוריתאתה יש לך אחריות 

 ,אחד מהפוליטיקאים עם כל הכבוד לך

 ,אני מבקש שלא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ...מתי מתי הוא עד עכשיו לא עשה שום דבר שמצדיק

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . בבקשה, תחזור בך מהעניין הזה, אני מבקש שתחזור בך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אני חוזר בי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,יותר טוב ממך... 
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .יפה מאוד חזרת בך כל הכבוד, יופי, מצוין

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?למה לא, כן

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה הגזבר. בבקשה,  הכבודכל, כל הכבוד

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .הוא הניח שרחבעם נפגע אז הוא חזר מהעניין

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .שאפו, אז אני אומר שאפו. קיי. מצוין או

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 , עזוב אני לא נפגע, יש לך שאלה עניינית, מתי, אני חושב שהשאלות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .בכל דבר ועניין... אני מתנהג

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . רעיון טוב. מצוין

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .זה הכל, לסי משחקת כדורגל'אני רוצה לראות את צ
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .את העסקי שלך... 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?ילמתי זה מתח

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם, טוב

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אני חושב שהשאלות שאני שומע פה שאלות ענייניות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,נכון

 

 : גזבר העירייה-  מר רחבעם חיים

,  החזרכמה אחוזי, ולפני לקיחת כל הלוואה צריך לשאול את השאלות כמה עומס המלוות

זה , האם זה משפיע על התקציב לא משפיע על התקציב ,איך זה  משפיע, איך זה משפיע

 .ולכן אני מוכן לענות על השאלות הללו. חייבות להישאל, שאלות שצריכות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?ואיפה התשובות

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .תקבלו תשובות, בגלל זה אני נמצא פה
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,רחבעם? 2006איפה התשובות לדיון בתקציב של , איפה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אני מדבר עכשיו על הנושא של ההלוואה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,למה, היתה לועדת כספים הועלו שאלות עד היום לא קיבלתי תשובות, סליחה

 

 :זבר העירייה ג– מר רחבעם חיים

 ,קיבלתם תשובות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אפילו פרוטוקול לא יצא, לא קיבלנו תשובות

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני אענה לכם בדיוק מה מצב העירייה, אמרו פה. מצב העירייה בנושא של ההלוואות

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .שאלה מקדמית, ךשאלה מקדמית לפני התשובות של

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אתה מפריע לו כרגע הוא רוצה לענות

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 . שאל שאלה מקדמית. שאל שאל נו, נו כן, שאלה אין בעיה
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, תשאל את השאלה המקדמית ותן לו לדבר. קיי.או

 

 :צה חבר מוע– מר יגאל יוסף

 ,אני אשאל את השאלה המקדמית ואני אחליט מה אני עושה, סליחה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,ואתה  תענה גם

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .אני אחליט מה אני רוצה לעשות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .קיי.או. הבנתי, אה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אתה נמצא בכללאתה עוד לא התחלת להבין איפה 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תמשיך תמשיך. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . בתאילנד

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 . עוד לא נחתת, אתה עוד לא התחלת להבין איפה אתה נמצא
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .חיבוקים וזה, רגע רגע רגע דרמטי יש פה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

היה ביד אוצר בלום של צומת קסם . העמדה שלי היא מקדמית בכלל, סליחה, רחבעם

 , מיליון שקל רווח200-כיזמות למעלה מ

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?זה השאלה אלי

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

, הסכמים שלנוזה אחד הרעיונות ב, זה היה פוטנציאל כספי, כן כן אליך, במקום סליחה

 ,עשינו מול מועצת מינהל מקרקעי ישראל בכל התהליך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,שלא היית צריך לדון בזה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,ולא היית צריך לקבל הלוואות וראש העין לא היתה צריכה לקבל הלוואות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,בדיוק

 

 :ועצה חבר מ– מר יגאל יוסף

הרי בסך הכל זה מצבר לא אולי בגירעון השוטף אבל בסך , עומס המלוות היה צריך לרדת

לוקחים היום כסף הלוואה . הכל במצטבר של עומס המלוות זה מעיק על עיריית ראש העין
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עכשיו גם לפי גרסתו של ראש . שהיה אפשר להביא ממקורות נוספים, הלוואה שלא צריך

 מיליון שקל כדי שיהיה 20-30נהל ויתר על הכל אז הוא רוצה לקבל העיר שהוא הלך נתן למי

 ,לו מה לבזבז בשנה הזאת

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?לא, לבחירות

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 מיליון 10להפסיד את כל מאגר הרווח הגדול והוא הולך לקחת עוד , ולמשכן את ראש העין

 .זה לא יעלה על הדעת מלכתחילה על פניו ועל הסף. השקל הלוואה כדי לעשות את ההצג

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,הכל תיאוריות, הכל תיאוריות יגאל

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,שנייה, אני הזעתי, סליחה בוא, לא צריך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אני אעדכן אותך גם אגב

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,עתי מספיק בשביל התיאוריה הזאתאני הז

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אני יודע
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,הרבה הזעתי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .שלא תבין לא נכון, ואת זה אני מאוד מעריך אגב

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 בסך הכל אם אתה יודע את 2002-ב. מי שזרק את זה זה הוא, ומי שזרק את זה, סליחה

, אחרי סיפוח שטחים וכל התכנון , קיבלו התוכניות רק תוקף אחרי הפשרה2002-ב, החומר

 היו כבר טיוטה שמינית עם אפריקה ישראל לבנות 2002-מ.  קיבלנו2002-ב, כל מה שעברנו

רים שהם כל הסיפו, אם רק היו הולכים לסגור את הסיפור היו גומרים את הסיפור. את זה

אז אם אתה לא מכיר את החומר . סיפרו לכם זה רמאות אחת גדולה מראשיתה ועד סופה

 ,מחוסר ידע אבל אני מציע לך להיכנס לחומר ותבדוק אותו... אני, אני מציע לך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני מציע שלא  תטעה את חברי מועצת העיר

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,לךואני מבטיח 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .ואני מבקש מהגזבר ימשיך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

למה עד עכשיו , אתה הצהרת בתחילת הקדנציה שאתה לא הולך לבקש מענקים לא שום דבר

 ?קיבלת מענקים
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 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

כל זה יכול  , רק בדבר אחדאבל תדייק, אתה אומר דברים נכונים לחלוטין, רחבעם ברשותך

 . לא היתה דנה בהלוואות2027- ויכול להיות שמועצת העיר ב2027-היה להתממש אי שם ב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . זה גם לא היה מתממש אז

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 אם רק תסכימו אתי, באחריות ואני שם פה ערבון, אני מודיע לך באחריות, עם יד על הלב

 ,תוך חצי שנה אתה מקבל, ללכת בצעדים תוך חצי שנה אתה מקבל את זה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , טוב

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

דורש את כל , אני עושה לזה,  את כל התוכניות שבדרום מזרח ראש העין77-78אני מתנה לפי 

מבטיח לך כמו שהבאתי את , לקחת כותנה... הארנונה מהקיבוצים על הכותנה ונותן לבנקים

אני נאבקתי . אתם מוותרים חוששים להיאבק, זה למועצת המינהל אז כשכבר יש החלטה

 מיליון 80-רצה לתת לי ב, היה עופר רשף תשאלו אותו ואבינועם משה, עם פואד ערב בחירות

-יכולתי לשחק גם לבוא לעשות הצגות ב, שקל לגמור את העסקה אמרתי בשום פנים ואופן

אם הוא יתנה את התנאים , ואני מבטיח לך. היה אכפת לי את ראש העין, לא,  מיליון80

שאנחנו מתנים תוכניות של דרום מזרח מבטיח לך הם ... רק יגיד נניח והיתה, שאני התניתי

 ,אל תצחק, מוותר. אני מוותר על הפנסיה שלי פה, זה אני ערב, רצים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,חברים,  טוב
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אל תצחק

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,בינתים ראש העין מתנהלת. קיי.או. אל תעשה לנו פה דרמות

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,את אף אחד... אתה לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,ואני, לניהול... בלי גירעונות בלי

 )מדברים יחד(

 

 :העיר ראש -מר משה סיני 

 ,אני מזכיר לך את הגופה של מועצת העיר שהיתה בזמנך, יגאל

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,תעשה לי טובה, תעשה לי טובה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .עם החשב המלווה שישב פה עשר שנים, מספיק,  תפסיק עם זה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 מיליון שקל 3, חזר המצב, ה הדתית לא טובהיום המצב הכלכלי של המועצ? ומה היום

 .המועצה הדתית במינוס
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . הגזבר בבקשה

 
 :משתתף בדיון

 ,בואו, בוא נדון

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,את הבעיה של המועצה הדתית

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .הדתיתפתאום אתה חייב למועצה , על המועצה הדתית... אל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .גזבר, בבקשה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , תשקיע בעשייה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ...שהיתה גופה היה יותר

 

 :גזבר העירייה-  מר רחבעם חיים

 ,אני אציג בפניכם ובואו נדון בנושא ההלוואה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אין הלוואה, סליחה
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,ח"בוא תציג לנו דו

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,לא צריך הלוואה, אין הלוואה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,יש לך אחריות אישית, אתה לא מפחד לקחת הלוואה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני אסביר לכם  מדוע אני לא חושש, אני יודע

 

 : חבר מועצה– צחקמר מתי י

 ,אל תנסה לשכנע אותי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 , עשיתי בדיקה

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

זאת לא הלוואה שעושה , אתה חושב שזה לא תקציב לפני בחירות, תגיד לי עם יד על הלב

 ?שינוי שצריכים

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,עשיתי בדיקה
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 : חבר מועצה– י דניאלמר פינ

 ?מה? לא ברור לכם שכן, מה

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ?מה אתה, מה אתה, אז מה אתה הולך לייצג לי עכשיו

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,תעשו את זה? מה קרה? מה אתם קופצים, מה קרה, אבל מותר גם את זה לעשות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ? שקל לחינוך התורני500,000 אתה נגד, מיכאל

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ?500,000שמתוכם אתה נותן ,  מיליון שקל שמתוכם10אני נגד 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .כן, כן

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ,זה פסיק קטן?  מיליון10מתוך ? זה מה שאתה נותן

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתה נגד, לבית העלמין
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 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 . זה פסיק קטן

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אבל אתה נגד

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ...יש לך, אתה משטה בציבור, אתה כל שנה הבטחת לי, אתה משטה בציבור

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

בגלל , אתם נגד, נגד הנוער העובדאתם ? אתם נגד בית העלמין, אתה נגד החינוך התורני

 .בבקשה, שיקולים פוליטים אתם נגד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .הלכת לבקש מענקים...   אתה אמרת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , אני מביא את הכסף לציבור

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

אתה ,  שקלים הצבעת נגד500,000. ודשאתה הצבעת נגד תקציב החינוך התורני רק לפני ח

 .ומחזיק תיק תרבות תורנית
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

מה זה חשוב אם זה , אתה נגד,  שקל500,000נגד החינוך החרדי , נגד בית העלמין מיליון שקל

 .תסתכל בעיניים לציבור שלך ותצביע נגד, תגיד? אתה נגד זה, לא לפני הבחירות

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 .אני אצביע נגד. אני נגד עומס מלוות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

. אני רוצה לראות אותך וכל אחד מכם תצביעו נגד, כן, אני רוצה לראות אותך, אז תצביע

 .בבקשה רחבעם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,לציבור אל  תתבייש... 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה

 

 : חבר מועצה– חקמר מתי יצ

 מיליון על 90עם גיבנת של ? איזה איזון, תגיד הכל מאוזן, רים והלוואות"אתה הולך בתב

 .איך הוא לא מפחד הגזבר ואיך אתה לא מפחד, חשבון הציבור

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה הגזבר

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ...חלק מהמיליון שקל בחיוב אישי, יש לו
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...מה זה, מה זה יש בחירות, פתאום מראים שהכל הלוואות

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .מיליון שקלים בחיוב אישי. חיוב אישי מיליון שקלים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .ו נגד תגיד דברים ענייניים מציאותייםאנחנ? מה אתה משתמש בזה שאנחנו נגד

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אבל מתי מתי, רגע רגע רגע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .תראה את זה למה שהגענו היום

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .תנו לגזבר לדבר, אפשר להתנגד אחר כך, תנו לדבר, רגע מתי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זה לא קשור להתנגד

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .תן לו לדבר אבל
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לא צריך לדון על זה בכלל. לא צריך לדון על זה בכלל

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .די באמת מתי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , מיליון10שלך ... אתה

 
 :ר מועצה חב– מר משה בן טובים

 ,אפשר להצביע נגד, אבל לדון

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? תגיד לי אתה יכול לקחת

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .תן לו לדבר לגזבר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?הוא שולח אותנו לאנשי המקצוע

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .ביע מה שאתה רוצהתן לגזבר לדבר ואחר כך תצ

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אנחנו שואלים את אותם שאלות והם עונים את אותם . אנחנו יודעים מה הוא רוצה לדבר

 .תשובות
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ?אפשר ללכת להצבעה כבר ,אז לך להצבעה כבר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .שום הצבעה, לא

 
 : חבר מועצה– םמר משה בן טובי

 ?אז מה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .יש הצעה נגדית

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .את התושבים... ?על מה הצבעה, שום הצבעה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אבל שהגזבר יאמר את דברו לאחר מכן תגיד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?דע מה הריביתאתה יו, אתה יודע מה הריבית היום

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,תשאל אותו

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 , תשאל אותי את כל השאלות האלה לפני כן
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אני יודע בדיוק מה הריבית

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אלההיתה פה ש, זאת אומרת היו פה שאלות, עשיתי, דרך אגב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אתם מייצגים אותו על כל מיני תקשורת כזאת... הציבור לא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

אז אני , שאלה, שאלה גדולה, היתה פה שאלה בנושא עומס המלוות, היתה פה שאלה בנושא

 ,31/12-אציג לכם מספר נקודות ל

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

אנחנו , להביא את הועד הורים ולהביא את התזמורת ולהביא את הילדים, הציבוראת ... 

 .תגיד לי אתה. תגיד לי אתה? פה יש מישהו נגד עשייה? נגד

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

כל שנה אתה , כל שנה? לחינוך התורני אתה אומר לי היום אני נגד... שלוש שנים אני לוחם

 ? אומר לי תביא כסף

 

 : ראש העיר-משה סיני מר 

 .תצביע בעד

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ,אתה יודע? מה, יק הזה אדמוני אתה מסודר'יש לך עכשיו זה את הבחורצ
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תצביע בעד

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ... תפסיק, הציבור הדתי יודע שקיפחת אותו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אבל אתה מאשר , ואנחנו נשארנו עם ההלוואות שלו לכיסוי גרעונות...  לקח הלוואותהוא

 .לטובת התושבים. הלוואה לטובת התושבים

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ... כל שנה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

ם הלוואות הוא לקח הלוואות לכיסוי גרעונות ובורות שחורים ואנחנו לוקחי, הוא העלה

 . כן. למען התושבים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... אתה פה לא, משה בוא הנה, סיסמאות

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תמשיך

 
 :משתתף בדיון

 . לפני חודש הצבעת נגד תקציב לתרבות התורנית
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . הוא רוצה לתת להם500,000

 
 :ןמשתתף בדיו

 .  הצבעת נגד750,  אני הצעתי750

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

הלך אחרי זה כולל כולל . אתה יודע אנחנו שמה לא בסדר ואתה פה בסדר? מה תגיד להם

 .שנתיים הוא משגע אותו, שנתיים הוא משגע את יוסי נצר, כולל הלך

 )מדברים יחד(

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 , טוב

 

 : חבר מועצה– דניאלמר פיני 

 ,אז תעזרו עכשיו לא לשגע אותו עוד יומיים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , שידע את האמת יוסי נצר ,לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,יוסי נצר יודע את האמת הוא יושב פה, תעזרו עכשיו לא לשגע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,באו אלי היום, בא אלי

 

 : חבר מועצה– יאלמר פיני דנ

 .תאשרו את זה היום שזה יעבור היום
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

באו אלי ארבעה ראשי כוללים לאשר אתה יודע מה אומר להם ראש העיר או מהעירייה , פיני

 ?אנחנו לא רוצים לאשר, שחברי המועצה לא רוצים לאשר? מה אומרים להם

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .בדה עכשיואבל זה עו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,תנאים לאישור, אנחנו לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,לא לא לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,יש לי תנאים לאישור

 
 :משתתף בדיון

 .שאתה הולך לספר שאני נגד הכוללים, גם לי אמרו לי את זה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?לך שיק פתוחלאשר , מה שיק פתוח

 
 :משתתף בדיון

 ...אנשים לא, אנשים מטומטמים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .על התמיכות שלא רצית לאשר, מתי. אני מדבר על תמיכות ,לא על זה אני מדבר
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אני לא נותן שיק פתוח

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .וםעל התמיכות שלא רצית לאשר הי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

תגיד לי אתה , מינואר... 18/12-הוא מעניין אותו עד ה, נותן לו לגיטימיה למה שהוא עושה

 ?עכשיו מאשרים מה, תענה לי אתה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .לא שמעתי את השאלה,  סליחה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם,  טוב

 

 :חבר מועצה – מר מתי יצחק

 ...בוא נשאיר את הפוליטיקה בצד ונדבר, תהיו רציניים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?שאני אוציא את המכתבים שלי מפברואר מרץ אפריל

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

מה זה . ואתם יושבים בשקט ולא אכפת לכם, את ההתנהלות שלו פה... אני פשוט, פשוט אני

 ? העסק הזהנראה לכם רציני כל
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,יש לך עשר דקות אני אסביר לך מה

 

 : חבר מועצה– שרי סלע' גב

 מיליון שדיברנו בספטמבר משרד הפנים עוד לא 3-אתה יודע פיני שאת ההגדלת תקציב של ה

 ? מיליון10-אז מה אנחנו דנים ב? אישר

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,ביראני מנסה להס

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

. הוא הלך להגיד לאנשי הכוללים ולכל המועצה הדתית שאנחנו נגד? מה אתה מנסה להסביר

 ...מביא את, מביא את ועד ההורים

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ? איפה השאלות,  איפה השאלות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?איזה דיון, והוא רוצה דיון

 

 : גזבר העירייה– רחבעם חייםמר 

 ,עלו פה שאלות בנושא, אין פה עומס מלוות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?יש דיון בכלל
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני אענה על זה

 
 :משתתף בדיון

 .פוליטיקה טהורה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... שיש אחריות היום בגלל... שאחדאתה יודע 

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .בגלל שזה שנת בחירות

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?אם זה הדרך שלהם לשפר דברים בעיר מה אכפת לי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

,  מאשריםרק אם אנחנו? אתה יודע מה אומר הממונה ,אתה יודע הוא אומר לך לממונה

 . אתם זכותכם לא לאשר

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אתם מאבדים כל סיכוי לשפר אבל דברים בעיר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

כי אני חשבתי שאם אני מקבל דוקומנט ממשרד הפנים זה קודש קודשים , אני לא ידעתי
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 .אומר לי לא הממונה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .תקבל אותם לא תקבל אותם, רבה שאלות אני רוצה לענות לך על השאלותשאלת ה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

גם אם , אומר לי הממונה, השקט ושמע, אומר לי הממונה תקשיב לי טוב, אומר לי הממונה

 ,אתם הריבון, אתם, נתנו את האישור ולכל פרוייקט זה עדיין לא אומר שאנחנו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, אז בואו תצביעו בעד, נכון

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . שאנחנו נגד? ומה הוא הולך לספר, אנחנו הריבון

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

גיד לי ת, שישמעו? אתה נגד, אתה נגד? ואיך הוא אומר בפרוטוקול, והוא מספר לנבחרים

 ,תהיה בוגר? אתה חושב שאנשים ילדים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם תמשיך, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .שיהיה לך התבגרות ציבורית ואחריות
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני שוב מנסה לתת הסברים לשאלות שהועלו פה, אני שוב מנסה

 

 : מועצה חברת– שרי סלע' גב

ח "תן לנו דו. ח ביצוע"אתה תפתור את כל הבעיות עם דו, ח ביצוע"ומה אנחנו רוצים דו

 .ביצוע

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,היו פה שאלות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,תן לנו יתרות נכונות, תקשיב תקשיב

 
 :משתתף בדיון

 ,תעלי להצבעה, אירית, תעלי

 

 : העיר ראש-מר משה סיני 

 ,אני מבקש שתסביר, אני לא אעלה להצבעה

 
 :משתתף בדיון

 ,תעלי להצבעה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , לא אני רוצה לשמוע

 
 :משתתף בדיון

 .תעלה להצבעה, חברי הקואליציה שלך יודעים
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, אתם שאלתם ותקבלו תשובה

 
 :משתתף בדיון

 .תעלה להצבעה

 

 : חבר מועצה– ר מתי יצחקמ

זה בדיוק כמו המתכון של . אנחנו שואלים את אותם שאלות ואתם עונים את אותם תשובות

 .בדיוק. הגשש

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . תמשיך לדבר, בבקשה רחבעם, טוב

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ...אני  רוצה לענות בנושא, שאלתם אותי מספר שאלות

 

 : חבר מועצה–  יצחקמר מתי

אני לא הולך למשרדי ממשלה ? אתה יודע מה אמר לנו ראש העיר, תקשיב מה התשובות

 . אני רוצה לבד, לבקש מענקים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .זה לא משרדי ממשלה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?כמה, כמה... תגיד לי, מענקי שר,  עדיין לא קיבלת מענקים2003-מ
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 : גזבר העירייה–  רחבעם חייםמר

 ,מתי ברשותך

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,מדברים על מענקי איזון

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

כמו תל אביב כמו ירושלים כמו חיפה זה כן אבל הוא לא יכול ... אם הוא רוצה, לא, סליחה

אני לא אתן לו את ,  מיליון10 עוד  מיליון והוא רוצה90להגיע לזה בחיים כשיש לו גיבנת של 

 ...גם אם יהיה המצב הכי, זה בחיים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,בוא נשמע את הנתונים

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .אנחנו משנה הבאה לא מקבלים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

שאחר כך בשנה . דו עליו בעינייםשיעב, אני לא רוצה שהציבור בראש העין. בחירות בכלל... 

, הוא הלך לקחת את הזה של הארנונה. הבאה הוא יחליט לעבור את התעריף  את המימון

 ?אתה מבין,  הודיע שהוא מעלה ארנונה2007-הוא לא מעלה ארנונה הוא כבר ב

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 , שאלה ראשונה היתה. אני רוצה לענות על שלוש שאלות

 

 : ראש העיר- משה סיני מר

 .כן, לא שומעים
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

, 31/12/06עומס המילוות על פי הנתונים של . שאלה ראשונה היתה בנושא עומס המילוות

 ,שהוצאנו  אותם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?ממתי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,יקהעשיתי איזושהי בד, 31/12/06-נכון ל

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,2006זה רלוונטי 

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,תקשיב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?זה רלוונטי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ...2007, עברו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , תן לי את הדיווח של חצי שנתי
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,תקבל, תקבל את זה, תקבל תקבל

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ריבון העולמים? למה אתה לא נותן עד עכשיו, תן לי את הדיווח

 

 :גזבר העירייה – מר רחבעם חיים

 ,ח"קיבלת דו, תקבל

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה יש לך להסתתר מאחורי זה מה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני לא מבין את השאלות האלה, ח חצי שנתי"בלת דואבל קי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ח ביצוע"לא קיבלנו דו, ח ביצוע"קיבלנו דו, לא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,ח"זה הדו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... מיליון100- מיליון אם השתמשה ב100על 

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,מדברים על דברים חדשים... 
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , אנחנו לא מדברים על דברים חדשים

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אתם מדברים על דברים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ח פיקוח"אנחנו שנה מבקשים דו

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אתם מדברים על יצירה שלא קיימת

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,ח"שאני אראה דו

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .שלא קיימת

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אין, ח"אין דו

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,ח חצי שנתי"יש דו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מי אמר לך את זה? מי אמר לך את זה
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 :זבר העירייה ג– מר רחבעם חיים

 ,זה בריאה שלא קיימת

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה אתה אומר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?זה יצירה לא קיימת

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .לא קיימת הבריאה הזאת

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אני מקווה שזה מוקלט

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,זה לאאני מקווה ש

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?אתם רוצים שאני אחזור שוב, זה מאוד מוקלט

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .זה פשוט מדהים, מדהים, תחזור על זה עוד פעם. יצירה שלא קיימת. תחזור על זה שוב,  כן

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?מה אתם רוצים יותר מזה,  חצי שנתיח"קיבלתם דו, ח חצי שנתי"אתם קיבלתם דו
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .בחייך, אל תיגרר אחרי זה, אל תיגרר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם תמשיך

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,ח ביצוע חצי שנתי"דו, ח חצי שנתי"קיבלתם דו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...רחבעם

 )יחדמדברים (

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

... ומה זה זהות יהודית ומה זה... מה זה מרקם ומה זה, אתה לא עונה לי בנושא תקשורת

 ,אותך פעמיים... אני? על מה אתה מדבר, אתה לא עונה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם? אתה מוכן לתת לו לדבר, טוב

 )מדברים יחד(

 
 :חבר מועצה – מר משה בן טובים

 .אני חושב שזה חשוב מאוד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אבל זה לא רלוונטי, בסדר
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .יכול להיות שבהצבעה יצביעו נגד, זה רלוונטי להצבעה, זה רלוונטי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה רחבעם תסביר

 )מדברים יחד(

 

 : חברת מועצה– לןאלונה דור קו' גב

 ?איזה בושה הוא ישאיר, איזה בושה הוא ישאיר לראש העיר הבא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .זכי,  תתחלף אתו זכי

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 .טוב לי פה? למה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

טוב . ולזה יצור בלב. זה נרשם באמצע הקלטה אתה לא יכול, פיני, זה נרשם, לא לא לא

 .בבקשה רחבעם. בבקשה רחבעם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? אני לא רוצה לתת לך כוללים, אני לא רוצה לתת את התמיכות

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?למה אתה נכנס לזה
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,בנושא עומס מילוות, טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?איזה חוצפה זאת? להגיד שאנחנו לא בסדרללכת לכולל 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

, עומס המילוות הכוונה אחוז באופן יחסי לתקציב, עומס המילוות, אחוז, ראש העין נמצאת

  הלוואות מסך כל32.9%-עיריית ראש העין נמצאת ב. תן לדבר קצת כמה דקות, נו באמת

 .התקציב

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?כמה זה בכסף

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,עיריית

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...הוא רוצה לתת את זה, לא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,בוא אני אביא לכם דוגמאות
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אני לא רוצה, כמו שהתקנות קובעות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תמשיך

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

עיריית הוד . אני בכוונה הבאתי פה דוגמאות של עיריות טובות, שזה, עיריית הוד השרון

 ,40.5%עיריית רעננה נמצאת .  עומס מילוות72.1-השרון למשל נמצאת ב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ביחס לתקציב

 

 : גזבר העירייה– חייםמר רחבעם 

 , ביחס לתקציב שלה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,התקציב שלנו

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אמרתי ביחס לתקציב

 )מדברים יחד(

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 . אני בכוונה הולך לפי תקציב
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... יש פרמטרים

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,38.2עיריית הרצליה 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?מה הגירעון שלנו אגב

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

כלומר . 28.2 וקרית אונו 21.4רמת השרון . 36.9עיריית פתח תקוה . אני אסביר, אני אסביר

 , מרבית העיריות הטובות שסביבה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?מה הגירעון שלהם והגירעון שלנו

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,מבחינת עומס מילוות אנחנו עדיין נמצאים מתחת לרף' אז א, אנחנו נמצאים היום, חכה

 

 : חבר מועצה-  מר מתי יצחק

 ,ראש העיר אמר הוא לא צריך אף אחד? מי אמר שצריך להגיע לרף

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,רגע רגע, אני אסביר

 )מדברים יחד(
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ...תראה את הגיבנת שיש

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אבל רק תשמעו, אני אסביר

 
 :משתתף בדיון

 ...אני עדיין לא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .תראה את הממוצע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...מי אמר

 

 : גזבר העירייה–  חייםמר רחבעם

. תנו לדבר, לא יודע אם תקבלו א ותם אבל תקבלו תשובות, תקבלו תשובות, תקבלו תשובות

 .לא תסכימו, לא תסכימו לחלק

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תשב? אדוני אתה מוכן לשבת

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ?רגע לפי הפרוטוקול מותר לעמוד

 

 : חבר מועצה– יגאל יוסףמר 

 . שלך תשב תעמוד... 
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתה מוכן לעמוד?  אתה מוכן לעמוד

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אם היית במציאות, אתה לא רואה שאני עומד כי אתה מרחף

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , רחבעם

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .39.2ת כפר סבא ולסיום עיריי

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,משפט, משפט אחד, סליחה רגע

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .כן? מה השאלה, מה השאלה, מה

 

 : חבר מועצה– ר יגאל יוסףמ

אם אנחנו עד עכשיו . שאני השארתי את העירייה בגירעונות... יש פה חדשה מרעישה, תשמע

... לעומס מלוות כזה גדול כלומר השארתי לכם, ד לא הגענו לרףעם ארבע השנים שלכם עו

 .טובה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,תיקנו, לא
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 . הייתי מאוזן2003-ב, שגם זה לא... בשוטף, לא כלום? איך תיקנת, לא, בלי הרבה עומס

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

היית פותר לנו , הלואי שהיית מאוזן, לא היית מאוזן? מרלמה אתה או, לא היית מאוזן

 .הרבה בעיות

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,2003 -ב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ...לא היית.  לא היית מאוזן

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . זה מאוזן עם כדורים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .לא היית מאוזן

 

 : חבר מועצה– ר יגאל יוסףמ

 .אתה לא יודע, אתה לא יודע לקרוא מאזן? אתה יודע מה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .ה וא לא יודע איפה הוא היה, לא היה מאוזן
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .אני יודע מצוין

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .שתבדוק את הקוקטל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתה לא מאמין.  מיליון3 מיליון אחרי שאני קיבלתי 3יה מינוס ה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,לא נכון

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?לא נכון

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אתה יודע ש

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?מה לא נכון? לא נכון

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 , רגע

 

 : ראש העיר-יני מר משה ס

 ?2003- אתה היית מאוזן ב
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .כן

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

? היית מאוזן או לא היית מאוזן.  מיליון שקל3אתה היית במינוס ? אתה עומד על זה. קיי.או

 .כן כן? אתה תוכיח לי שהיית מאוזן

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 , אני אוכיח לךשנייה, שנייה רגע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .כן,  מיליון70במצטבר היה לך 

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 . אני אוכיח לך עכשיו בשני משפטים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תן לי מספרים, תוכיח לי במספרים, לא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ...ולאתה לא יודע מה היה אתמ, מספרים, במספרים

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 , היה לי הסכם הלוואה2003-ב
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,הסכם הלוואה, אה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,סיכמתי אתם הסכם הלוואה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,לא גמרת מאוזן, אבל לא גמרת מאוזן

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,ה שאתה עושה עכשיו אתה לא שומעזה מ

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,טוב חברים

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,היתה פה שאלה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,בחירות... 

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .באחוזים, באחוזים. 2003 -הלוואות ב

 
 :משתתף בדיון

 ,ליבמסגרת התקציב הכל
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,פחות מה שהיה, היה פחות

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אבל אל תשכח

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .הצטיינת, ממש היית

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,שעיריית ראש העין לא הפקרנו את המחשבים בכל בתי הספר כמו שהפקרת

 

 : ראש העיר-יני מר משה ס

 .קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,רווחה, רווחה, לא הפקרנו עוד הרבה דברים, אתה צריך עכשיו להתחיל הכל מחדש

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ...אתה שמת, אתה הכנסת מחשב לכל ילד

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ...אתה קיצצת בשביל, קיצצת לילד מסכן
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 : ראש העיר-סיני מר משה 

 ,וזה קשור להלוואה בבקשה. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,כן

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זה סדרי עדיפויות, זה קשור, זה קשור

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .רחבעם בבקשה, הבנתי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זו הבעיה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,ומר מבחינתכל

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .אתה נוהג בלי רגש זה לא חוכמה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

כלומר מבחינת עומס מלוות אנחנו עדיין נמצאים בסדר גודל סביר מאוד שאפשר יהיה 

, הלוואה על פי ההערכות היא אמורה להיות. בנושא השני של החזר ההלוואה. לעמוד בזה

 מיליון שקלים 10בעירייה היום צריכה ...  השנתי שלה זה בסביבות המיליון שקליםההחזר

אז כל שנה אנחנו נממן בתוך השוטף את המיליון , כדי לבצע מספר פרוייקטים, כדי להוציא
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אבל יש ,  מיליון שקלים10אין לנו היום תקציב פיתוח . שקלים הללו מתוך תקציב הפיתוח

 ,אז אני לוקח.  מיליון3-4-5-לנו כל שנה בסביבות ה

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,בנית על זה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .יש לך פי שלוש מזה

 
 :משתתף בדיון

 ?מההכנסות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אישרת פרוייקטים פי שלוש מזה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . עד עכשיו היית בסדר

 

 : גזבר העירייה– עם חייםמר רחב

 . אין בעיה, שאלו שאלות? מה הבעיה

 
 :משתתף בדיון

 600,000-איך זה עלה מ,  מיליון שקלים4איך זה ,  שקל600,000אני יודע שההשבחה היה 

 ... שקל הכנסות

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?  שקל600,000מה 
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 :משתתף בדיון

 .מההשבחה

 

 : העירייה גזבר– מר רחבעם חיים

 .אמרתי פיתוח

 
 :משתתף בדיון

 ?זה לא כסף השבחה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .לא חייב, לאו דווקא

 
 :משתתף בדיון

חצי מיליון ,  שקל נכנס600,000, כספי השבחה כמה היה נכנס מקופות העירייה מהשבחה

 ,שקלים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .תן לך את זההוא לא נ, היית שואל אותו... 

 

 : גזבר העירייה-  מר רחבעם חיים

 ,השנה

 
 :משתתף בדיון

 ? מיליון שקלים זה יתכן2תוך חודשיים זה עלה לעוד , מה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,תן לי להיזכר השבחה
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .י מוכן להתערב אתואנ,  אני יודע מה שאני אומר12-אני אמרתי לו הם בגירעון של יותר מ

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .יש לנו היטלים גם

 
 :משתתף בדיון

 .היטלי פיתוח לא נכנס לשוטף
 
 

 :משתתף בדיון

 . אז בוא תן לנו נתונים מדויקים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .היעוד שלו לא נכון, זה לא נכון היעוד שלו לא לנכון, לא

 

 :ועצה חבר מ– מר יגאל יוסף

 .פיתוח הולך לפיתוח

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לפיתוח

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

יש נוסחה , תקשיב, יש נוסחה שאומרת, אני יודע בדיוק מה הנוסחה אומרת, חבריה

 , שאומרת שמתוך

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זאת אומרת לוקח מהפיתוח לטובת השוטף דבר שאסור

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

177

 : גזבר העירייה– עם חייםמר רחב

 ?ומה לקחנו מהפיתוח לפני כן

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,הפיתוח רק לפיתוח לא לתקציב

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .פיתוח מחזיר ארנונה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , טוב בבקשה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,האם אני יכול להחזיר

 

 :  חבר מועצה- מר יגאל יוסף

 ,לוקח ארנונה ולשים בפיתוח

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,האם, האם אני לא יכול, לשאלה, רגע

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .ראש העיר נותן לך הוראות שהם עקומות

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?האם אני לא יכול להחזיר הלוואת פיתוח מתוך כספי פיתוח
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 : חבר מועצה– יגאל יוסףמר 

 ?מה אתה עשית אז, סליחה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?מותר או לא מותר, אני שואל אותך

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .אני אענה לך, אני אענה לך, לא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .תענה כן או לא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אדוני אתה לפני חודשיים הבאת הצעה, בה עכשיו.גה.לא אני לא בקהאל תגיד לי כן או 

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אז אולי כן

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אתה לפני  חודשיים הבאת הצעה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?ללמה הבעיה בכ, הלוואת פיתוח אתה יכול להחזיר מכספי פיתוח, יכול להיות

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?אני יכול לשאול שאלה
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .ודאי, בטח

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

מה אתה , עשו לפני כמה חודשים מהתקציב הרגיל העבירו לפיתוח ועכשיו הפיתוח מעביר

 ?משחק אתי בכלים שלובים

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,מניפולציות, זה החוכמה פה, חוכמהזה ה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . תמשיך

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,בהקשר למניפולציה אני רוצה לשאול שאלה בשביל להבין, אני

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .עכשיו הגדרת את זה מניפולציה אתה צודק

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .הוא אמר לא אני

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?מישהו אמר שלילית
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .מניפולציה זה בטח חיובי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .נו... 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אני רק רוצה להבין, אז אני בעד מניפולציות חיוביות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...בעיהאין לנו 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 מיליון שקל תוספות מעודפי הכנסות לכאורה שהועברו לקרן פיתוח 3אנחנו אישרנו בזמנו 

מדובר בשני מיליון שקל שיפוץ , עבור הסעיפים שחלקם מופיעים בתוך ההלוואה הזאת

, רחוב האצלומיליון שקל עבור מגרש כדורגל ב, ושדרוג מתקני ספורט בבתי ספר ומגרשים

בהנחה שנניח ומחליטים פה במועצת העיר ללכת על ההלוואה ? מה דינם. שני מגרשי כדורגל

 ,מה דינם, הזאת

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .יבוצע

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

ואם הולכים , מה דינם של הכספים ההם, נניח ולא הולכים על ההלוואה הזאת, לא, זה אחד

 ?וואה הזאת לאן מיועדים הכספים ההםעל ההל
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 : גזבר העיריה– מר רחבעם חיים

. במידה והולכים על ההלוואה אז הפרוייקטים שאושרו על פי כל הרשימה הזאת יבוצעו

 ,במידה ו

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . אתה לא עונה על השאלה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .ד הסוףתן לו ע, תקשיב עד הסוף

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אם אתה מאשר את ההלוואה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אם זה מאושר אז הכסף הזה הולך לביצוע

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .לביצוע

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?מה קורה עם הכסף שאושר לביצוע שם

 

 :ה גזבר העיריי– מר רחבעם חיים

 .לא לא
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .זו השאלה. זו השאלה שלי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .בשלב הראשון העברנו לקרן פיתוח. אם זכור לך בעבר אישרנו את זה בשני שלבים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .נכון נכון נכון

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ... וח אנחנו אמוריםומתוך קרן הפית

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .נכון

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

לא יודע ,  מיליון שקלים3 או 2קרן הפיתוח תהיה עם פלוס ' א, 2008בשנת , בשנה הבאה

אבל בשלב . 2007-אין לי מושג כמה אנחנו ניקח מ ,כמה עדיין כי השנה עוד לא הסתיימה

במידה ורק העודפים . 2008 קודם כל הולך כדי לייצר תקציב שוטף של הראשון הכסף הזה

 .רים"מעיקרון הפיתוח נוכל לשלוח לתב

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .עצור, אתה יודע שאני אוהב אותך, עצור עצור, עזוב, אוי אוי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אוהה
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?ם זה אומר שצריך לקיים הצבעה חוזרת על היעוד של אותם כספיםהא, פרומה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?מה אתה יעדת

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .יעדתי אותם לאותם שני סעיפים

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 .לא הבנתי את השאלה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .לקרן פיתוח בשלב הזהיעדת אותם , לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , זה הוגדר שני הסעיפים, אבל לטובת הסעיפים האלה זה הוגדר, לא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 . אלף שקל לספריה80,  אלף שקל הקצנו לספריה משם80אגב 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,שנייה אני

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אתה אישרת, פיני, אתה אישרת כסף, בוא אני אספר לך
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , מיליון שקל3 מיליון שקל ועוד 3יש לך עכשיו , ההפך אני אומר, ההפך,  לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אתה לא, לא, לא לא לא, אתה. פיני תן לי לספר לך משהו, אתה אישרת, פיני

 

 : חבר מועצה– יאלמר פיני דנ

 .אני יודע האמינו לי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אתה בכלל לא יכול , ע"אתה אישרת על שטח ללא תב, ע"אתה אישרת על שטח ללא תב, לא

 .לבנות את המגרשי ספורט שלך

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ? מה קרה לכם,תפסיקו? ע צריך"איזה תב, אני משפץ את המגרש שכבר קיים, תגידו לי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ע שלא קיימת "המגרשי ספורט אמורים לקום על תב

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .עזבי, זה המיליון שקל בסדר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?אז מה עזבי
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  : חברת מועצה– מר פיני דניאל

 . מיליון שקל2יש עוד , אוהה

 

 :רת מועצה חב– שרי סלע' גב

 ,הם לאולמות. הם לא לספורט. הם לא לספורט

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .יש רשימה מפורטת של מתקנים גם בחינוך החרדי? מה קרה לך, מתקנים... אולמות ספורט

 
 :משתתף בדיון

 ?עכשיו אתה נגד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ...אני, לא

 )מדברים יחד(

 

 :העיר ראש -מר משה סיני 

 ,טוב רחבעם

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

, הבנתי שכנראה צריך לקבל החלטה אחרת ליעודם של הכספים ההם, ההמשך של השאלה

 ,כנראה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

אחרי . רים"אתה מאשר תב, אתה לא יכול לייעד כסף פיתוח סתם, עוד פעם עוד פעם, לא לא

אני שולח לאישור משרד , י הכספים שישנם מתוך קרן הפיתוחעל פ, רים"שאתה מאשר תב
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 ?הבנת, הפנים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,2- ו4,  מיליון שקלים6ר עכשיו יש "על פי הרישום שלך לאותו תב

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,עכשיו, אנחנו מכניסים לתוך קרן הפיתוח, לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,בל הכספים כבר מיועדים על פי החלטת מועצת עירא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אבל הם לא אושרו

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . הם אושרו

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .הם לא אושרו במשרד הפנים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אני מדבר על החלטת מועצת עיר,  עזבי

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...עד עכשיו נרדם עכשיו
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תודה, מתי יצחק? אתה מוכן להפסיק להפריע לי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ...הכספים עוד לא שם

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?זמה קורה א, ונניח ולא אושרה ההלוואה הזאת, אני רוצה תשובה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .הכספים לא שם

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .בוא נמתין נראה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?למה ממתינים

 )מדברים יחד(

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .2006אנחנו מעבירים לתוך קרן הפיתוח על פי החלטה אך ורק את העודפים של 

 

 : חבר מועצה– פיני דניאלמר 

 .ח" מיליון ש3 - ל2ההערכה שלך היתה שמדובר בסדר גודל של בין 
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .נכון

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,עכשיו זה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,יפה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 , בערך בחודש מרץ אפריל וגם אוליהתוצאה הסופית אמורה להתקבל

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,תגיד את זה עוד פעם, תכוונו לו עוד רמקולים, תגיד את זה עוד פעם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 . לא נשמע ברור, הם יכתבו שזה לא ברור, לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .כל ישיבה התהליך משתנה. הכי כל ישיבה התהליך משתנ, תשימו לב,  לא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .לא נכון

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,פעם זה היה אוקטובר
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני מעולם לא אמרתי את זה, לא נכון

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .רים"אבל זה בדיוק כמו התב

 

 :העירייה גזבר – מר רחבעם חיים

 . בישיבת הנהלה אני  אמרתי לך

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,במרץ עברו לאוגוסט... רים"התב

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,בישיבת ההנהלה, בישיבת ההנהלה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,2007-2008תחליטו עכשיו 

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .תסביר לי אתה? מתי אתה יודע אם יש לך עודפים או לא, יניפ, בישיבת ההנהלה

 

 : חברת מועצה– מר פיני דניאל

 .מחר בבוקר אתה יכול להגיד אם יש עודפים או לא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ...ח"אך ורק אחרי דו, אני לא יכול לדעת לא
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?ברים אחרים שלא היו בתקציבאז איך אתה מוציא כספים על ד

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני לא יכול להוציא עדיין מתוך התקציב

 

 : חבר מועצה– ר פיני דניאלמ

 .בעוד שנה... אתה כן מוציא

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

כול אך אני י, אני יכול להוציא אך ורק, מהעודפים אני לא מוציא, אני לא מוציא מהעודפים

 .אני לא יכול להוציא מועדפים, ורק על פי התקציבים המאושרים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .זה מה שאתה אומר עכשיו,  לא יתחילו לטפל באולם הראשון2008באוגוסט 

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .לא נכון, לא נכון, לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אתה אומר , לא יאשרו היום את ההחלטה, תקבל החלטה בשביל הכסףכי במרץ אפריל אתה 

 ,במרץ אפריל אני אדע אם אני אני יכול לתת לך כסף, נכון, במרץ אפריל, לי

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,נכון
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , מיליון שקל שכבר הצבענו כולנו3 -יכול להיות שלא יהיה לך את כל ה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,  אבל הסברתי לכם את זה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , לא הסברת את זה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?איך אני יכול בדצמבר

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אמרת בדצמבר

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ?איך אני יכול דצמבר

 

 : חבר מועצה– אלמר פיני דני

 .זה מה שאמרת

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אני לא אומר , תקשיב... אבל היא תהיה בזוית אחרת, גם עכשיו אני ארים את האצבע

 ,אני לא, בפירוש לא הונאה, הונאה
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 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אני, פיני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,צה להתייחס לזה כאל הונאה אבל מה שנעשה פהאני לא רו

 
 :משתתף בדיון

 .זה בעונה לא הונאה, לא לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .הטעיה קלה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .בתקציב... ?למה למה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , רבותי, האלהכי עד עכשיו דיברנו על זה שיהיה כסף מיידי לטיפול במתקנים 

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .תסביר לי... 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ... אולי יהיה2008אוגוסט 

 )מדברים יחד(

 
 :משתתף בדיון

 .היא הנותנת
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?בשביל מה. תסביר לי? אז תגיד לי בשביל מה אני מוציא מכרז עכשיו על המגרש

 

 : גזבר העירייה– בעם חייםמר רח

 ,אני אענה לך

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . נו ברצינות? אתה קיבלת מהחברה הכלכלית את הכסף? מה אני מטומטם, 2008בשביל 

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .את ההצבעה שלך... 

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ... אבל למה, פיני

 

 : חבר מועצה– יאלמר פיני דנ

 .זה מה שהוא אמר

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אבל סליחה

 )מדברים יחד(

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 . אבל זה בתוכניות עבודה עכשיו
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ...אני גם עושה תוכניות

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .ץבמר... אל תדאג

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . חברים

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .רגע רגע אני רוצה לשאול משהו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .כן בבקשה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

יש , לגבי ההלוואה הזאת, תראו. תקשיב קצת, עד עכשיו תפסת את כל הזירה, פיני פיני

כיוון שבעבר אנחנו היינו . הנכווה ברותחין נזהר בצוננין, ורסם כידוע לנומשפט מאוד מפ

כדי שלא נחזור למצבים ששוב יהיה לנו עובדים שלא יקבלו משכורת  ,חייבים הרבה כסף

אז לכן אני חושב מן הדין לא לקבל את ההצעה הזו של ההלוואה ואני בטוח שאני סומך ', וכו

 . בבקשה, 2008ונים במהלך שנת על הגזבר שימצא את הסכומים הנכ

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ? מה לעשות, לפני שמעלים להצבעה גם לי יש זכות דיבור, חברים עכשיו. קיי. או
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?אתה באמת יודע מה שקורה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

עיריית ראש , לא להפריע ליאני מבקש , יש לנו מצב שבו עיריית ראש העין, חברים,  טוב

 , אני אגיד מה שאני, לא, העין

 
 :משתתף בדיון

 ...דבר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , דברו איך שאתם רוצים, אני לא אומר לכם איך לדבר, אל תגידו לי איך לדבר, חברים

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .תכבה את האורות. לשבת לקום

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .כמו גננת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,על רקע מצבנו הכלכלי המשופר וההתישרות הכלכלית שלנו. קיי.או

 
 :משתתף בדיון

 .משופר לא צריך הלוואות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .מאוד משופר
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

אני אעמוד על זכותי גם . חברים אתם לא נותנים לדבר, אנחנו השגנו אישור של משרד הפנים

 .לפחות על זה אני אעמוד על זכותי. לדבר

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .בוא נעלה להצבעה, לא פחות חשוב, הנושא הבא יותר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אני לפחות . אני נותן לכם לדבר כמה שאתם רוצים, חברים אני לא נכנס לדברים שלכם

 .קרטית לדבראעמוד על זכותי הדמו

 
 :משתתף בדיון

 .קח, קח לך את כל הזכויות שמגיעות לך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

עיריית ראש העין כפי שהתחלתי לומר היא קיבלה אישור ממשרד . אני לוקח ,תודה רבה

 . מיליון שקל10הפנים והבנקים מוכנים לתת לה הלוואה של 

 
 :משתתף בדיון

 .בר שתבקשהבנקים יתנו לך הלוואה לכל ד

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ...הנה סימן שמצבנו הכלכלי השתפר כי בעבר, יפה מאוד. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,לא, לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 מיליון שקל לאישור מועצת 10בעקבות האישור הזה אנחנו מבקשים להעלות , טוב. קיי.או
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ואים מספר הנושאים שאנחנו כאן העלינו זה נושאים כאשר היום כפי שאתם ר, העיר

 ,למשל, שבראייתי חשובים למערכות שונות של תפקוד העיר

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ...אם זה חשוב למה הצבעת נגד? את התרבות התורנית... אז למה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתה מפריע לי, אבל אתה מפריע לי

 

 :חבר מועצה – מר מיכאל מלמד

 ...אתה אומר בראייתך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אני לא יכול להשתלט עליכם אבל את , אבל אתה מפריע לי אני על זכותי לדבר אני אעמוד

 .זכותי הדמוקרטית לדבר במועצת העיר על זה אני אעמוד

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 ...למה הצבעת נגד, שאלה פשוטה תשובה פשוטה

 ) ברורלא(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

, אז כל פעם שיפריעו לי אני אצטרך להתחיל מחדש. מה שאתה רוצה, לא רוצה ולא יכול

 .חבל

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .תמשיך מאיפה שהפסקת, תתחיל, לא לא
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .טוב, אני אתחיל מחדש, לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,  מוקלט זה בסדראגב זה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בסדר גמור

 

 : חבר  מועצה– מר מתי יצחק

 .אם לא במקלט של החברה הזאת במקלט שלנו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ? בסדר אפשר. ה שתחליטו לאפשר לי לדבר תגידו לי'חבר

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .זה שיטה של חוסר מנהיגות

 

 : ראש העיר-י מר משה סינ

 .קיי.או, חוסר מנהיגות, מצוין

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .עוד מעט תבוא תרביץ לנו זה יהיה פתרון מושלם, זה חוסר אונים, חוסר יכולת להתמודד

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אני רוצה לשמור על זכותי הדמוקרטית . אני רוצה לדבר זה הכל? אני ראית שאני מרביץ
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 .תחליטו? אפשר להתחיל לדבר או לא. לדבר 

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אפשר... 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

מחכים פה עובדים כבר היו צריכים להיות פה כבר שעתיים , ה'חבר, מחכים פה גם, ה'חבר

 ,אז בואו. לדיון הבא. לנושא הבא. כל אחד אמר את שלו, עזבו, אז בואו. וחצי

 
 :יוןמשתתף בד

 .אני חוסך לך את המילים תעלה את הזה להצבעה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,בואו, אחר כך... 

 
 :משתתף בדיון

 .אז שיעלה את זה להצבעה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .זה מה שהוא רוצה באמת נו, תן לו לדבר עשר דקות, אז הוא רוצה לדבר

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .לך הרבה עבודה עכשיוהוא חוסך 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ...אחר כך. בוא נכבד את העובדים שנמצאים פה, נו נו יגאל יגאל יגאל
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .רווחה רווחה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , חברים, אז על רקע ההתייצבות, טוב. תודה רבה חברים? אפשר להתחיל

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .הלאה בבקשה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

המצב הכלכלי של העיר שלנו שמוגדרת היום כעיר שהיא רשות , אני שוב חוזר ואומר, טוב

בא ואומר שעיריית ראש העין יכולה לקבל , מובילה במשק הישראלי על ידי מכוני מחקר

והכוונה היא באמת . יבור בעירהלוואות שאני רוצה להשקיע אותם למען הצ, היום הלוואות

. אני חושב שזה סכום שהעירייה יכולה בודאי לעמוד בו,  מיליון שקל הלוואה10לקחת 

הסכום הזה לא הולך לכיסוי של חובות או גרעונות אלא הולך למען תושבי העיר בנושאים 

' א5י אז לגב, ואם אני אעבור סעיף סעיף לגבי היעוד של ההלוואה. שחשובים לנו, חשובים

 ,הרי אתם אישרתם את זה... נושא של

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 200אתה לא מתייחס בכלל לעצם העניין שאיך הפסדת , קראנו אותה כבר ראינו את הכל

מיליון שקל ויכולת לפטור את עצמך וגם לכסות כל גירעון מצטבר של הפרעון מלוות והיה לך 

 ...  זה אתה לא.כסף לבצע את כל הפעולות שאתה רוצה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .בתוך ראש העין... היינו עושים
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 . תסביר את זה ואז נהיה יותר רגועים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

יש .  מיליון שקל שלמעשה מועצת העיר כבר אישרה אותו בעבר2.5מדובר על ' לגבי סעיף א

 .קיבל כבר גושפנקה של בית משפטזה , הסכמים חתומים

 
 :משתתף בדיון

 ,אני הצבעתי נגד להפקיד, פחדתם ללכת לערעור

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,צריך להסביר שנכון שיש לנו את ההסכם, לא

 
 :משתתף בדיון

 ,אנחנו זוכים במחוזי ואתם מקבלים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 אלף דולר על 40-זה ש. כסף... ש לנו את ההסכם לאי, זה צריך להסביר, לא יש לנו כסף

 ,החשבון

 
 :משתתף בדיון

 ...אישרתם

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 . שקל כל שנה זה לא בעיה600,000אבל זה , לא

 
 :משתתף בדיון

 .ר"אישרתם תב

 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

202

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אני  רוצה שתראה פה לכולם

 
 :משתתף בדיון

 . אושר על ידי משרד הפניםר שכבר"יש תב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .ר"תראה לי את התב

 
 :משתתף בדיון

 ,אבל למה אתה צריך לשלם תשלום

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

... היית מביא? מי אישר לך בכלל, בשביל מה אתה משלם,  דולר40,000למה אתה משלם 

 .מביא ליעל מביא ליוסי נצר

 
 :משתתף בדיון

 ...אני לא מבין?  רציני בהערה הזאתאתה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...אני אישרתי את ההסכם

 )מדברים יחד( 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...ההסכם מחייב אותי במישור המשפטי לא במישור

 
 :משתתף בדיון

 ,תנו לדבר עד הסוף
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,לא. זה הטעיה, לא

 
 :משתתף בדיון

 .תחזור בך

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .הוא מטעה אותך כל הזמן

 
 :משתתף בדיון

 .אתה יכול לדבר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

זה אושר על ידי ,  מיליון שקל2.5 -חברים אז אני חוזר ל. אני מודה ליוסף שמשליט סדר פה

 אושר על ידי בית זה, יש מחוייבות של הרשות המקומית, ר מאושר"יש תב. מועצת העיר

... זה אושר על ידי בית המשפט ואני חושב שיש אינטרס לתושבי העיר לקבל את, המשפט

ישרתו את , ישרתו את עובדי העיר, להכניס שם אגפים של העירייה שישרתו את העירייה

הנושא השני זה .  מיליון שקל2.5 -ואנחנו מבקשים באמת את האישור שלכם ל, תושבי העיר

מבחינתנו זה בדיוק מה . אני לא רוצה להכביר את הדיבור,  שקל אולמות ספורט מיליון2

 מיליון שקל באישור שלכם נוכל להתחיל 2-אם אנחנו נקבל היום את ה, שפיני מדבר עליו

 ,בקירוי מתקני ספורט, במיזוג אולמות ספורט, למעשה מיידית בקידום אולמות ספורט

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .חינוך חרדיכולל 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,בבית יעקב, סליחה, קבי צאןעכולל בחינוך החרדי מתוכננים ב, ולכן, כן
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . יש יש יש

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,וזה, לסגור את הזה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,יש פירוט של

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , לאלתר זה חברים וזה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,עוד לא עוד לא, לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אה זה כמו צומת קסם

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,יש סעיפים שאני הגדרתי, לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,כמו צומת קסם

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,רזים בחלקוזה על בסיס מכ, לא לא לא
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...הוא מקבל את המפתח

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .חלק זה על מכרזים וחלק זה על ההערכות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,פיני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .  אני אומר לא הוא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .שות שום דברבלי אישור תקציבי אי אפשר לע

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

? אתם רוצים לפרק את זה. תביא לי אישור. תביא לי אישור, תביא לי אישור, בסדר תשיג

 .בואו נצביע סעיף סעיף שורה שורה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .תמשיך, שנייה אתה לא תפרק שום דבר

 

 : חבר מועצה– שרי סלע' גב

 .זה הלוואה, ממש לא
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , לגבי

 )מדברים יחד(

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .על עצם ההלוואה, הרעיון הוא על עצם ההלוואה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תעשו מה שאתם רוצים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .שנת בחירות פיני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

, זה שנת בחירות, אנחנו לא נעשה בשיקום שכונות שום דבר גם. ם בעיהאין שו. כן, אחריות

באייר לא נפתור את בעיות ' אז אולי גם בה. שנת בחירות לא עושים כלום. לא עושים כלום

 .שנת בחירות, התחבורה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,מקורות מימון

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?למה
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 :רת מועצה חב– שרי סלע' גב

 .רים לבין הלוואה"יש הבדל בין תב

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .ר עם כסף של משרד השיכון"זה תב

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ר אז אל תערבב בין הדברים"באייר זה תב' אתה יודע שה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... למה כל? מהל, י מכרז כזה"למה לא יצא לרחוב האצל לרחוב רש, תגידו

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?מה זה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?למה אין ישיבת ועדה ברחוב האצל

 
 :משתתף בדיון

מתי . מתי תתנו לו לסיים מתי. תנו לו לסיים מתי, תנו לו לסיים... תנו  לו לסיים, מתי, מתי

 .תנו לו לסיים

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ?או לא הלוואה עוד פעם אתם חוזרים על זההלוואה 

 
 :משתתף בדיון

 ,מתי, מתי
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

, שנייה רגע, סליחה רגע, לפני שאני ממשיך, לפני שאני ממשיך, נשאלת השאלה פה, רחבעם

 ,זכי שאל אם אפשר

 
 : חבר  מועצה– מר משה בן טובים

 ,זכי לא שאל אף שאלה

 )מדברים יחד(

 
 : חבר מועצה– בן טוביםמר משה 

תעלה . שקט כולם עכשיו, אף אחד לא מדבר מכם... תמשיך בדברים שלך ואתם תפסיקו

 ,תפסיקו, יאללה, די נו, בבקשה כבוד ראש העיר, להצבעה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני רוצה להמשיך

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .בבקשהתמשיך , זכי לא הציע אף הצעה, תמשיך אתה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתה מדבר בשמו

 
 :משתתף בדיון

 ,זכי אמר, זכי לא הציע

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,תמשיך אדוני ראש העיר הנכבד, עזוב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,החלטת לעזור לי
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 , אני אעזור לך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תודה רבה משה בן טובים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

יש פה עוד ישיבות כל כך , יש פה נושאים חשובים. רק תעלה להצבעה, רק תמשיך, בבקשה

 . חבל על הזמן, לא נעים נו, הרבה זמן

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 אז אני חוזר ואומר . מיליון שקל2אז אני הגעתי עכשיו לסעיף של אולמות הספורט . קיי.או

אולם , למשל ביקבי הצאן מתוכנן הקמת אולם צאן, במסגרת השדרוג של אולמות הספורט

 , ספורט

 
 :משתתף בדיון

 ,עדר עדר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תשאל את החברים שלך איפה זה, אז תשאל את החברים שלך איפה, אז

 
 :משתתף בדיון

 ,ה בחייכם בואו'חבר, רגע אבל סליחה רגע אולי תתקדם כבר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אבל עכשיו , לזה אין כסף, המנהלת שם בבית יעקב מבקשת שער כדי שזה יעזור לה לכניסה

 . על זה יש כסף
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

עד כמה ,  מיליון שקל2אז אני מדבר על . אבל הם לא נותנים לי להמשיך, אז אני יכול. קיי.או

אני , מיזוג, קירוי, זוכר זה שדרוג של הרבה מאוד אולמות ספורט בכל בתי הספר בעירשאני 

 ,אפשר להתחיל בזה מיידית, חשוב שזה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

עזוב את , כי בתי הספר כבר צבענו,  אני חושבת שהגיע הזמן שנטפל בתכנים של בתי הספר

 .מספיק, די כבר עם הפוליטיקה הזאת, זה

 
 :שתתף בדיוןמ

 .שרי, שרי

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?מה, פה את טועה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ממש אני טועה, אני טועה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?מה הקשר ,בזה את טועה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .נכון אתה צודק, אה נכון זה לא צביעה

 

 : חבר מועצה– למר פיני דניא

 .זה לא צביעה
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

אחד האולמות זה אולם נוה , סליחה סליחה, שרי, למשל שרי אחד האולמות זה אולם, אחד

 .דליה שאנחנו יכולים להתחיל במיזוג לאלתר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .מצד שני אתה הולך לגזול להם את השטח והולך לעשות בלאגן

 

 : ראש העיר-משה סיני מר 

 ,2000 -אני מדבר כרגע על ה. קיי.או

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .הגיע הזמן שתעבוד מסודר, תתחיל לעבוד מסודר, עזוב

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .אף אחד לא הצליח

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .בלי הורים, בלי הורים

 

 :ר מועצה חב– מר יגאל יוסף

 .כן, סליחה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .יש גבול
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

ואני חושב שזה , נושא של מיליון שקל זה נושא של מגרשי ספורט. אני ממשיך הלאה. קיי.או

אני חושב שמשה בן טובים גם יסכים אתי , לילדים לנוער, גם כן חשוב לכל  תושבי העיר

 . בעניין הזה

 
 :שתתף בדיוןמ

 .חבל שלא הסכמת עם משה בן טובים ארבע שנים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . אני חושב שהוא הסכים אתי, לא

 )מדברים יחד(

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .גם אז הוא צדק, משה גם צדק במגרשי טניס בפארק לב העיר

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

אני לא , א אמר אין פה בראש העין לתושבים כסף לקנות מטקותאבל אני חייב להגיד לכם הו

 .לא אשכח את זה, אשכח את זה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .הוא התכוון למטקות של פינג פונג

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .קשה להאמין, זה היה בחודש הראשון שהוא נבחר, אין להם פה כסף לקנות מטקות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .קיי. או
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?זוכר, ואז חשבת שאנחנו נגדך אני אזכיר לך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אני חושב שגם זה נושא חשוב שאפשר , הנושא הבא זה שיקום ופיתוח גנים ציבוריים. קיי.או

אתה ,  בראייתי שפה באמת186ר מספר "ופה אני מגיע לנושא תב. לקדם אותו לאלתר

.  שקל פיתוח ושיקום בית העלמין1,100,000 על 186ר "תב, אני לא יכול להמשיך, מפריע

הייתי אומר אנחנו צריכים לכבד לא רק , בית העלמין בראש העין במצב לא סימפטי, תראו

אני חושב שיש לנו פה הזדמנות לכל תושבי העיר לתת להם . את החיים אלא גם את המתים

זה נושא של בית , ואני חושב שפה זה נושא. אפשר לקבור בכבוד את המתיםמקום שבו 

זה . חברים וזה לא נושא לא להלצות ולא לצחוק ולא לפוליטיקות ולא לשום דבר, העלמין

, לא משנה מה החשיבה הפוליטית שלכם, נושא שלדעתי בנפשנו ואני אומר לכל אחד מכם

 ,אני חושב שנושא, מה אתם רוצים לקדם מה אתם לא רוצים לקדם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .שנשמע את זה טוב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

, נושא של בית עלמין זה נושא שכולנו צריכים להתאחד מאחוריו ולהרים את היד ולהצביע

כניסה לביצוע של שדרוג ושיפור המשמעותי ביותר שהיה בראש העין , ולהצביע בעד מיידית

משרד , הכסף קיים, ויש לנו כסף פה זמין. ג בית העלמין למען התושביםלקידום ולשדרו

 ,משרד הפנים מוכן לתת, אני לא, הפנים מוכן לתת אותו ואני באמת

 
 :משתתף בדיון

 ,עוד בית קברות
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .בית קברות חילוני

 )מדברים יחד(

 
 :משתתף בדיון

 .ום לקבורעוד מעט לא יהיה מק, תהיה בעיה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .חבל לך על הזמן... ראש העיר בכה בבית העלמין

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .לא סגור סופי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אני הייתי לפני שבועיים במועצת המינהל הארצי. סגור

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

עזבו עכשיו את , זה נושא שלדעתי כל אחד יסתכל, אז אני שוב חוזר ואומר, חברים, טוב

תעשו באמת איזה חשיבה פנימית ותתכנסו לתוך עצמכם ותגידו לבית העלמין אנחנו , הכל

ואפשר יהיה להיכנס לשדרוג מהותי ומיידי של בית ,  שקל1,100,000, מאשרים את הכסף

 .זה באמת אני אומר לכם את זה מהלב. העלמין

אזור התעשיה , נושא שבית.  שקל1,500,000-ג אזור התעשיה הישן בהנושא הבא זה שדרו

ואנחנו רוצים להיכנס באמת לשורה של , זקוק לשיפור, אזור שבאמת זקוק לשדרוג, הישן

 . שיפורים ושדרוגים באזור

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?המסחר והתעשיה... 
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אנחנו רוצים לעשות את זה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ...ע כדי להשביח אז בשביל מה אנחנו"אישרנו עכשיו תב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,ולכן

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,שהציבור ידע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

שדרוג מוסדות , 188ר מספר "הנושא הבא זה תב. אני מבקש את אישורכם גם לנושא הזה

, למרות שנעשה מאמץ בשנים האחרונות, אני חושב שהמוסדות האלה. רדיהחינוך הח

נעשה מאמץ בתקופה האחרונה לשפר אותם , המוסדות האלה שהוזנחו במשך שנים, סליחה

אתה , ולכן היום יש לנו הזדמנות. נעשו שיפורים בכל בתי הספר, הם נצבעו, ולשדרג אותם

 ,אני לא נכנסתי לדברים, מפריע לנו

 

 : חבר מועצה–  יצחקמר מתי

 ,הערת ביניים, הוא לא מפריע

 
 :משתתף בדיון

 .מתקן אותך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני רוצה, לא, אז תתקן אותי אחרי שאני אדבר
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 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 אתה, נפוליס לתאילנד חשבנו שתחזור סבבה ככה על הכיפק, הוצאנו אותך לחופש לשבועיים

 .תבין שיש פה דברים רציניים, תתכנס לעצמך? עוד עצבני על מה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ? אפשר להמשיך

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .אתה מקבל אישור, תמשיך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

בראייתי זאת הזדמנות פז , אני שוב חוזר ואומר, שדרוג מוסדות החינוך החרדי. תודה רבה

אני חושב שאין . להתאחד סביב נושא חשוב ומהותי לכל ראש העין, כל חברי מועצת העירל

זה מוסדות שבאמת כמו שמיקי אומר הוזנחו במשך , כאן עניין של ראש העין ותיקה וחדשה

ולכן אני חושב שזאת הזדמנות פז , ואכן אני חושב וגם אמרת לי את זה. עשרות שנים

 , להיכנס

 

 :חבר מועצה – מר מיכאל מלמד

 ,זה לא מספיק

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,לכן בוא קודם כל תאשר את זה, תעלה הצעה נוספת אין שום בעיה

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד
 ,אתה הרי
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתה עוד פעם מפריע לי, אתה עוד פעם מפריע לי

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 מיליון 20לא סתם אתה מבקש , אתה רואה את הכל עשית בדיקה... אתה רואה את הכל

 ?נכון,  צריך לחינוך התורני500ישבה מועצת חכמים והחליטה שרק , שקל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 500,000-אני חושב ש? למה לא, אתה אם יש לך הסכמה להעלות את זה בשמחה. קיי.או

י מצפה אם למיקי מלמד יש הצעה אחרת אני אשמח ואנ, שקל בטווח הזמן הזה זה דבר נפלא

 או מיליון אין לי בעיה 750מיקי רוצה להעלות . אין שום בעיה, בבקשה. אם הוא יעלה אותה

 .לשקול את זה

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

הנושא הבא לאחר שאנחנו דיברנו על מוסדות החינוך החרדי שלדעתי אם אפשר . הבנתי

זה השלמה למועדון , 189' ר מס"אנחנו עוברים לתב,  להיכנס לביצוע של הפרוייקטמיידית

 .הנוער העובד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?בשביל להגיע לכמה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?כמה אנחנו מדברים שמה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,  שקל700,000עה מועצת העיר הצי? בשביל מה צריך עוד, 700יש לנו כבר 
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,אתה טועה, אתה טועה, סליחה רגע לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,היא לא הציעה עבור בית הכנסת

 
 

 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 , שקל300,000נגזל מבית הכנסת , נגזל

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .בית כנסת... היא לא

 
 : חבר מועצה– משה בן טוביםמר 

 . שקל300,000נגזל מבית הכנסת 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . שקל לנוער העובד והלומד700,000מועצת העיר הצביעה . אף אחד לא גזל כסף מבית כנסת

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .נלקח, נלקח, לא נגזל. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . שקל לנוער העובד והלומד700,000עיר הצביעה מועצת ה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .לא היה ולא נברא, זה לא היה, אתה טועה
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?ראית את הפרוטוקול, לא היה

 
 

 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .הלאה, אבל לא חשוב, לא היה ולא נברא

 

 :מועצה חבר – מר פיני דניאל

אני הראיתי לך את ? לעשות דווקא הפוך ועכשיו לתקן, אי אפשר לתקן, זה לא תיקון, לא

אני , רק ראש העיר ביקש, הבאתי את זה לישיבה הם ראו את הפרוטוקול כולם, הפרוטוקול

 ?כל זה עשית בשביל לעבוד עלי. ואתה אמרת נכון, לא אגיד הנוער העובד והלומד

 
 

 :בר מועצה ח– מר משה בן טובים

 ?מה אתה רוצה,  מבית הכנסת אליך300לקחו . עבדו עלי גם כן, המיליון, המיליון שקל

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?נכון,  שקל500,000עוד מעט גם לבית יד לבנים תגידו שלא אישרנו 

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,חצי בחצי, חצי בחצי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ? שאישרנו500,000-ה,  כסף לבית יד לבניםיש

 
 :משתתף בדיון

 ?למה, אישרנו מה, הוא לא זוכר
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,מתוך ההלוואה הקודמת

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אבל לא אישרו את ההלוואה הקודמת

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

?  יש? מה אכפת לי מאיפה? גם בזה אתם עובדים עלי, יש כסף לבית יד לבנים או שגם זה אין

 . אין

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אין אין

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , תקשיב לגזבר שלך עכשיו, ראש העיר

 
 

 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,500,000 מיליון אישרנו לא 5

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

. תשים לב.  שקל מוקצה בתקציב500,000ילו לבית יד לבנים אין אפ, אתה רוצה להמשיך

אני אגיד את זה פעם , משה סיני תקשיב לי טוב. תעצרו הכל. תעצרו הכל עכשיו, עצרו, שנייה

אם . אתה משקר לאורך כל התקופה האחרונה במצח נחושה. אחת אני לא אגיד את זה יותר

 שקל עבור בית יד לבנים שצריך להקים 500,000בתקציב של עיריית ראש העין אין כסף 

 . אתם שיקרתם לי לאורך כל הדרך, עכשיו
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?נו מה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אני יושב בישיבות לא .  שקל עבור בית יד לבנים500,000במועצת העיר הוחלט להקצות 

 ,רבותי, זה לא, מעניין אותי

 

 : העיר ראש-מר משה סיני 

 , אני לא יודע על מה זה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אומר לי הגזבר שאין תקציב עבור

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,ר"אבל זה תב

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אין כסף

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .יש תקציב אבל אין כסף

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,עוד פעם. אי אפשר לצאת למכרז מחר בבוקר, רבותי, לאלא 

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .זה על חשבון הגדלת תשתית שלא מאושר, אירית
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אם אין , מחר בבוקר צריך לצאת מכרז לבית יד לבנים. אל תשחקו אתי משחקי מילים

על מי אתם , תגידו לי, ה כל ההבטחות שלכםאז מה זה שוו, נו. תקציב לא יצא מכרז

 ?עובדים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .עלינו

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,ואותו סיפור על הנוער העובד והלומד

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אנחנו מדברים על מוזיאון מורשת יהדות תימן

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אתה עושה את זה . תפסיק לעבוד על אנשים, ל מורשת יהדות תימןאנחנו לא מדברים ע

 ,אתה מנסה עכשיו למכור לוקש, שיטתית עכשיו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני מבקש שתחזור בך, אני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אתה משקר במצח נחושה ותתבע אותי, אני לא חוזר בי, זה לא קשור

 

 :עיר ראש ה-מר משה סיני 

 .קיי.או, אם אתה לא חוזר בך אז בסדר. קיי.או
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אתה משקר במצח נחושה.  אתה משקר במצח נחושה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . עכשיו גם תתבע אותי, אתה משקר במצח נחושה, משה סיני

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .טוב. הבנתי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

בדיוק כמו שעבדתם עלי עם הקטע הזה של , אם בתקציב של עיריית ראעש העין אין כסף

אני אומר לך חד , אדוני ראש העיר, הספורט רק בשביל לקבל את השקט התעשייתי שלך

 . מאוד הפתעותהרבה, מפיני דניאל, ממני, אתה צפוי להרבה הפתעות בזמן הקרוב, משמעית

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתה מאיים עלי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אתה בשיטה הזאת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתה מאיים עלי
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אתה בשיטה הזאת לא תעבוד אתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני רוצה לדעת, לא? אתה מאיים עלי, לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אני לא אספוג את , אני שאני מגן על הכבוד שלך. לא אתי. אתה בשיטה הזאת לא תעבוד אתי

אם לך לא חשוב בית יד לבנים . העלבונות האלה לא בפורום הזה ולא בשום פורום אחר

,  ואבוי לנואם אתה גם בעניין הזה מוכן למכור לוקשים אוי. אם לך זה לא חשוב. תתבייש לך

תעבדו עלי עם הנוער , ואללק בסדר, תעבדו עלי עם הנוער העובד בסדר גמור? לאן הגענו

כי אתה ביקשת , למרות שגם פה שיקרתם במצח נחושה, קטן עלי, העובד והלומד לא נורא

אמרתי ? על מי אתה עובד, כולם יודעים בדיוק מה האמת. להגדיר את זה שדרוג מוסדות

נשבע לך בכל , אוי ואבוי? בית יד לבנים אתה משחק לי? אבל אתה.  את זהיאללה נספוג גם

 ,אתה תגיע אתי לפינות שלא רצית להגיע. אני לא אוותר לך, היקר לי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אתה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

, אם מחר בבוקר לא יהיה מסמך רשמי שאומר שיש כסף בתקציב של עיריית ראש העין

 .נראה אותך שם,  שקל עבור בית יד לבנים500,000, שקט

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,הבנתי
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .מחר בבוקר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני חושב שהדברים האלה לא. אני מצר על הדברים שלך פיני דניאל

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,א צריך לענות ליאתה ל, מצר או מרחיב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני לא, סליחה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 , שקל500,000-אני לא מצפה ממך לתשובה אני מצפה ממך ל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני לא רוצה לענות לך

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אל תמכור לי לוקשים יותר

 

 :עיר ראש ה-מר משה סיני 

 .אני לא רוצה לענות לך בכלל, אני לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אל תמכור לי לוקשים
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני רק רוצה לומר לך שאני מצר על דבריך, אני מצר

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אל תמכור לי לוקשים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, זאת התייחסותי. אויים וחבל שהם נאמרוהם לא ר,  הם לא נכונים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .כל מילה בסלע

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

על קירוי גני ילדים ,  שקל200,000 על 198ר מספר "הסעיף הבא זה תב, הסעיף הבא. קיי.או

 ,אני מבקש גם כן את ה. לנושא בטיחות

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

מה , אני רוצה מחר כסף, תעזבו, לא רוצה ממנו תשובה. זה בסדר, לא רוצה ממנו תשובה, לא

 .אני לא רוצה תשובות? אתם

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אני רוצה באמת לעבור סעיף סעיף ועל . היא עומדת להצבעה, זאת ההלוואה, חברים, הבנו

 .כל סעיף אנחנו נצביע

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,זה הלוואה
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,הלוואה אחת

 )מדברים יחד(

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .באמת, כשנוח לו זה מקשה אחת וכשלא מסדר לו אחד אחד

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אמרתי שאתה לא יודע כלום,  סליחה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .ביקשת הלוואות ביקשת הלוואה אחתאתה לא 

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 , אתה היית צריך לעשות שתי הצבעות

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .חצוף

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ...קודם כל הלוואה ואחר כך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?אתם לא מסכימים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אלא ל
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .זה לא חוקי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,הבנתי, הבנתי

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,לא למדת, ארבע שנים לא למדת ועוד חמש שנים באופוזיציה, אתה לא יודע כלום

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , אני הצעתי לכם,אני הצעתי לכם, חברים, אין בעיה, אתם לא רוצים, חברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...אל תציע, אל תציע לנו

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .אתה לא יודע מה אתה רוצה, אתה לא יודע מה אתה רוצה בכלל

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,כיוון שממילא, אני רוצה רק להעיר הערה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אתה שותף לקנוניה של הנוער העובד ולומד, ותאתה אל תעיר הער

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אתה יכול לצעוק, סליחה רגע
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אל תעיר הערות אתה פה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .אל תפריע לי, אל תפריע לי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . ניה הזאתאתה שותף לקנו, אל תעיר הערות

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 . אתה קנונייתי לא פחות, אתה קנונייתי לא פחות

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אתה יחד עם ראש העיר שלך

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .קיי.בסדר או. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .בגלל השטויות שלךהנוער העובד ולומד לא קיבל את המקום שלו בכלל 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,שהיתה אמורה להיות יש לנו,  שרצינו15 -יש בהלוואה של ה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ? אה רצו יותר
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

הווה אומר שאם . יש מיליון שקל החזר כל שנה,  מיליון10סליחה , לא רגע, מיליון שקל

מכיוון שממילא המיליון , ם לאשגדום למשל שלדעתי זה חשוב להחזיר אותהאנחנו דואגי

 שקל יכולים ללכת 600,000מתוך המיליון שקל האלה , שקל האלה צריכים להחזיר כל שנה

 ,ארבע שנים, לאשגדום כפול ארבע

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,מורה למתמטיקה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 שקל לחלק לפי הצרכים 400,000ואז ממילא יש לך אפילו עוד , ליון שקל מי2.5זה מחזיר 

 .הדרושים

 
 :משתתף בדיון

 ,בית הכנסת

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,הוא לא ישנה, הוא לא ישמע אותך, הוא לא שמע אותך

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

כי ממילא אם , חת הלוואהאני אומר לא צריך לק, לא אני אומר. בסדר, אני את שלי אמרתי

 ,היינו מחזירים מיליון שקל

 
 :משתתף בדיון

 .מיליון שקל בשנה

 
 :משתתף בדיון

 .תעלה להצבעה, תעלה להצבעה



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

231

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אירית תעלי להצבעה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , בסך185ר מספר "אישור תב, טוב

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ... ליחה בבקשהס

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , שנה ריבית15- מיליון שקל הלוואה ל4

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .בניגוד לחוק, אתם עושים בניגוד לחוק, לא יעלה על הדעת

 
 :משתתף בדיון

 , היא מקריאה את זה? מה אתה רוצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . זהמספיק עם, את הזה... 

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , מיליון אשקדום2.5פירוט ההלוואה 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?מה קרה
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

, 183ר " מיליון שקל מגרש ספורט אושר בתב184ר "אושר בתב,  מיליון שקל אולם ספורט2

 מיליון פיתוח ושיקום 1,100, 102ר "אושר בתבמיליון שקל שיקום ופיתוח גנים ציבוריים 

 200,000,  שדרוג מוסדות חינוך חרדי500,  מיליון שדרוג אזור תעשיה ישן1,500, בית עלמין

 . מיליון שקל10סך הכל , 200,000קירוי גני ילדים , השלמה למועדון נוער העובד

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?מי בעד, טוב

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?משה סיני? מי בעד

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ? עדה

 

 : חברת מועצה– אהרון עדה' גב

 .אני בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?שלום

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .נגד
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?שרי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?אלונה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?יעקב אדמוני

 

 : חבר מועצה– מר יעקב אדמוני

 .בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?מיכאל. בעד

 

 :ועצה חבר מ– מר מיכאל מלמד

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?פיני. נגד
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?יגאל יוסף

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?מתי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?יבגני

 

 :מ ראש העיר "מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 .בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?בן טובים

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .נגד
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?זכי

 

 : חבר מועצה– מר זכי קוממי

 .נגד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .5בעד ,  נגד8,  סליחה סליחה סליחה8, ובעד,  נגד7נגד יש לנו אז . קיי.או

 
 3' החלטה מס

,  שנה15 -הלוואה ל ₪ 10,000,000 בסך של 185' ר מס" אישור תב: שבסדר היום5סעיף 
 . בנק מסחרי4.8%ריבית עד 

ההלוואה פירוט   :להלן 
₪ 2,500,000             .א בתב(אשגדום     .163ר "אושר  ( 
₪ 2,000,000             .ב ספורט     בתב(אולמות   )184ר "אושר 

₪ 1,000,000             .ג ספורט     בתב(מגרשי   )183ר "אושר 
₪ 1,000,000             .ד ציבוריים     גנים  ופיתוח      אושר (שיקום 

.102ר "בתב                       ( 
מס"תב .ה ₪ 1,100,000 - 186' ר  בי    ושיקום  עלמיןפיתוח   ת 
מס"תב  .ו ₪ 1,500,000 - 187' ר  ישן    תעשיה  איזור   .שדרוג 
מס"תב  .ז חרדי  ₪   500,000 - 188' ר  חינוך  מוסדות   .שדרוג 
מס"תב .ח עובד  ₪  200,000 - 189' ר  נוער  ן  למועדו  .השלמה 
מס"תב .ט ילדים   ₪    200,000 - 198' ר  גני   ) בטיחות(קירוי 

10,000,000₪ -     כ"סה        
 

 .יבגני מלמוד,פיני דניאל, יעקב אדמוני, עדה אהרון, משה סיני) 5: (בעד
   , מתי יצחק, יגאל יוסף, מיכאל מלמד, קולן-אלונה דור, שרי סלע, שלום דראב) 8: (נגד

 .זכי קוממי, משה בן טובים     

 .נדחה ברוב קולות: החלטה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .6סעיף מספר . אנחנו נמשיך הלאה, לה לצעריההצעה לא התקב. קיי.או
 
של  .6 הפעולות  תקציב  במסגרת  ייעודי  מקצועי  אדם  כח  הפעלת      אישור 
להלן   כמפורט  הרווחה   :משרד 
במשפחה .א   אלימות  למניעת  במרכז  מלאה  במשרה   .עובד 
בנכים .ב   לטיפול  משרה  בחצי  סוציאלי   .עובד 
כ2 .ג   משרה  בחצאי  סומכות  עובדי  סיוע "  במרכזי  במשפחות -א  טיפול    
חברתי     ומידור  כלכלית  הבעיה   .שמוקד 
עצמית .ד   גבייה  מתוך  המשפחה  לשלום  למרכז  משרה   בחצי   .מזכירה 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

236

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .יעל בואי בבקשה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ?6זה של סעיף אני יכול לעשות פה התייעצות בקשר לעניין ה, ברשותכם

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .כן כן

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , רגע רגע לא אבל

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .שלום

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . תעשו חמש דקות הפסקה נו

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

, ה יש כסף'חבר. התייעצות אחר כך. תסביר עכשיוהיא , יגאל יגאל יגאל, היא תסביר עכשיו

 .יש כסף לא מהעירייה

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .לגבי הנושא של התקנים בעניין הזה... אני רוצה לשאול שאלה, לא זאת השאלה
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,זה הגזבר ביקש, לא לא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,שוםמ, האיוש של משרות

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אני מתארת לעצמי שאתה יודע, יש הבדל בין כוח אדם, אבל זה לא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אני  רוצה לדעת אם יש פרסונות עומדות מאחורי זה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .אני לא יודעת, אה

 
 :משתתף בדיון

 .לא לא לא

 )יחדמדברים (

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

, אני רוצה קודם כל להגיד לך  תודה על הדברי ברכה שאמרת על אנשי המקצוע בעיר, מתי

 . תודה עוד פעם על הברכות, אני באתי אליכם, תראו, זה היה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .בואי כנסי שישמעו אותך
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 :משתתף בדיון

 .ר אגף הרווחה מחר בבוקר"זה  מתי יובקצב ה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אני מחליף אותו, אני אשב שם בכיסא לא איפה שסיני

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?טייס משנה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בבקשה, טוב

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

פשוט אני . הרשו לי לגזול דקה וחצי מזמנכם מעבר לנושא פה, צה קודם כל להציג לכםאני רו

 , חושבת שמגיע ליזהר כבוד

 
 :משתתף בדיון

 .יישר כוח, היתה כתבה היום בעיתון עד כמה שאני יודע

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 , אז יזהר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .יע לפהאני שמח שיכולת להג
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 :מנהלת אגף הרווחה

 .אתה מביא כבוד לעיר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .כל הכבוד לך

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

והוא מתנדב במרכז למניעת אלימות שזה אחד . באמת מביא כבוד לעיר ולאגף הרווחה

קודם ... אני מניחה שגם, ללא ספק זה נושא שהוא חשוב, הנושאים שאני רוצה להעלות היום

 . כל אמרתי לך כבר ואני אומרת לך עוד פעם

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .זה בשם כולם וזה פה אחד ויוצא דופן מכל הישיבה היום

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .עשית לנו לפחות נחת רוח

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

אני באמת . חשוב לי לתת שתי מילות הקדמה, תראו. זאתאז תרשו לי להמשיך בנחת רוח ה

לכן אני . באתי אליכם פה כאיש מקצוע וכמי שמאמינה במקצוע שלה שזה האני מאמין שלי

כי אני באה לדבר פה בשם אנשים שלא , ממש מבקשת מכם להתייחס לנושאים שלי נטו

 הרווחה כבר הרבה משרד. ולעצם העניין. מגיעים לכאן וזקוקים לתמיכה ולעזרה הזאת

אין , מאוד שנים נמנע מלתת תקנים וזה לא מענייננו פה לומר כמה זה לא בסדר או כן בסדר

לי ספק שזה לא בסדר אבל זה ההתנהלות של משרדי  ממשלה כבר הרבה שנים בהרבה מאוד 

אבל כדי להימנע מעצירת פעולות ועצירת סיוע בכלל הוא עוקף את הכלל של עצמו . תחומים

 . תן את האפשרות להפעיל כוח אדם בדרך תקציב פעולותונו

אני גאה לומר שבעקבות הפעולות שאנחנו עושים התקציב שלנו שדרך משרד הרווחה עולה 



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

240

 40,000וכדוגמה אם אני מדברת על מרכז למניעת אלימות במשפחה שהתחיל עם , כל שנה

 , שקל הוא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,מי ששאל ולא יודע אני אסביר, בריד, לא צריך לדבר אלי

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 שקל ואז 40,000-סעיף ספציפי כי יש לנו פה כמה סעיפים התחיל כ, התקציב הזה כדוגמה

יכולנו להסתדר בהפעלה של כוח האדם לא ככוח אדם קבוע בעירייה כי זה לא מגיע לחצי 

יש , כה לפעילות שלנו ומירה מנהלת המרכז נמצאת פההרי שהיום כבאמת חוסר הער, משרה

כשהתקציב הזה מיועד חד משמעי ויש פה אישור של הפיקוח עבור .  שקל120,000לנו כבר 

הפיקוח בעצמו מודה ואומר זה כסף . עבור הפעלת כוח אדם, קיבלו את זה, הפעלת כוח אדם

, עכשיו... לתיות לתת את זהאבל אסור לי מכל מיני סיבות ממש, שמיועד להפעלת כוח אדם

 ,אם אני לא מפעילה אני פשוט לא יכולה להפעיל את מרכז למניעת אלימות

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .זה מתקציב רווחה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

כפי שכולכם כמעט נמצאים אתי בקשר , כפי שאתם יודעים. תקציב רווחה של משרד הרווחה

ואתם יודעים שהפעולה שלי זה לא לקנות כדורגל או שולחן או , אחר במהלך השנהזה או 

ככה אני עושה פעולות . הפעולה שלי זה כוח אדם. משהו אחר עבור תושבים שנעזרים בנו

אני רק . וזה התפקיד שלי לשרת את אותם האנשים, עבור האנשים שאותם אני משרתת

, עה תחומים עיקריים שבהם אני נתקלת בבעיהאני מדברת פה כרגע כיום על ארב, אגמור

, יכול להיות שבשנה הבאה יהיו תחומים דומים ואפשר אולי להעלות את זה ברמה העקרונית

מרכז למניעת אלימות במשפחה שאני מתוקצבת . אבל כרגע יש לי ארבעה תחומים בעייתיים

י שהגשנו עבורו נכים בקהילה עולים שזה פרוייקט ייחוד, בסכום ששווה ערך לתקן זה
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תוכנית מיוחדת ותקצבו אותנו בעקבות התוכנית הזאת וקיבלנו הבטחה שגם יתוקצב בשנה 

יש תוכנית חדשה . כמובן... חלקיות ברמה של תקן, שימלא חלקיות של כוח אדם, הבאה

זה תוכנית שממוקדת , שפעלה עד היום רק בירושלים, שכפי שכתבתי לכם בדברי הסבר שלי

תוכנית שהציעו אותה רק לחמש מחלקות .  ורק ענייה וממודרת חברתיתלאוכלוסיה אך

באזור המרכז ואני גאה שהיינו בין המחלקות שרואים אותם כמחלקות שיכולות להצליח 

התוכנית הזו כבר היום העבירו לנו חלק מהכסף של כוח האדם על מנת . בתוכנית הזאת

ה זה המרכז לשלום המשפחה שכולל והתוכנית האחרונ. שנוכל להשלים את זה בשנה הבאה

שגובה כסף , תחנה ליעוץ נישואין, מרכז קשר, מרכז למניעת אלימות, בתוכו שלוש פונקציות

משפחה שאין לה , כסף שהוא הולך ביחס ישיר להכנסות של המשפחה, עבור השירותים

. היש טבלה של משרד הרווח, הכנסות כמעט ולא משלמת מי שמרוויחה כראוי משלמת יותר

המטרה של הכסף שנכנס לקופת .  שקל לקופת העירייה70,000-המרכז הזה הכניס השנה כ

שאנחנו , העירייה הוא להמשיך ולשרת את העובדים בתחומים שונים ואת המרכז כמובן

שכרגע שאין מזכירה , רוצים מתוך הכסף הזה אך ורק מתוך הכסף הזה לתת מזכירה למרכז

עד שחוזרים ,  כי אנשים מתקשרים משאירים הודעות,אנחנו פשוט מאבדים קליינטים

אתם יודעים כשאנשים מתקשרים ברגעי לחץ ומשבר , אנשים אחר כך, אליהם זה פשוט

חשוב לי להדגיש אך ורק על דברים , אני מדברת .ועובר הזמן הם כבר לא חוזרים

ים אני רוצה אנש, לא רוצה התחשבות מיוחדת, לא רוצה תוספת תקציב, שמתוקצבים

 ...שיפעילו את התוכניות האלה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ?עד היום איך עבדת עד היום, עד היום

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

, עד היום מאחר והתקציבים האלה היו נמוכים יותר עבדתי או כפרילנסרים על חשבוניות

אנשים לא מוכנים לעבוד במשרה , רהמאחר והתקציב עלה בגובה של מש, אבל היום ניסינו

 שקל אז לקחתי מישהו להכניס קבוצה פעמיים 40,000אם היה לי תקציב של . עם חשבוניות

אבל כשיש לי היום תקציב , אז בשביל פעמיים שלוש בשבוע הוא לקח חשבונית, שלוש בשבוע

מי שרוצה , ודעיםוכפי שאתם י. אני כבר לא יכולה להוציא עליו חשבוניות, הרבה  יותר גבוה
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 ,לעבוד במשרה מלאה רוצה להיות עובד

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 ,השאלה בתעריפים מה יותר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה הסכומים, כל הסכום, 6מה הסכום של סעיף 

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ?כל הסכומים ביחד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,120- ו116 אני רוצה לדעת כי אני לא הבנתי ,כן

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 שקל של משרד הרווחה 116,000-ו,  שקל לשנה120,000הסעיף הראשון הוא , אני אומר לך

 ,פלוס

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , השתתפות6,000-ו

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 . שקל120,000

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .קיי.או
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 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 .כתוב בדיוק, 21,000הסעיף השני היה השנה 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 . זה אומר אנחנו צריכים להוסיף עוד שליש21תקציב 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , כללי כמה

 

 :הרווחה מנהלת אגף – יעל שטיינפלד' גב

 . זה לא זה, זה לא, לא, 25

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?ומרכז סיוע

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 .מרכז סיוע זה  סעיף מיוחד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,20- ו60,000

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ? נותןמשרד הרווחה, את הנכים מקרית עולים, זה משרד הרווחה נותן

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 . כן,  כן2- ו1
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .בסדר נו

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 זה הסעיף המיוחד שאמרתי לכם של התוכנית הייחודית שפעלה בירושלים 3מספר , 3סעיף 

הביצוע , ההחלטה תלויה בכם. זה אם אתם תאשרו את 1/1-ואנחנו נפעיל אותה החל מה

 .ואיכות הביצוע אחריות שלנו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אבל דקה דקה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 , שקל20,000יש לי עבורו כרגע מתוקצב 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

20,000, 

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,שנמסר לי שיגיעו במהלך הזמן,  שקל40,000אני זקוקה לעוד 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .60עלות התוכנית היא 

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,60עלות התוכנית היא 
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .קיי.או

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

עלות שכר של ,  שקל70,000כפי שאמרנו , יגאל, גייסנו השנה, והסעיף השלישי גייסנו השנה

 .  שקל35,000-מזכירה בחצי משרה זה כ

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 היה 2003-2004-אנחנו ב, איזה תשובה מקצועית, יש לך הסתייגות, עכשיו ישנה הסתייגות

 . שקל210,000קיבל מעיריית ראש העין ... דקה, וגם היה אצלך... לנו

 

 : חברת מועצה–  דור קולןאלונה' גב

 ? וכמה200

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

210. 

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ?מה פתאום? מה פתאום

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 . שקל ולא הביא נייר עבודה250,000הוא קיבל 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,תודה על ההערה. קיי.או
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 : חברת מועצה– ונה דור קולןאל' גב

הביא , הוא עשה מודל? על עיריית חיפה הוא הביא.   שקלים ולא הביא נייר עבודה250,000

 . כספי ציבור. עיריית חיפה. הוא התבלבל, את המודל

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 אני שואל האם היתה לך הצעה של כל, אם את אומרת לאשר, עכשיו יש לי שאלה מקצועית

אני אומר בוא נעשה אולי עסקת , לאו דווקא לנקודות האלה הרלוונטיות, המשרות בכלל

, אני בעד הנושא הזה, 500-600 שקל אני אומר לך בואי קחי 300,000נניח זה , חבילה גדולה

אני לא כדי , אבל אני שואל. אני יודע את ההשלכות של זה, בראש העין... כי אני יודע אחד

' ב' אומרים תשמעי אני צריכה א, ראש העיר אומר את עם הדרג המקצועישנתכנס פה כמו ש

, ואז יתכן במסגרת התקציב שלנו נוכל לאשר לך את זה גם בלי טובות של אף אחד' ו' ה' ד' ג

 ,אבל דקה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 .תרשה לי לענות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

... אני לא רוצה שחס וחלילה תגידי אני פה, לא לא... טע מאוד רגישאני לא צריך פה כי זה ק

-אם היום אתם נמצאים משרד הרווחה נניח ב, אני ההפך. אני מדבר נקי נקי מאוד, משהו

בואו נעשה כרגע , 40,000על רמת התושבים שהם , אני לא זוכר כמה זה, 18 משרות או 17.5

 תקציבים בוא נגיש 20יש לנו כרגע נניח , רחשיבה קולקטיבית לקראת שנת התקציב ונאמ

ואולי נוכל ההפך לשדרג את זה בצורה , נראה איך מתמודדים עם זה, משרות שנחוצות לנו

 ,אבל לא יתכן טיפין טיפין כשאני לא רואה פה. הכי מסודרת שיכולה להיות

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 .תמונה כוללת
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 :ועצה חבר מ– מר מתי יצחק

 .את התמונה הכוללת

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 .אז תרשה לי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .ההערה במקום

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אני  רוצה להוסיף על . כדי שהיא תוכל בטח להתייחס מעבר לזה, אני רוצה להוסיף על זה

הטיפין טיפין ברמה האישית לי מאוד . תיאחד מה שאמר פה מ, דברים שבאמת, הדברים

כשרואים תוכנית כוללת קל יותר גם לקדם את . מפריע כי חשוב יותר שנראה תוכנית כוללת 

 ,אז אם אנחנו עוסקים. אנחנו עוסקים בתקציב, שוב, ומעבר לזה. הדברים

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,ני רוצה לומר לךזה מה שא, אנחנו לא עוסקים בתקציב שרי

 

 : חבר מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה אני מאשרת היום

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

הוא קיים בספר , הוא היה בשנה שעברה, התקציב מאושר. אנחנו לא עוסקים בתקציב

 ,הוא יהיה בשנה הבאה ואולי הוא גם יגדל, התקציב

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,שניםגם כשמ, יעל
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,יש כסף, יש כסף

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .לכוח אדם המשמעות היא תקציב

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 , לא

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,שרי שרי, אבל יש כסף, לא לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?אני מההתחלה אגיד

 

 : חבר מועצה– דראבמר שלום 

 . תסביר את זה. תסביר את זה, תיכנס לנושא, אתה הגזבר חבל

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ההסבר שלך לא בא ככה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אנחנו יושבים היום כתוצאה מבעיה אחרת, רחבעם יסביר רגע, רגע רגע מתי מתי רגע

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אז אם היא כספית אני רוצה לראות , ועדיין המשמעות היא, קראתי בעניין ולא פעם, סליחה
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 ,סעיף

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,תקשיבי רגע שרי, אז רחבעם יסביר את זה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אני לא צריכה הסברים אני צריכה טבלאות

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,צריך, כסףיש , יש כסף? מה טבלה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ...אז למה אני צריכה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .קטנים שהם בעייתיים, אז אני אסביר לך

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , שרי, מה שאת צריכה לאשר, שרי

 
 :משתתף בדיון

 .מבולבלים, ותעל דברים יותר רציניים אין לנו סמכ, רוצים אישור מאתנו... 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .לא בדברים אחרים, בואו נתמקד בזה עכשיו, בואו נתמקד עכשיו בזה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ...אנחנו יכולים לאשר תקן רק משנת
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .תקנים צריך אישור מועצת עיר, תקנים צריך אישור של מועצת העיר

 

 : חבר מועצה– ני דניאלמר פי

 ?2007אבל אנחנו יכולים להגיד רק 

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ...?אתה יודע מה זה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . יהיה תקן2008 זה אומר שגם בשנת 2007ברגע שאישרתי את תקן , עוד פעם

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,יש הבדל. זה רק כוח אדם זה לא תקן, הקטעזה בדיוק , אבל זה לא תקן

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 , מרכז, 1סעיף 

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,בין תקן ו

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .המספר שמופיע פה הוא הסעיף התקציבי, מרכז למניעת אלימות במשפחה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .מהתקציב
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 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

ולראות , אני מבקשת לראות טבלה מקבילה לספר התקציב שלנו, אם הוא הסעיף התקציבי

מה כל כך , מה אנחנו מבקשים עכשיו, מה נוצל, 2007-מה אישרנו ב, את מספר הסעיף

 ,הרי אנחנו מדברים? מורכב

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 , תרשי לי לענות לך אבל יגאל,שרי אני אענה לך

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,שרי שרי שרי

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,אבל תרשי לי אני חושבת שאני יכולה והגזבר יעזור לי

 

 : חבר מועצה– ר יגאל יוסףמ

נו אחד מהקשיים של. אני עוד קצת קצת קצת היה לי ניסיון באגף רווחה, שרי תרשו לי

 .כחברי מועצה זה להיכנס לעומק השיקולים המקצועיים בגלל רגישות של נושא הרווחה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אני מדברת על, לא שם

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .אבל הוא רוצה לדבר שרי

 )מדברים יחד(
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 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

יש הבדל בין , עד היום אני עובד סוציאלי, אליגם אני הייתי עובד סוצי... אני אסביר לך

זה נחשף אתה עומד מולו אתה מטפל , הביקורת או טענות לגבי בעיות ספציפיות של אנשים

 ,אני אומר, בו אתה לא יכול להיכנס לקרביים של תוכנית העבודה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,זה לא מה שביקשתי

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

, אני מדבר איך שאני מבין. תנו להסביר, אתם מסיתים אותי לזה, ני גם לא מתייחסאבל א

פשוט בגלל , אז במקרה הזה אני אומר. הוא כמוני... אל תדאג אם אני בעד אז אני, תרשה לי

והיות וזה תקציב קיים וחלקו בא ממשרד הרווחה , שאני מכיר את אופי משרד העבודה

, תקציב אני הייתי מציע לעשות את זה בראשית השנהוהפיקוח לגבי הפרטים לגבי ה

לתקצב יותר כי , כשאנחנו מאשרים תקציב אז לבוא ולהגיד אנחנו צריכים לתת יותר

רוצים לתת יותר אבל אנחנו , ההשתתפות של עיריית ראש העין כל העירייה זה מינימום

ם להגיד יותר כי יהיה בשלב הזה לא יכולי. יכולים בדיון לתקציב להגיד אנחנו רוצים יותר

הנקודה שמתבקשת ' ב' א, כרגע צריך להציל את מה שניתן בפועל, חסר משמעות

, האופי של עבודת הרווחה, אדמיניסטרטיבית זה במקום להיות תקציב פעולה להפוך את זה

 ,יועצים, הפעולה זה לא בקניית מוצרים אלא בהפעלת אנשים

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,תקן

 

 : חבר מועצה– יגאל יוסףמר 

אלה הדמויות שנותנות . לא חשוב מה הפונקציה, טיפול בריפוי בעיסוק, עובדים סוציאלים

משתמשים , אז אני לא קונה שולחן וכיסאות כדי שבפינת השמרטפיה. את השירות בעצם
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, ניכנס לכל השאלות והם נכונות, עכשיו אם נעשה את זה עכשיו. בכוח אדם כדי לטפל בעניין

 ,הם נכונות

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,אני לא שאלתי שום דבר אני מבקשת

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,תרשי לי, שרי תרשי לי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אני אפילו . בספר התקציב... דף מתוך ספר התקציב שמתרגם את מה שכתוב פה למספרים

 ,לא מנסה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– נפלדיעל שטיי' גב

 , את אמרת לי את זה. עכשיו אני רוצה לענות, אבל שמעתי גם אותך

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . היא לא שואלת שאלה, היא לא שואלת שאלה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 .די מהר... פיני אתה מכיר אותי אני בדרך כלל

 

 : חבר מועצה– ניאלמר פיני ד

 .אין לך מה לענות לה, היא לא שואלת שאלה, לא
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 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

וגם שרי , אני מאוד מסכימה אתך ואני. מתי אני רוצה לענות לך כי אתה העלית רעיון מעולה

, שובאני חושבת שזה רעיון ח. בדברים שלה העלתה את הנושא הזה של לראות תמונה כללית

אבל כרגע זה לא . אני בטוחה שהוא גם יקבל הסכמה של כולם, זה דבר שצריך לשבת עליו

אני מוכנה לשבת אתך ועם כל אחד מחברי מועצת העיר כדי לשטוח . העיתוי לעשות את זה

וכמובן שאני רק אודה למי שיוכל , את כל הצרכים של הרווחה ולראות מה אפשר לעשות

 , שנייה, שנייה, צריך להפריד, אאבל ל, כרגע. לעזור לנו

 

 : חבר מועצה– מר מיכאל מלמד

 .תנו לה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

וכל פעם שביקשת , אתה לא פעם בקשר אתי, אתה באמת מכיר את עבודת הרווחה, מיכאל

אז , איזושהי תוכנית עבור האוכלוסיה החרדית תמיד גייסנו את הכספים ואת הכוח אדם

אני עושה בדיוק מה שאתה אומר , לכן אני אומרת אותה, כן אני באה ואני אומרת שצריךל

 ,תן לי לענות לו, אבל אני רוצה להפריד, מתי, אני. לי

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?מישהו רוצה להתייחס לנושא הזה, חברים

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אנחנו .  בערך לפני חודש עם העמותה לשירותים חברתייםבערך מה שקרה פה בדיון, יעל

אני , באמת אנחנו מבינים את החשיבות, קראנו את הדברים את החשיבות אנחנו מבינים

אנחנו . אני פונה כרגע לרחבעם. לא על זה דברים אמורים. לא אדבר בשם כולם, בכל אופן

 ,מדברים על ספרי תקציב
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 :הרווחה מנהלת אגף – יעל שטיינפלד' גב

 , אני בטוחה. אני לא רוצה לחזור על עצמי, אני רוצה לומר לך משהו, שרי

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

אולי בתשובה אחת הוא יסיים את כל העניין , אבל למה אתם לא נותנים לרחבעם להשיב לה

 . הזה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,יןאני רוצה לצי, אני רוצה רק, שנייה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

היא לא שואלת שאלה , היא ביקשה צורה אחרת של הגשת נתונים, היא לא שואלת שאלה

 .היא לא צריכה תשובה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 . תרשה לי לסיים, פיני

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .אם היא לא שואלת שאלה אז אפשר להמשיך הלאה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' בג

 ,אני רוצה לסיים רק במשפט אחד. תרשה לי להגיד מילה, פיני

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אל תחזיקו את יעל בצורה קשה
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אחר כך נשב, עכשיו זה לעכשיו, אין בעיה אבל עכשיו זה אקוטי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,לא יכול להיות אקוטי מלפני שבועיים לעכשיו

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ... זה לא יכול להיות אקוטי

 )מדברים יחד(

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

לעשות לי השוואה מה , אם אתם יודעים שאתם צריכים אפשר להעלות את זה בצורת טבלה

 ,היה בספר התקציב ומה רוצים עכשיו

 

 : חבר מועצה– אבמר שלום דר

 ,אז יש הסדר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אין הסבר

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 , אני רוצה לומר לכם, תרשה לי רגע, מתי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .זה מה שאני מבקשת לראות, אני רוצה לראות טבלה עם מספרים
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 :ווחה מנהלת אגף הר– יעל שטיינפלד' גב

מי שקובע את ההחלטות . אני הגעתי לכאן רק כדי להציג לכם את הצורך ברמה המקצועית

, סליחה, אני אמרתי. מה תושבי ראש העין באמת יוכלו לקבל זה רק האנשים שיושבים פה

 ,ואני יכולה. תן לי רק לומר את דבריי ואני מוכנה לשמוע את מה שאתם תגידו, שנייה

 

 : מועצה חבר– מר פיני דניאל

 ,הפורום הזה החליט כבר שילד מסוים יקבל משהו אחר אבל הוא לא מקבל

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?למה זה לא מתבצע

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

עם האנשים הכי , אני יכולה לבצע מקצועית ברמה הכי טובה, אני יכולה לבצע את ההחלטה

אם ההחלטה הזו בדרך כזו או בדרך ,  שאתם מבקשיםמה. טובים את ההחלטות שלכם

מי שיקבל או לא יקבל שירות זה רק , אחרת יותר ארוך או יותר מצומצם זה קבלת ההחלטה

באתי להציג לכם את זה כדי לא . אני אחראית על הביצוע. פה עומדת ההחלטה. התושבים

 . למנוע שירות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,האמת זה מופיע

 

 : חבר מועצה– ר שלום דראבמ

 , כן בדיוק, בואו בואו באמת, ה תקשיבו'טוב חבר

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אז אני מעלה



 18/12/2007 מיום 98/11' פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה מן המניין מס
 

  למען הרישום הטוב–" חבר"

 

258

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,רגע, רק אני רוצה. באמת הדברים ברורים ויעל הציגה אותם בצורה יפה' א, רגע

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,דילגו עליךו

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,אם היו עושים את זה אז אני הייתי מצביע נגד אבל זה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 ,אני מבקשת שכבודו על העבודה שאנחנו, סליחה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , אתה אומראני אעיר רק הערת ביניים באמת כמו ש, אני באמת רוצה, הבנתי, כן

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .בחינוך זה קורה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

, היתה. אבל רק הערת ביניים לפני שאנחנו מסיימים. החינוך באמת בעיה, מתי מתי עזוב

אני חושב שהפרסום הזה היה , היה פרסום שתקף את אחת העובדות, פיני, היה פרסום

, העיתונים המקומונים כל אחד יקרא לו איך שהוא רוצה, וניםבאחד המקומ, פרסום לא הוגן

התברר . זה פשוט לא היה הוגן, לגבי  פגיעה באחת העובדות שנקלעה למצוקה משפחתית

לא היה , אני באמת רוצה להגן על אותה עובדת. לא פורסמו, שהברים לא היו כהווייתם

 ,תקין
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .ורום הזהאני לא חושב שזה הפ

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 , מועצת העיר כדי שתדעו, מועצת העיר? אם לא הפורום הזה איפה כן, סליחה, לא לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,שלום שלום

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

יש פה . כדי שתדעו שהדברים באמת לא היו כהווייתם, לא משנה לא חשוב, כדי שתדעו

 ,ה אדירה של העובדותעבוד

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,בפרטים אבל... התכוונתי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,יאללה להצביע נו

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

, את העובדים בכלל ואת העובדת בפרט, אז לכן באמת אנחנו נגבה במיוחד את העובדת

 .אותה עובדת

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?ר ההסתדרות אתה"תגיד לי נהיית יו
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?גם זה לא, תן לי אפשרות? כן מה אתה, אני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ...יש לו חברים

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .6אני מצטרף לבקשה של יעל להצביע בעד סעיף , אני מבקש באמת

 

 :ייהלית העיר" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אז אנחנו מעלים אישור הפעלת כוח אדם מקצועי יעודי. קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אירית, אירית אירית, שלום רגע דקה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

לא מבינה מה אני , אני סליחה על הבורות, אתם מבקשים משהו, אני אומר לכם פעם נוספת

 . עומדת לאשר

 

 :בר מועצה ח– מר מתי יצחק

 ,אבל אתה יכול במרוצת החודש הקרוב, דקה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 . אני לא מבינה מה אני  צריכה לאשר

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני יכול להסביר
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,על פי הבעת צרכים באמת, תהיה תוכנית כוללת כמו שביקשתי

 

 : מועצה חבר– מר שלום דראב

 , אין שום בעיה, אין שום בעיה

 )מדברים יחד(

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,פה בקטע הזה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .בבקשה אין בעיה, רעיון לא רע להציג את בעיות האגף, אגב זה רעיון טוב, בסדר אפשר יהיה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .טיםאני רוצה להסביר בשלושה משפ

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?אפשר להעלות להצבעה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .אבל זה ארבעה עובדים בחצאי משרות, לא

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .חמשה, זה בחצאי משרות
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 . יש תקציב, זה בשביל תקציב

 )מדברים יחד(

 

 :ועצה חבר מ– מר שלום דראב

 ,ברגע שהתקציב נגמר במשרד הרווחה הם פשוט

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אז . יש פה כספים שמתוך הגבייה שהתקן הזה ימשיך. אל תטעו את האנשים, לא לא לא לא

 .זה לא הכל, קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,לא מדובר בתקן. כל זה שיש כסף, כל זה שליש מזה

 

 : מנהלת אגף הרווחה– נפלדיעל שטיי' גב

 ,הסומכות, אבל העובדים סוציאלים

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ?אז באיזה תקן מדובר

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני אסביר לכם

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תסבירו את זה
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,וח אדם מקצועיכ... יאללה אנחנו הולכים להצבעה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,יודעת על מה אני מצביעה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 .אני אסביר לכם את זה בשני משפטים או שלושה, תתנו לי, אני אומר לכם

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?למה אי אפשר היה להציג טבלה

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,לא צריך פה טבלה, פה טבלהלא צריך 

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ,הרי ידע מראש שיש כבר

 

 : גזבר העירייה– מר רחבעם חיים

 ,אבל. לא צריך פה טבלה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?לא צריך טבלה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 אני לא רואה את ,למה במקרה של הממונה לפי מה שאמרה אירית. דקה דקה, רגע רגע רגע

 .שהוא שלח מכתב על הנושא של התקנים שקיבלנו בזימון הראשון, המכתב
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .על תקנים יעודיים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .כשאני אומר לך שחובה להביא את זה למועצת העיר לאישור, נאמר לך איך לאשר. יעודיים

 

 :מועצה חבר – מר שלום דראב

בוא נשמע את הגזבר עכשיו מדבר על . אבל זה לא קשור עכשיו לשם, מתי מתי, אבל זה לא

 .זה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אתה יודע שכוונתי חיובית בעניין

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,לכן, אני יודע

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 , אבל אני רוצה להשיק

 

 :מועצה חבר – מר שלום דראב

 ,אני, לא, זה מלחמה אחרת עזוב, עזוב, עזוב את זה עכשיו

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אני רוצה גם לאשר אותה, ההפך, זה לא מלחמה? איזה מלחמה
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 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .זה עניין שונה, סליחה, זה עניין

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אני גם רוצה לאשר אותה

 

 : חבר מועצה– ום דראבמר של

 .שירחבעם יסביר את זה, בסדר

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? למה שלא נאשר אותה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?את  מה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אני רוצה לדעת למה. לקחו  ממני את התענוג הזה לאשר את התקנים האלה

 
 :משתתף בדיון

 .נביא את זה לישיבה הבאה

 
 :משתתף בדיון

 .זו הצעה בלתי חוקית? איך פרומה אומרת

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ...רחבעם קודם כל
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אני רוצה להבין

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

אם קיבלנו תקציב . כתוב קיבלתי תקציב, 2סתם לדוגמה סעיף . אני רוצה גם להגיד משהו

 ? אני צריכה לראות את זה כסעיף בהכנסות, ראות העלאה בהכנסותאני צריכה ל

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 .זה קיים, כן

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?מה הבעיה, למה לא תביאו ותציגו את זה, למה שאני

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,ביקשנו חצי שנתי

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אבל אז אני אדע מה אני מאשרת. תראו לי את ההוצאה זה הכל, הכנסותתראו לי 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .זהו, מהגזבר

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .אני לא יודעת פה מה אני מאשרת
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .קיי.או, אני מבקשת להצבעה... טוב רחבעם אתה

 

 : מועצה חבר– מר מתי יצחק

 . אירית תעלי את זה להצבעה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

אני לא , אישור הפעלת כוח אדם מקצועי יעודי במסגרת תקציב הפעולות של משרד הרווחה

 , כפי שהועבר אליכם6אחזור על הכל כי מפורט בסעיף 

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .ביקשו חמש דקות להתייעצות, לא לא לא

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .אנחנו כבר מצביעים, לא לא? מה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .באמת, בחייכם? מה קרה לכם עכשיו

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 .ביקשנו התייעצות

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 .שנייה אחת, התייעצות כמה דקות, שנייה
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 :צה חבר מוע– מר מתי יצחק

אין לך בעיה , אירית. שאנחנו לישיבה הבאה נקבל פירוט מדויק מה נוצל מה לא נוצל אדוני

 ? עם זה נכון

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ..של ה, לא שלה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,אנחנו, תמריצי אותו

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .2007-2008והאישור הוא לשנת 

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,  לפני הישיבה הבאה2008

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .זה מחדש

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

אישור הפעלת כוח אדם מקצועי יעודי במסגרת תקציב הפעולות של משרד הרווחה כמפורט 

 ?בסדר, לא נחזור על הכל, על פי הזמנה שקיבלתם, 6בסעיף 

 

 :ר מועצה חב– מר פיני דניאל

 , 2007משנת 
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , משה סיני. קיי.או. 2008 - ו2007משנת 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?עדה

 

 : חברת מועצה– אהרון עדה' גב

 .בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?שלום

 

 : מועצה חבר– מר שלום דראב

 .בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?פיני. בעד? מיכאל, אדמוני בעד, אבי סמובסקי איננו, אלונה איננה. איננה? שרי

 

 : חברת מועצה– מר פיני דניאל

 .בעד בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ? ביםמשה בן טו, יבגני מלמוד איננו, מתי יצחק בעד. בעד? יגאל יוסף. בעד
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 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .בעד

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .יפה. זכי בעד, בעד

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .יפה, פה אחד, יפה
 

 :4' החלטה מס
מקצועי   מליאת המועצה מאשרת פה אחד: שבסדר היום6סעיף  אדם  כח  הפעלת 

ה משרד  של  הפעולות  תקציב  במסגרת  להלןייעודי  כמפורט   :רווחה 
במשפחה .א אלימות  למניעת  במרכז  מלאה  במשרה   .עובד 
בנכים .ב לטיפול  משרה  בחצי  סוציאלי   .עובד 
כ2 .ג משרה  בחצאי  סומכות  עובדי  סיוע "  במרכזי  במשפחות -א  טיפול      
חברתי   ומידור  כלכלית  הבעיה   .שמוקד 
גבייה .ד מתוך  המשפחה  לשלום  למרכז  משרה   בחצי  עצמיתמזכירה   . 
 

, פיני דניאל, מיכאל מלמד, יעקב אדמוני, שלום דראב, עדה אהרון, משה סיני) 10 (:בעד
 .זכי קוממי, משה בן טובים, מתי יצחק, יגאל יוסף

 .יבגני מלמוד, קולן-אלונה דור, שרי סלע) 3: (יצאו

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 .התוד. תודה רבה לכם בשם תושבי ראש העין

 
 :משתתף בדיון

 ?מה למדת היום? מה למדת היום, יעל

 )מדברים יחד(

 

 : מנהלת אגף הרווחה– יעל שטיינפלד' גב

 .בכל אופן תודה רבה לכם על ההתייחסות העניינית
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 : חבר מועצה– ר שלום דראבמ

 .צריך דיון בזה?  מה עם דיון

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .7עכשיו יהיה סעיף 

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,רגע רק שנייה, לפני כן אני רוצה לחזור, אני רגע אחד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .שנייה אלונה אלונה שנייה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .פיני דניאל קיבל  את רשות הדיבור

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . פרידה בבקשהתנו לי מתנת, שנייה אני רוצה בואו

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?מה קרה, פרידה ממה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תכף אני אסביר לכם הכל

 
 :משתתף בדיון

 ?מהקואליציה מהאופוזיציה מההנהלה או מהזה, ממי אתה נפרד
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

לשחק משחקים אז אני מפסיק אני אמרתי לכם שאני מפסיק , אני תכף אסביר לכם הכל

, אנחנו במשך שנה שלמה מחכים לאשר את התמיכות למוסדות החינוך. לשחק משחקים

שרשרת ארוכה של מוסדות שאמורה . למוסדות הדת ולמוסדות הנוער ולמוסדות הספורט

. ובהחלטה המקדמית שלנו בהתחלה אמרנו שלא רוצים לטפל בזה היום. לקבל את התמיכות

 , לא לטפל בזה היום רבותי שתהיה לכם ברורההמשמעות של 

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,היתה הצבעה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ? על מה, על מה, במה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

יגאל השנייה תתן הסכמה לדון ? יגאל רוצה גם את ההסכמה שלו, פרומה פרומה, רגע יגאל

 ,כי אתה התחלת את הדיון ו,  שמבקש פיניבתמיכות כי זה מה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ,למה לדון

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , זה מה שפיני

 

 :לית העירייה" מנכ– מר יגאל יוסף

 ,אמרת דקה חמש דקות עברו
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,סיבה אחת פשוטה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 . חוזרתהצבעה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .הוא ביקש, כן

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

כמעט כל הפעילויות היום במיוחד בתחומים הגדולים של תנועות הנוער ושל , כל הפעילויות

, אנחנו כבר ממרץ... הכספים האלה יכולים להיתקע לנו לא. הספורט יכולים להיות בסכנה

 . מחר בבוקר אין לך מכבי ראש העין, אני אתן דוגמה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מכבי ראש העין... כמה, כמה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . שקל400,000

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?בחשבון... כמה אמרו לך

 

 : חבר מועה– מר פיני דניאל

 . שקל400,000
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? את זהכמה אמרו לך

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . שקל400,000

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?כמה זמן אתה שומע את זה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,עצור עצור, עוד פעם

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .תענה לי, תענה לי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .הבנתי את השאלה מתי, הבנתי.  את השאלההבנתי. הבנתי את השאלה, הבנתי את השאלה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ...שראש העיר... אבל לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . הבנתי את השאלה אני אענה לך. הבנתי את השאלה, מתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אתה בעד
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .ד שהוא בעדהוא מסמיך את מיכאל להגי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אתה בעד

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .תודה תודה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .זה לא חברה כלכלית

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .הוא בעד, לא

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . שנייה זכי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

תשמע את ההצעה שלו , בסדר תחכה עוד דקה, בואו שנייה רגע, לבואו בואו יגאל יגא, לא

 ,חיכית עד עכשיו? נו מה הבעיה, תיתן את ההסכמה שלך

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

יש הגדרה של סעיפים שחלק מהגופים שאמורים לקבל את התמיכה  לא , ולשחרר אותו... 

 .אחרותיכולים לקבל אותה בגלל בעיות שלהם לא בגלל בעיות 
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אל תדבר על הסכום על העיקרון, יגאל

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

, המטרה קודם כל פשוטה. אני לא מדבר על הסכום אני מדבר על העיקרון, אני לא מדבר

 , מתי, עוד פעם. תחליטו לא לאשר את זה אל תאשרו, בואו נעלה את זה לדיון

 

 : חבר מועצה– י יצחקמר מת

 ,אנחנו נביא את זה כש

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אני רגוע . תקשיבו, אני אומר לך בכנות עכשיו כחבר, ואני אומר לך, מתי בשבילי, תעלו

אני כבר לא כועס כמו שכעסתי לפני רבע שעה ולכן אני יכול להגיד את מה שאני , עכשיו

, לא בספורט בראש העין, הישיבה הזאת לא מתעסק יותראני החל מסוף . אומר עכשיו רגוע

 .שיהיה בפרוטוקול, לא בשום דבר, לא בבטיחות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .תוציא מכתב

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . אני אוציא מחר מכתב רשמי לכל מי שצריך, לא

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .עזוב אותו, עזוב אותו למה אתה
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 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אין לי . אני לא מתעסק בזה יותר. בוא נישאר חברים? קיי.או, אל תמתח אתה אותי, מתי

לא מתכוון להיות שפן נסיונות של , לא מתכוון להתעסק עם זה יותר, אמון באנשים האלה

 מתכוון לא, מאתמול ככה היא מתבהרת יותר ויותר ויותר, התבהרה לי התמונה. אף אחד פה

ואחרי זה אני אחליט , יש לי כמה דברים יותר חשובים לעשות כנראה. להתעסק עם זה יותר

וזה לא משנה עכשיו מה , את זה בואו נגמור ביחד הפעם, בואו. גם מה אני עושה בהמשך

בואו נדאג שהספורט לא . לא מעניין, אירית נתן, מה חושב יבגני מלמוד, חושב משה סיני

עוד כספים ועוד ... י ברור לחלוטין שיוסי נצר לא ימשיך להיות הפילנטרופכ, יתמוטט מחר

 .כספים ועוד כספים

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?למה הספורט יתמוטט, עוד  פעם, לא הבנתי

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

. הספורט בעירתביא עכשיו מישהו במיליון שקל שיחזיק את , כי יוסי נצר מחר יגיד לא רוצה

 ?יש לך מישהו כזה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .לא הבנתי? יוסי נצר מחזיק את כל הספורט בעיר

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .את הכדורסל בעיר

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,פיני, לאו דווקא הספורט, לאו דווקא פיני, אבל לאו דווקא
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 :מועצה חבר – מר פיני דניאל

 .אני אמרתי שאני מדבר גם על דברים אחרים, אני מדבר, אני מדבר

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,גם תנועות הנוער

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

אמרתי את זה . אמרתי את זה בהתחלה. אמרתי בהתחלה, אמרתי את זה בהתחלה

 .ין בעיהא. תחליטו להתנגד לזה תתנגדו, בואו נעלה את זה. בהתחלה

 

 : חברת מועצה– שרי סלע' גב

 ?אז למה אתה לא יושב פה אתנו סביב השולחן אם אתה מחליט

 

 :משתתף בדיון

 .יוסי נצר נכס גדול לעיר הזאת

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

בכל , בכל עיר זה ככה. זה עובדה? זה ככה מה? זה מפתיע אותך שזה ככה, את הכדורסל מה

שדוחף את הדברים מקבל סיוע מהעירייה ככה או אחרת אבל תמיד זה עיר יש משוגע אחד 

. כן, גאידמק הוא משוגע עם תיק גדול יותר זה כל ההבדל בינו לאחרים? מה זה, משוגעים

 .קיי.או? קיי.או, בוא תעלה את זה מתי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ... אני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אין בעיה
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 : חבר מועצה– חקמר מתי יצ

 ,לא שאני

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .זכותך אני לא. אין שום בעיה, אין שום בעיה

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? לבדוק אפשרות אחרת, אתם רוצים להתייעץ

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,טוב

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .אמרתי לישיבה הבאה

 

 :מועצה חבר – מר פיני דניאל

 .איך שאתה רוצה מתי, אין בעיה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,נושא הבאה זה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?מתנגדים? מה בסוף, אז מה,  רגע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .מתי מתנגד
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 :משתתף בדיון

. כותת התמיועדבוא נעלה את . בוא נעלה להצבעה, בוא נעלה את זה נו, בוא נעלה את זה

 .בואו נעלה את ועדת התמיכות

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

ואם הוא ,  ולא בקול רםטאל תאיים עלי לא בשק, מזהיר אותך. יוסי נצר לא לאיים עלי

 .אתה לא בסדר, אתה, מוביל אותך למצב הזה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .מציע לך לשמור על הפה שלך, אני מזהיר אותך כבר

 

 : חבר מועצה– קמר מתי יצח

 .מתי שצריכים לאיים עלי בעניין החלטה, אני שומר על הפה שלי יותר טוב ממך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .טוב

 
 :משתתף בדיון

 .בוא שנייה, בוא שנייה אחת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .חברים. קיי.או

 
 :משתתף בדיון

 .בוא רגע בוא, עוד שנייה אחת

 

 :ר מועצה חב– מר פיני דניאל

 .זה כל ההבדל, זה כל ההבדל מתי
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,הנושא הבא

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני אנעל את הישיבה במצב כזה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .כל זמן שיש חמשה אפשר לנהל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?  כמה יש

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,יש

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 .כל עוד יש חמשה אפשר להמשיך

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .תעלה את זה להצבעה נו, נו אז תעלה להצבעה

 
 :משתתף בדיון

 ?9את סעיף , את מה

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,גם אם הם לא פה. אפשר את התמיכות, את התמיכות
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 : ראש העיר- משה סיני מר

 .יעקב בוא הנה, אדמוני

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 .עכשיו זה הזמן להעלות נושאים להצבעה

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?נו מה עכשיו

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אנחנו לא נוהגים בשיטות שאחרים נוהגים

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ?7מה עם סעיף ,  עכשיו7סעיף 

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 .בוא נעזוב את ההשתמטות

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 .כן

 )מדברים ברקע(

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 . ממשיכים7סעיף , ל"השתמטות מצה, 7לגבי סעיף ? 7מה עם סעיף , משה
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ?חמש דקותנתת , להמשיך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,לא אני חושב לי גם שכל חברי המועצה, אני אמשיך. קיי.או? אתם רוצים להמשיך

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,אז אני אקרא להם מי ש, לא

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

 ,סליחה רגע, אז רגע

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , אנחנו

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 ,אתם תמשיכו

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 , לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אנחנו לא ממשיכים במסלול הזה, תודה אני לא ממשיך, לא לא לא

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .נועלים את הישיבה, לא
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .באמת שלא, זה לא שיטה כזאת, אי אפשר להמשיך ככה, שיבהאני אנעל את הי

 )מדברים ברקע(

 
 :משתתף בדיון

 ,אפשר להעביר את התמיכות, בוא נעביר שנייה

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 . קודם9רוצים להעביר את , 9, 9,  לא לא

 
 :משתתף בדיון

 , ואחרי זה9אפשר לדון רגע בסעיף 

 

 :ועצה חבר מ– מר פיני דניאל

 .אחרי זה לחזור לזה

 
 :משתתף בדיון

 ?איפה זה, 9מה זה סעיף . קיי.או

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .את העניין של הייצוג

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

אתם . הדיון יהיה אחרי זה, קודם כל צריך לקבל החלטה עקרונית אם אתם רוצים לדון

 ?הסכמה, מוכנים דיון עקרוני

 

 : יועצת משפטית– ד פרומה פורת"עו

 ,להחזיר את זה לסדר היום
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .להחזיר את זה לסדר היום

 

 : חבר מועצה– מר פיני דניאל

 .אחרי זה תחליטו מה שאתם רוצים, להחליט שדנים בתמיכות

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .ואחר כך אנחנו נדון על זה? מיכות קודם כלשנדון בת, להעביר, יש הסכמה לתמיכות

 
 :משתתף בדיון

 . אני רוצה בישיבה הבאה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .חבל על הזמן, בואו נמשיך הלאה. קיי.או, יש התנגדות אחד אז אי אפשר

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .7סעיף , הלאה

 
 : חבר מועצה– מר משה בן טובים

 .לא נורא, יאללה הלאה, נהלא מש

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אני רוצה לחזור לעניין, לפני כן ברשותכם רק דקה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,סליחה שנייה, טוב סליחה
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 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,פרוטוקולים אני רוצה לשים דברים על דיוקם... רגע משה סליחה

 

 : ראש העיר- סיני מר משה

 ,סליחה, סליחה שנייה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

ואני רוצה להקריא מכתב שאני קיבלתי מהיחידה הארצית לחקירות הונאה על מנת להבהיר 

לעניין זיוף הפרוטוקולים לאור ריבוי הנושאים , ולמנוע אי הבנות ובכדי שאני אהיה מדויקת

 61/05/א"לתיק החקירה פ,  זה לאחר שנבחן על ידינו לפרטיוצרפנו נושא, שנחקרו בזמנו

 . להמשך טיפול פרקליטות מחוז המרכז26/10/06-שהועבר ביום ה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .קיי.או

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .בשלב זה החומר מצוי בפרקליטות מחוז מרכז

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,ז מה את אמרת בא, רגע, אז יפה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .זה לעניין זיוף הפרוטוקל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .את אמרת אני אחדד לך, לא לא, את אמרת, אז את חוזרת בך מכך שיש המלצה
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 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .עיןיש המלצה של משטרת ישראל להעמיד לדין את ראש עיריית ראש ה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ? איפה זה כתוב, כן

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,היה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תקריאי לי ? איפה, לא

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .אני אראה לך, זה יצא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

תראי לי את , י רוצה שתקריאי לי איפה נכתבאנ, לא, כן. בנייר הזה, פה פה פה, לא לא לא

 ,זה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אני אקריא את זה, אני אראה לך

 
 :משתתף בדיון

 .אם לא היתה המלצה מן הסתם זה לא היה מועבר לפרקליטות

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .קיי.או, אה
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 :משתתף בדיון

 .זה חשיבה אנלוגית, לא

 

 : ראש העיר-יני מר משה ס

 .קיי.או, זה חשיבה, בבקשה, כן כן

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,NRG-זה הופיע ב. הוא רוצה לשמוע, אני מקריאה לפרוטוקול עכשיו רגע סליחה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,את קבעת עובדה מוסמכת,  לאNRG-לא ב

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

כי , המשטרה ממליצה להעמיד לדין את ראש עיריית ראש העין משה סיני בחשד, זה הופיע

 ,כי במהלך מערכת הבחירות לרשויות המקומיות, במהלך

 

 :מ ראש העיר"מ/ ס– דומר יבגני מלמ

 ?איפה זה פורסום, איפה זה פורסם

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,זה פורסם באינטרנט

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,את לא אמרת את זה, לא, את אמרת שפורסם שיש המלצה, לא

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,פורסם באינטרנט
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,את תחזרי בך ממה שאמרת, תסלחי לי אלונה, לא

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?מה? מה אני אמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?ודעת מה את אמרתאת לא י

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?מה אני אמרתי, מה אני אמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,יש כתב אישום נגד ראש העיר

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,יש המלצה של משטרת ישראל, אני לא אמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , כתב אישום שיש בו גם סעיף של זיוף פרוטוקוליםלהגיש, כן, את אמרת, את אמרת

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,יש המלצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .זה מה שאמרת, של ישיבת מועצת העיר
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 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,יש

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני רוצה שאת תחזרי בך מהמשפט הזה

 

 : חברת מועצה–  דור קולןאלונה' גב

 ,יש המלצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?את לא חוזרת בך

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אני אומרת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני אומר לך, אין

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?שמה, על מה לחזור

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אז לכן,  אין המלצה בנושא של הפרוטוקולים זה המצאה שלךואני אומר לך שגם

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?מה זה המצאה שלי
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

את אמרת יש המלצה מצאה , לא, את אמרת שיש המלצה של משטרת ישראל, לא, מה ש

 ,זיופים

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' בג

 ,יםשהיא מצאה זיופ

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .ויש כתב אישום נגד ראש העיר בנושא של זיוף פרוטוקולים

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

המלצה של המשטרה של היחידה הארצית לחקירות , אני אמרתי שיש המלצה לכתב אישום

 ,הונאה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

את חוזרת בך ממה שאמרת או את לא , טוקולאני שואל אותך לפרו, לא? את חוזרת בך

 ?חוזרת בך

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,על מנת להיות מדויקת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .זה לא מדויק, אל תהיי מדוייקת, לא

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,להיות מדויקת אני הקראתי לפרוטוקול
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , לא, ה החליט"יח, לא אמרת שיש, אמרת שיש

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,נמצא בפרליקטות, נמצא

 

 : חבר מועצה– מר שלום דראב

בואו נתקדם ? מה הקשר. אני לא מבין עכשיו? אבל מה הקשר עכשיו, אבל סליחה רגע, רגע

 .חבל על הזמן נו, ה'הלאה חבר

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

אחד מסעיפיו זה זיוף , את אמרת שיש כתב אישום נגד ראש העיר שאחד מסעיפיו, י מבקשאנ

 ?את לא רוצה להתנצל על מה שאמרת, אנחנו. תודה רבה? את לא רוצה. פרוטוקולים

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?על מה להתנצל? מה לא רוצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני מבקש. על מה שאמרת

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?על מה להתנצל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?את מוכנה להתנצל. את אמרת שלא מה שאת קוראת, על מה שאמרת
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,תקראי את הפרוטוקול תראי מה אמרת

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

תתנצלי . לא כשתראי את הפרוטוקול, מבקש שתתנצלאני , לא? את לא יודעת מה אמרת, אה

 .היא יודעת מה היא אמרה, לא, עכשיו על מה שאמרת

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ?מה אתה מאיים עליה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?את לא מתנצלת, טוב חברים

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .הוא מאיים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?ה להתנצלאת לא רוצ

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,במכתב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אלונה את מוסיפה, את קוראת משהו אחר, את אמרת משהו אחד, אל תגידי מכתב, לא
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 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,המכתב הזה של היחידה הארצית לחקירות הונאה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,את  מוסיפה חטא על פשע, מוסיפה לאאת  

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,יש להניח, יש להניח

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

את . את מוסיפה חטא על פשע, לא, את גם, גם אמרת משהו, את מוסיפה חטא על פשע, לא

 ,לכן. חר לגמרילא מדויק ובכלל לא נכון וגם את חוזרת על משהו א, גם אמרת משהו לא נכון

 
 :משתתף בדיון

 ,היא תצטרך, גם אם תרצה לצאת ממך, גם אם תרצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?את לא רוצה להתנצל

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?על מה להתנצל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

תתנצלי על . רתאני רוצה קודם כל שתתנצלי על מה שאמ. קיי.או? על מה להתנצל,  אני, לא

 .מה שאמרת עכשיו
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 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?על מה להתנצל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תודה רבה, את לא רוצה להתנצל

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .אני שואלת על מה אני צריכה להתנצל? על מה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .שאמרתעל מה ? את שואלת על מה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?על מה אני צריכה להתנצל

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .את לא יודעת מה אמרת

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?על מכתב שהקראתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,תסלחי לי  מאוד, לא הקראת מכתב, לא הקראת מכתב. קיי.או

 

 : חברת מועצה– קולןאלונה דור ' גב

 , סליחה
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .הנה עכשיו את עוד פעם שוגה ואת מטעה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .אני לא שוגה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .את אמרת משפט מסוים שאני מבקש שתתנצלי עליו, את לא הקראת שום מכתב

 

 :ה חברת מועצ– אלונה דור קולן' גב

 ?שמה, שמה, מה אני

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .מה שאת אמרת

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?מה אני אמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .מה שאת אמרת

 

 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 .בתחילת הדיון, בתחילת הדיון

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?חילת הדיוןמה אני אמרתי בת
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .מה שאת אמרת

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .תחזור על מה שאמרתי? מה אמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .תודה רבה. קיי.או? את לא רוצה להתנצל על מה שאמרת

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .תחזור על מה שאמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .את תחזרי על מה שאמרת, אני לא רוצה לחזור

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אני מוכנה להתנצל אם אני אמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,עכשיו, את תתנצלי על מה שאת אמרת, לא, תתנצלי, בבקשה תתנצלי

 

 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 ? מה היא אמרה

 

 :ראש העיר -מר משה סיני 

 .את לא רוצה להתנצל אז אנחנו ניקח את זה בחשבון
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 : חבר מועצה– מר מתי יצחק

 .תגיד על מה אתה נאחז, לא

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

. את לא רוצה להתנצל הבנתי אותך, את מושכת את הדיון, חברים זה. תודה רבה. קיי.או

 .בבקשה,  על פשעאוספת חטלא רק שלא התנצלת ה. 7אנחנו נמשיך בסעיף . קיי.או

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אני לא הוספתי שום חטא על פשע

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 . קיי.או

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אני הקראתי מכתב

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,זה לא מה שאמרת, לא, השתמטות

 

 :עצה חברת מו– אלונה דור קולן' גב

 ,שקיבלתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אבל מה שכתוב במכתב זה לא מה שאמרת

 
 :משתתף בדיון

 .אני מניח... אתה תתבע אותה
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .בודאי, בודאי

 
 :משתתף בדיון

 ...ואז היא תצטרך לפנות למשטרה והמשטרה תצטרך

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .מעולה, מעולה, מצוין, מוסכם, מוסכם עלי. זה מה שצריך, י מעולהקי.או, מצוין, בודאי

 
 :משתתף בדיון

 ? מה שנאמר שהמשטרה המליצה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .מה שאת אמרת תחזרי בך, לא

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ?מה אני אמרתי

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?את לא יודעת מה את אמרת

 

 : חברת מועצה– ונה דור קולןאל' גב

 ,שיש המלצה של המשטרה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

עכשיו את תחזרי בך ממה שאת , עכשיו, לא שיתקבל הפרוטוקול.  את תחזרי בך עכשיו

 .אמרת
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 :משתתף בדיון

 ,שיש המלצה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,המשטרה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

שיהיה לך , שיהיה לך ברור, נגדך תביעת לשון הרע... זרי אני כבר אומר לךאם את לא תח

 ,אנחנו נראה בהקלטה. ברור

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,מזייפת את ההקלטות... 

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?עוד פעם, אה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .ף של הפרוטוקוליםאת חלק מהזיו, לשים את הדברים במקום

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .קיי.או, כן

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .את חלק מהזיוף של הפרוטוקולים

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ?מה היא עשתה, מה היא עשתה בדיוק? מי זה את, מי זה את
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 :לית העירייה" מנכ– אירית נתן' גב

 ,תקשיב

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 .תספר לי אתה מה היא עשתה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 , תחזרי בך גם ממה שאמרת פה מיד, את עכשיו אמרת שהיא זייפה, לא

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,אלונה, אלונה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,תסלח לי מאוד אל תדבר בשמה, אל תדבר בשמה, לא לא

 

 :חבר מועצה – מר יגאל יוסף

 ,אלונה בתחילת הישיבה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

, אתה אל תדבר בשמה, לא, אל תדבר בשמה, אני מבקש. אתה אל תדבר בשמה, אדוני לא

אל תגידי לי . עכשיו, היא תתנצל על מה שהיא אמרה גם מולי וגם מול אירית נתן אבל עכשיו

 ?את מוכנה להתנצל על מה שאמרת כן או לא, ד"עו

 

 : חבר מועצה– מר יגאל יוסף

 ,היא אמרה שגם העניין של זיוף פרוטוקולים
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

ד "אתה לא הדובר שלה ואתה לא עו, אתה לא הנציג שלה, אל תסביר לי מה שהיא אמרה

היא . אני רוצה שהיא תתנצל בקול רם על מה שהיא אמרה,  אז אתה אל תגן עליה. שלה

אם . שאני אשמע את המילה התנצלות, תתנצלי על מה שהיא אמרה. מרהיודעת מה היא א

 . אני מבקש שהיא תתנצל. אתה אל תגן עליה, אני לא אשמע את המילה התנצלות אני לא

 )מדברים יחד(

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,חברים

 
 :משתתף בדיון

 ?מה היא אמרה, מה היא אמרה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 ,אני לא אתן למצב הזה להימשך, אני מודיע לך, אני מבקש שתתנצלי, זהתן לי את ה

 
 :משתתף בדיון

 ,כל מה שאלונה אמרה

 

 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .אני אומר לך. את תתנצלי ואחרת אני נועל  את הישיבה

 
 :משתתף בדיון

 .תנעל את הישיבה

 

 : חברת מועצה– אלונה דור קולן' גב

 ,אני רוצה לדעת, רגע
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 : ראש העיר-מר משה סיני 

 .נעלתי את הישיבה? לנעול את הישיבה

 

 

 )סוף הקלטה(
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 דף ריכוז החלטות

 
 

מס  1' החלטה 
היום2סעיף  שבסדר   : 

תב מס"אישור  רבה196' ר  ואדי  ציבורית  גינה  ירוק  פיס  הקמת  עבור  ס "ע,  
1,300,000 ₪ הפיס   מפעל   .במימון 

 . יבגני מלמוד, פיני דניאל, יעקב אדמוני, שלום דראב, עדה אהרון, נימשה סי) 6: (בעד
, משה בן טובים, מתי יצחק, יגאל יוסף, מיכאל מלמד, קולן-אלונה דור, שרי סלע) 7: (נגד

 .זכי קוממי

 .נדחה ברוב קולות: החלטה
 
 

מס  2' החלטה 
היום3סעיף  שבסדר   : 

השל אוצר  בבנק  ייעודי  עזר  חשבון  פתיחת  אולם אישור  לבניית  המקומי  טון 
בביס אשכול"פורט   .ס 

מליאת המועצה מאשרת ברוב קולות פתיחת חשבון עזר ייעודי בבנק אוצר : החלטה
 .ס אשכול"השלטון המקומי לבניית אולם ספורט בבי

, פיני דניאל, יעקב אדמוני, קולן-אלונה דור, שלום דראב, עדה אהרון, משה סיני) 9 (:בעד
 .זכי קוממי, בן טוביםמשה , יבגני מלמוד

 .מתי יצחק, יגאל יוסף, מיכאל מלמד, שרי סלע) 4: (נגד
 
 

מס  3' החלטה 
היום5סעיף  שבסדר   : 

תבא מס"ישור  של 185' ר  בסך   10,000,000 ₪ ל  שנה15 -הלוואה  עד ,    ריבית 
מסחרי4.8% בנק   . 

ההלוואה פירוט   :להלן 
₪ 2,500,000             .א בתב(אשגדום    .163ר "אושר  ( 
₪ 2,000,000             .ב ספורט    בתב(אולמות   )184ר "אושר 
₪ 1,000,000             .ג ספורט    בתב(מגרשי   )183ר "אושר 
₪ 1,000,000             .ד ציבוריים    גנים  ופיתוח  בתב(שיקום  ר "אושר 

                     102. ( 
מס"תב .ה ₪ 1,100,000  - 186' ר  ושיק   עלמיןפיתוח  בית   ום 
מס"תב  .ו ₪ 1,500,000 - 187' ר  ישן   תעשיה  איזור   .שדרוג 
מס"תב  .ז חרדי ₪   500,000  - 188' ר  חינוך  מוסדות   .שדרוג 
מס"תב .ח עובד ₪  200,000 - 189' ר  נוער  למועדון   .השלמה 
מס"תב .ט ילדים  ₪   200,000 - 198' ר  גני   )בטיחות(קירוי 

10,000,000₪ -        כ"סה    
 .יבגני מלמוד,פיני דניאל, יעקב אדמוני, עדה אהרון, משה סיני) 5: (בעד
   , מתי יצחק, יגאל יוסף, מיכאל מלמד, קולן-אלונה דור, שרי סלע, שלום דראב) 8: (נגד

 .זכי קוממי, משה בן טובים     

 .נדחה ברוב קולות: החלטה
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מס  4' החלטה 
היום6סעיף  שבסדר   : 

הפע משרד אישור  של  הפעולות  תקציב  במסגרת  ייעודי  מקצועי  אדם  כח  לת 
להלן כמפורט   :הרווחה 

מלאה  .א במשרה  במשפחהעובד  אלימות  למניעת   .במרכז 
ל .ב משרה  בחצי  סוציאלי  בנכיםעובד   .טיפול 
כ2 .ג משרה  בחצאי  סומכות  עובדי  ב"  סיוע א  במשפחות -מרכזי  טיפול       
חבר   ומידור  כלכלית  הבעיה   .תישמוקד 
משרה מזכירה .ד בחצי  עצמית  גבייה  מתוך  המשפחה  לשלום  למרכז   . 

במסגרת   מליאת המועצה מאשרת פה אחד:החלטה ייעודי  מקצועי  אדם  כח  הפעלת 
כמפורט  הרווחה  משרד  של  הפעולות   .לעילתקציב 

, פיני דניאל, מיכאל מלמד, יעקב אדמוני, שלום דראב, עדה אהרון, משה סיני) 10 (:בעד
 .זכי קוממי, משה בן טובים, מתי יצחק, וסףיגאל י
 .יבגני מלמוד, קולן-אלונה דור, שרי סלע) 3: (יצאו

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   _______________             _______________ 
נתן       סיני                    אירית  משה     
העירייה"מנכ     העיר                לית  ראש      
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